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براساس آخرین داده های بانک مرکزی از ابتدای امسال هر روز حدود 
پایان  تا  و  افزوده شده  نقدینگی  بر  تومان  میلیارد  و ۳۲۸  هزار  دو 
یازدهمین ماه سال رقم آن از سه هزار و ۳۰۰ هزار میلیارد تومان 
هم گذشته است. این مساله نگرانی برای رشد نرخ تورم را افزایش 
از رقم ۳ هزار و ۳۰۰ هزار  پایان بهمن ماه  داده است.نقدینگی در 
میلیارد تومان هم گذشته است. رشد ۱۲ ماهه منتهی به بهمن ماه این 
شاخص به رقم ۱/ ۳۹ درصد رسیده که در ۶ سال اخیر بی سابقه بوده 
است.براساس آخرین آمارهای بانک مرکزی، نقدینگی از ابتدای سال 
تا پایان بهمن ماه) ۱۱ ماهه( ۳۳.۸ درصد)۸۳۸ هزار میلیارد تومان(

افزایش یافته است. یعنی روزانه چیزی حدود دو هزار و ۳۲۸ میلیارد 
تومان بر نقدینگی افزوده شده!این متغیر فقط در بهمن ماه ۹۲ هزار 
میلیارد تومان)۲.۸ درصد( بیشتر شده. به عبارتی رشد نقدینگی به 
لحاظ مقداری، از بالاترین رشد های ماهانه در سال ۹۹ بوده است.

نقدینگی شامل دو بخش پول و شبه پول است. حجم پول و شبه پول 
به ترتیب ۳.۹ و ۲.۵ درصد در بهمن ماه نسبت به ماه قبلی خود رشد 
داشته اند.شبه پول در ۱۱ ماهه ابتدای سال ۳۰ درصد رشد کرده و 
در پایان بهمن ماه به رقم ۲ هزار و ۶۵۶ هزار میلیارد تومان رسیده 
است. مقدار رشد ماهانه آن در بهمن ماه ۶۷ هزار میلیارد تومان است. 
در واقع حدود ۷۳ درصد از افزایش نقدینگی در بهمن ماه متأثر از 
افزایش حساب های مدت دار بانکی بوده است .حجم پول نیز از اول 
سال ۵۲.۶ رشد داشته و در پایان بهمن به رقم ۶۵۲ هزار میلیارد 
تومان رسیده است. این متغیر در بهمن ماه نسبت به ماه قبلی خود 
حدود ۳.۹ درصد رشد داشته است .نکته اینجاست که این مقدار رشد 
ماهانه حجم پول در نیمه ی دوم سال بالاترین نرخ به ثبت رسیده 
این حال رشد نقطه به نقطه حجم پول در ماه های اخیر  با  است. 
روند نزولی به خود گرفته است و از ۸۸ درصد در مهر ماه به رقم 
۵۶ درصدی کنونی رسیده است .افزایش سهم پول، نشان  دهنده بالا 
رفتن درجه سیالیت این متغیر کلان است. زمانی که انتظارات تورمی 
سپرده های  نظیر  کم ریسک  سرمایه گذاری  به  تمایل  شود،  کاهشی 
بانکی افزایش می یابد و در نتیجه سهم »شبه پول« در نقدینگی بزرگ 
می شود. اما در شرایطی که انتظارات تورمی افزایشی باشد، تمایل به 
نتیجه سهم  در  و  بیشتر شده  پرریسک  بازارهای  در  سرمایه گذاری 
»پول« در نقدینگی رشد پیدا می کند.به عبارت بهتر مهم ترین عاملی 

که جهت تورم را در کوتاه  مدت مشخص می کند رشد پول است.

رشد نقدینگی رکورد شکست 
وضعیتنگرانکننده

براینرختورم

 w w w. s a b e r i n 8 9. i r   

سراسری

رئیس کل بانک مرکزی: 
درآمد نفتی کشور 
کمتر از ۲۰ درصد 
سال های معمولی 

بوده است

فرمانده کل سپاه:
پیشرفت کشور 
به دست جوانان 

خواهد بود

رئیس جمهور:
وضع زندگی مردم 

به ویژه در حوزه 
معیشت مورد 
رضایت نیست
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کلنگ زنی انتقال آب از خلیج فارس به اصفهان 

حل مشکل آب اصفهان
7 تا 5 سال دیگر

روستای نهضت آباد گام های توسعه را با شتاب طی می کند

روستای نهضت آباد از توابع شهرستان تیران و کرون  استان اصفهان طی چند 
سال اخیر شاهد تحولات چشمگیری در زمینه های عمرانی، رفاهی، اجتماعی 
و ... بوده که در سایه همکاری و تعامل و همسویی دهیاری و شورای اسلامی 
روستا این تحولات رقم خورده و این روند رشد و پیشرفت روستا همچنان 
ادامه دارد.دهیار و رییس شورای اسلامی روستای نهضت آباد در مصاحبه با 
خبرنگار ما ضمن بیان اقداماتی که طی چند سال اخیر در این روستا صورت 

گرفته به اهم مشکلات پیش رو پرداخته و به سولات مطروحه پاسخ دادند.
ابتدا مجتبی غفاری دهیار روستا با اشاره به اینکه از ۵ سال قبل به عنوان 
دهیار انتخاب و مشغول به کار شده افزود: قبل از ورود به دهیاری به مدت سه 
سال در شورا عضویت داشتم و پیش از آن نیز در برخی نهادها و کانون های 

فرهنگی ورزشی و ... انجام وظیفه و خدمت می کردم.
مجتبی غفاری که دانش آموخته رشته مدیریت اجرایی در مقطع کارشناسی 
ارشد است آن گاه با اشاره به علاقمندی خود به امور عام المنفعه و اجتماعی 
انتخابات  ،کاندیدای  و همکاران  دوستان  و سفارش  توصیه  با  داشت:  اظهار 
این نهاد مدنی  اهالی شریف روستا به  اعتماد  با رای  شوراها شده بودم که 
راه یافته و دوستان شورا نیز با حسن نیت، من را به عنوان دهیار انتخاب 
نمودند که از ابتدای قبول این مسئولیت همه سعی و تلاش خود را معطوف 
خدمت به اهالی شریف و زحمتکش روستا نمودم.دهیار روستای نهضت آباد 
بسیار گسترده و متنوع است  اینکه شرح وظایف دهیاری ها  بیان  با  سپس 
خاطر نشان کرد: وظایفی که برای دهیاری ها تعریف شده از خدمات جاری 
و روتین در روستا اعم از نظافت، خدمات رسانی به مردم، اجرای پروژه ها و 
طرح های عمرانی تا مباحث مرتبط با صدور پروانه ساخت، نظارت بر ساخت 
و ساز و ... را در بر می گیرد.وی سپس ادامه داد: در بدو ورود به دهیاری با 
جوانان تحصیل کرده، افراد مجرب و ریش سفید جلساتی برگزار و به مذاکره 
و مشاوره پرداختیم که طی آن شمه ای از نیازهای روستا تهیه و چشم انداز 
میان مدت برای دهیاری تعیین کردیم که بر اساس آن تمامی ابعاد فرهنگی، 
اجتماعی، ورزشی، مذهبی و ... لحاظ و مبنای حرکت دهیاری قرار گرفت.
به شکر خدا طی ۸ سال دولت فعلی توجهات خاصی به روستاها مبذول و به 
خصوص با اختصاص ارزش افزوده به دهیاری ها، بنیه مالی این نهاد تقریبا 
افزایش یافت. مجتبی غفاری آن گاه با بیان اینکه فرهنگ سازی در رابطه با 
اینکه روستا نشینان همانند شهرنشینان باید از امکانات و تسهیلات رفاهی 
یکسان برخوردار شوند اظهار کرد: محور اصلی تلاش ما در این زمینه این 
نباید در حد  باشد و درعین حال هم  رایگان  تماما  نباید  بوده که هزینه ها 

شهرنشینی محاسبه گردد ، در واقع روستا نشینان همچون شهرنشینان باید  
از تسهیلات رفاهی لازم برخوردار شوند و در قبال آن هزینه ای مطابق با سطح 
درآمد، حقوق و یا توان مالی خود پرداخت کنند.دهیار روستای نهضت آباد 
با خشنودی از اینکه اهالی شریف و فهیم روستا با درک اهمیت موضوع در 
اختصاص  و  مردمی  مشارکت  با  افزود:  داشته اند  فعال  مشارکت  زمینه  این 
ارزش افزوده منابع اعتباری دهیاری تا حدی ارتقاء یافت و موفق شدیم برخی 
طرح ها و پروژه ها را اجرا کنیم.وی سپس عملکرد شش ماهه اخیر دهیاری را 
مورد اشاره قرار داد و گفت: با توجه به اینکه در واپسین ماه  های دوره پنجم 
شورا به سر می بریم و همچنین آخرین دوره دولت وقت محسوب می شود، 
اولویت ها تکمیل و بهره برداری پروژه های نیمه تمام تعیین کردیم که در 
این راستا مخزن آب روستا به عنوان یک اولویت ضروری تامین آب شرب 
روزهای  احداث شده که ظرف  به لطف خدا  اهالی شریف روستا  بهداشتی 
آینده تکمیل می گردد و فقط بخش خط انتقال آن باقی مانده و به یاری خدا 
این مبحث نیز به زودی به سرانجام خواهد رسید. مجتبی غفاری در ادامه 
همچنین بازسازی حمام قدیمی روستا بر اساس همان بافت سنتی را از دیگر 
پروژه های اجرا شده در دهه فجر امسال عنوان کرد که از حیث گردشگری 
می تواند مطرح باشد و مورد بازدید مسافران و گردشگران قرار بگیرد.دهیار 
روستای نهضت آباد همچنین با اشاره به بلوار ورودی روستا گفت که طبق 
طرح کلی که سه سال قبل اجرا و گام به گام جلو رفته ایم که مراحل نهایی 
آن فرا رسیده است. وی سپس با اشاره به اینکه به عقیده من توسعه روستاها 
به طور کلی باید در همه ابعاد و متوازن محقق می شود افزود: اینکه فقط در 
حوزه طرح و پروژه های عمرانی تمرکز شود به معنای توسعه همه جانبه نیست 
لذا در این خصوص فرهنگ سازی امری ضروری به شمار می رود که پروژه های 
عمرانی مانند بهسازی معابر و ایجاد تسهیلات رفاهی، اجتماعی، ورزشی و 
امکانات زیرساختی با تعیین اولویت ها محقق و اجرایی شود. دهیار روستای 
نهضت آباد در ادامه بحث درآمدزایی دهیاری ها را مورد اشاره قرارداد و ابراز 
عقیده کرد: دهیاری ها باید ساز و کاری اتخاذ نمایند که خود درآمدزا باشند در 
غیر این صورت منابع اعتباری از محل مشارکت های اهالی و به خصوص ارزش 
افزوده برای هزینه های جاری هزینه خواهد شدکه در نتیجه حرکت به سمت 
توسعه همه جانبه با موانع جدی برخورد خواهد نمود.وی در همین زمینه با 
بیان اینکه یکسری پروژه ها و طرح ها مربوط به دهیاری است که از صفر تا 
صد آن باید توسط این نهاد اجرا شود گفت: یکی از این پروژه ها ورودی روستا 
است که تاکنون زیرگذر ساخته شده و طرح بهسازی و زیبا سازی آن به علت 
نبود امکانات مالی فعلا کلید نخورده است.مجتبی غفاری در همین حال از دو 
شهرک مسکونی روستای نهضت آباد نام برد که عمده تلاش دهیاری معطوف 
ساخت آن به بهترین شکل ممکن است.وی گفت: طبق برنامه ریزی ها مقرر 
شده پلاک های این دو شهرک از طریق بنیاد مسکن به جوانان واگذار شود. 
از این رو همه سعی و تلاش خود را به کار گرفته ایم تا این شهرک ها از حیث 
برای جوانان روستایی داشته  را  امکانات زیرساختی و رفاهی جذابیت لازم 

باشد و آن ها را از فکر مهاجرت به شهرها دور کند! دهیار روستای نهضت آباد 
آن گاه با بیان اینکه این روستا همچنین با برخی مشکلات نیز دست به گریبان 
بوده اضافه کرد: یکی از مشکلات اصلی شورا بحث آب شرب بهداشتی بوده که 
مخزن روستا حدود ۲۰ سال قبل و برای ۳۰۰ خانوار طراحی و ساخته شده 
بود و در حالی که طی این مدت جمعیت روستا به ۱4۵۰ خانوار مشتمل بر 
4۵۰۰ نفر جمعیت افزایش یافته اما مخزن هیچ توسعه ای نیافته بود. همانطور 
به لطف خدا و همکاری سازمان آب و دهیاری و شورا   اشاره شد  که قبلا 
مخزن جدید ساخته شد و به عنوان اولویت دارترین نیاز روستا با راه اندازی 
خط انتقال آب به زودی مورد بهره برداری قرار می گیرد و اهالی شریف روستا 
از نعمت آب شرب بهره مند خواهند شد.وی سپس با اشاره به اینکه اعتبارات 
مبحث  در  افزود:  شده  جذب  صد  در  صد  افزوده  ارزش  محل  از  دهیاری 
اعتبارات دستگاه های اجرایی نیز اعتباراتی که سال گذشته اختصاص یافته 
بود جذب شده است و فقط اعتبارات بنیاد مسکن جذب نشده که علت اصلی 
آن به عدم همکاری و تعامل بنیاد مسکن است که متاسفانه با نگاهی دیگر به 
مسائل روستا می نگرند و به اعتقاد ما عملکرد این نهاد نشان می دهد از بحث 
خدمات رسانی به روستا خارج شده است.دهیار روستای نهضت آباد همچنین 
اعتبارات مورد نیاز برای شهرک های مسکونی را حدود 4۰ میلیارد ریال و 
طرح زیباسازی بهسازی ورودی روستا را ۶۰ میلیارد ریال اعلام کرد. در ادامه 
این نشست رسانه ای رییس شورای اسلامی روستای نهضت آباد در مصاحبه با 
خبرنگار ما توضیحاتی داد.محمد احمدی با اشاره به سوابق اجرایی فرهنگی و 
ورزشی خود گفت: همانطور که دهیار محترم اشاره نمود ، بزرگ ترین مشکل 
زیرساختی روستا نبود آب شرب بهداشتی بوده که به لطف خدا و در سایه 
همکاری مشترک سازمان آب ، دهیاری و شورای اسلامی پروژه ساخت مخزن 
بیش از ۸۰ درصد محقق و اجرایی شد و با راه اندازی خط انتقال آن در آینده 
اسلامی  مرتفع خواهد شد.رییس شورای  روستا  دیرینه  این معضل  نزدیک 
روستای نهضت آباد آن گاه با بیان اینکه طبق قانون به هر جوان روستایی باید 
یک پلاک زمین واگذار شود از عدم همکاری بنیاد مسکن در این خصوص 
گلایه نمود و گفت : در حالی که ادارات و ارگان های مختلف همکاری های 
لازم را با مدیریت روستا به عمل می آورند متاسفانه بنیادمسکن همکاری و 
تعامل با ما ندارد و اکنون پلاک های دولتی جهت واگذاری به جوانان با مانع 
و مشکل مواجه شده است .وی سپس با بیان اینکه در روستای نهضت آباد 
هم کشاورزی و هم صنعت فعال است افزود : یکی از سه واحد تولیدی کشور 
در زمینه ساخت دسته بیل و دسته کلنگ در این روستا مستقر و فعال است 
که از سال ۸۸ محصولات خود را به خارج نیز صادر می کند .محمد احمدی 
همچنین از فعالیت ۶۰ تا ۷۰ کارگاه صنعتی در این روستا خبر داد که هر 
یک برای دو یا سه نفر فرصت شغلی ایجاد نموده است .وی افزود : بدین ترتیب 
صنعتی  فعالیت  به  هم  و  کشاورزی  کار  به  هم  آباد  نهضت  روستای  اهالی 
اشتغال دارند .آقایان مجتبی غفاری و محمد احمدی همچنین معضل تردد 
کامیونها و تانکرهای حامل سوخت را در معابر روستا مورد اشاره قرار دادند 

که با توجه به اتفاقات اخیر در رابطه با انفجار تانکر های سوخت در برخی 
از شهرهای کشور، این نگرانی را برای مردم به وجود آورده است و با توجه 
به اخطارهای نهادهای مربوطه ، مبنی بر عدم توقف تانکرهای حمل سوخت 
در پارکینگ ها و تعداد بالای این تانکرها در روستا معضل جدی به وجود 
آمده است که نیاز است در راستای حل این معضل که بخش مهمی از چرخه 

اقتصادی روستا می باشد تمهیدات لازم اتخاذ شود .
دهیار و رئیس شورای اسلامی روستای نهضت آباد در پایان ضمن 
استان  در  دولت  ارشد  نماینده  از  اصفهان  استاندار  از  قدردانی 
تقاضا کردند : کارنامه و عملکرد بنیاد مسکن در رابطه با روستای 
این  و  گرفته  قرار  بررسی  مورد  اخیر  سال  چهار  طی  آباد  نهضت 

نهاد ملزم به همکاری و تعامل با مدیریت روستا شود .
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شرکت آرمان یراق سپاهان با حمایت دولت در اشتغال زایی و صادرات نقش موثری ایفا خواهد کرد

حمیدرضا صادقی مدیر شرکت آرمان یراق سپاهان در مصاحبه با خبرنگار 
ما از سابقه ۲۰ ساله خود در توزیع و پخش یراق آلات خبر داد و گفت: 
عمده فعالیت این شرکت در زمینه تولید قفل و دستگیره و پخش مستقیم 
این اقلام در سطح کشور است که در عین حال نمایندگی پخش و توزیع 

ابزار و یراق تولیدی چند شرکت معتبر دیگر را نیز به عهده داریم.
وی در خصوص مواد اولیه مورد نیاز جهت تولید قفل و دستگیره اظهار 
و  آبکاری  هرچند سیستم  است  ورق  ما  مصرفی  مورد  بیشترین  داشت: 
شیمیایی در این مجموعه تعبیه شده، همچنین آلومینیوم نیز از دیگر اقلام 
مصرفی ما به شمار می رود.حمیدرضا صادقی اضافه کرد: در بخش مربوط به 
تامین مواد اولیه عمدتا با مشکل کمبود نقدینگی دست به گریبان هستیم. 
تا حد ممکن  افزایش قیمت ها  و  نوسان  با  را  ناچاریم خود  این وجود  با 
هماهنگ کنیم چرا که در غیر این صورت ادامه کار امکان پذیر نخواهد بود.

مدیر شرکت آرمان یراق سپاهان آنگاه با اشاره به اینکه تا سال گذشته ۱۵ 
نفر در این مجموعه به طور مستقیم و غیر مستقیم مشغول به کار بوده اند 
افزود: به علت مشکلات و موانع متعدد و به خصوص رکود کاری و کمبود 

نقدینگی و همچنین شیوع ویروس کرونا طی یکسال اخیر ناگزیر از تعدیل 
نیرو شده ایم به طوری که در حال حاضر ۵ نفر در این مجموعه مشغول 
به کار هستند.این مدیر مجرب و کارآزموده همچنین با بیان اینکه کارگاه 
این مجموعه در فضایی به وسعت ۵۰۰ متر دایر و راه اندازی شده اضافه 
کرد: سوله این مجموعه حدود ۲۰ سال قبل احداث شده بود که به تازگی 
آن را مطابق آیین نامه ها و دستورالعمل های مرکز بهداشت، سرامیک کاری 
که  مشکلاتی  به  اشاره  با  سپس  صادقی  کرده ایم.حمیدرضا  نوسازی  و 
گریبانگیر این مجموعه است گفت: بدون شک کمبود نقدینگی اصلی ترین 
مشکل ما به حساب می آید که البته تمامی واحد های صنعتی، تولیدی با 
این مشکل دست و پنجه نرم می کنند. اما یکسری مشکلات و موانع دیگری 
نیز پیش روی این مجموعه قرار دارد که تهیه و تامین مواد اولیه، بی ثباتی 
قیمت ها، تعرفه بالای حق بیمه، تامین اجتماعی و ... از جمله این مشکلات 
به شمار می رود.وی با بیان اینکه برق یکی از ملزومات اصلی در بخش تولید 
و به خصوص رسته شغلی ما محسوب می شود گفت: در شرایط کنونی نیاز 
به ارتقاء و تقویت برق مجموعه داریم که شرکت برق اعلام کرده باید مراحل 
اداری مربوط به آن طی شود. فعلا مرحله بازدید کارشناس انجام و تایید 
شده که کار طراحی و آمدن طراح ۲۰ تا ۲۵ روز به طول می انجامد که 

انتظار داریم سرعت عمل بیشتری در این خصوص اعمال شود.
مدیر شرکت آرمان یراق سپاهان در ادامه با بیان اینکه این مجموعه تولید 
برندهای  با بهترین  بالا و قابل رقابت  با کیفیت  کننده قفل و دستگیره 
که شرکت های  چرا  نداریم  رقیبی  کشور  در سطح  افزود:  است  خارجی 
مشابه عمدتا از آلومینیوم در تولید محصولات خود استفاده می کنند ولی 
ما سرب کاری می کنیم که از کارایی به مراتب بیشتر و بالاتری نسبت 
به آلومینیوم برخوردار است. ضمن اینکه ظرافت و دقت بالایی در تولید 
محصولات به خرج داده و تولیدات را با ضمانت عرضه می کنیم. چنانچه 
هر ایراد و مشکل احتمالی در کالا دیده شود مشتری می تواند آن را به 
بر پتانسیل بالای  تاکید  با  شرکت مرجوع کند.حمیدرضا صادقی آن گاه 
مجموعه تحت مدیریت خود برای اجرای طرح های توسعه اظهار کرد: با 
توجه به تجارب طولانی مدت و دانش فنی که طی سال ها فعالیت در این 
عرصه کسب کرده ایم می توانیم ایده های نو و خلاقانه ای در تنوع بخشیدن 
به تولید اجرا کنیم مشروط بر آنکه از حمایت ارگان های ذیربط برخوردار 
شویم و مشکلات و موانع پیش رو تعدیل شود.وی تصریح کرد: با حمایت 
دولت و تزریق نقدینگی به این مجموعه)در قالب تسهیلات بانکی با اقساط 
طولانی مدت و نرخ بهره پایین( می توانیم علاوه بر اجرای طرح توسعه برای 
۲۰ تا ۳۰ نفر فرصت شغلی ایجاد کنیم. چراکه رسته شغلی ما از تنوع 
زیادی برخوردار است که به همان نسبت نیاز به نیروی کار بیشتری خواهد 
داشت.مدیر شرکت آرمان یراق سپاهان آن گاه با قدردانی از دکتر رضایی 
استاندار متعهد و پر تلاش اصفهان گفت: با مساعدت استانداری تسهیلات 

بانکی برای این شرکت مصوب شد که متعاقبا به بانک عامل معرفی شدیم. 
اما بانک همکاری لازم را با ما به عمل نیاورد و با مطالبه وثیقه هایی نامتعارف 
و ضامن هایی با شرایط خاص و تشریفات اداری و زائد دیگر عملا موانعی 
برای پرداخت تسهیلات ایجاد کرد که در نهایت موفق به دریافت وام در 
زمان مناسب نشدیم. به عنوان مثال بانک سند مالکیت واحد مسکونی 
را به عنوان وثیقه مطالبه می کند و سند کارگاه را که چندین برابر واحد 
مسکونی و حتی مبلغ وام ارزش ریالی دارد نمی پذیرد! چنانچه این موانع 
برای دریافت وام ایجاد نمی شد و در همان زمان از این تسهیلات برخورداد 
می شدیم اکنون با انبوهی از مشکلات خرد و کلان روبرو نبودیم.در ادامه 
یراق  آرمان  شرکت  مدیر  فرزند  صادقی  رسول  مطبوعاتی  نشست  این 
سپاهان در مصاحبه با خبرنگار ما نکاتی را متذکر شد.وی که مسئولیت 
سرپرستی بخش تولید را در این شرکت به عهده دارد و دانش آموخته رشته 
ساخت و تولید)با گرایش قالب سازی( است در این مصاحبه خاطر نشان 
کرد: از حدود ۵ سال قبل به بخش تولید ورود کرده و در کنار پدر مشغول 
با بیان اینکه گفتنی ها توسط مدیر شرکت  به کار هستم.رسول صادقی 
بیان شده اضافه کرد: آنچه من می توانم در تایید و تکمیل صحبت های 
پدر اضافه کنم این است که افزایش شدید نرخ تورم و نوسانات نرخ ارز 
و دلار، گردش مالی بالایی را می طلبد که این شرکت و اکثر واحدهای 
تولیدی و صنعتی از آن بی بهره هستند.سرپرست بخش تولید شرکت آرمان 
یراق سپاهان همچنین ضرورت حمایت از تولیدکنندگان و صنعت گران 
را مورد تاکید قرار داد و گفت با حمایت دولت خط های تولید گسترش 
با کاهش  نیروهای بیشتری جذب کار می شوند که بدین ترتیب  یافته و 
نرخ بیکاری بسیاری از نابهنجاری ها و معضلات و آسیب های اجتماعی نیز 
مرتفع و تعدیل خواهد شد.وی سپس با تاکید بر کیفیت بالای تولیدات این 
شرکت اضافه کرد: چنانچه برخی حمایت ها از این مجموعه به عمل آید 
می توانیم در عرصه صادرات و بازارهای جهانی حضور فعال و موثری داشته 
باشیم.این صنعت گر جوان در ادامه با اشاره به تعرفه های بالای سازمان های 
دولتی از جمله تامین اجتماعی افزود: پیش از این در مقطعی شرکت آرمان 
یراق سپاهان مشمول برخی سوبسیدهای بیمه ای در قالب ماده ۸۰ تامین 
تعرفه  اکنون  و  اندک هم قطع شد  این حمایت  بعدا  بوده که  اجتماعی 
حق بیمه ۳۰ درصدی محاسبه می شود که با توجه به شرایط نامناسب 
بیمه  حق  میزان  این  مجموعه  این  نقدینگی  کمبود  و  کشور  اقتصادی 
فشارهای مالی بر شرکت را تشدید می کند.رسول صادقی سپس با بیان 
اینکه شرکت آرمان یراق سپاهان به دستگاه های سنتی اما کارآمد مجهز 
است افزود: به علت کمبود نقدینگی موفق به تکمیل دستگاه ها و تجهیزات 
این مجموعه نشده ایم اما با همین دستگاه های موجود بالاترین راندمان را 
در کیفیت عرضه می کنیم.وی با بیان اینکه به روز رسانی کامل دستگاه های 
موجود هزینه بالایی را می طلبد افزود: چنانچه تسهیلات ارزان قیمت به 

این مجموعه اختصاص یابد تجهیزات را به روز رسانی خواهیم کرد اما برای 
تکمیل تجهیزات باید دستگاه های جدیدی تهیه و نصب شود که این بخش 
نیاز به حمایت ارزی دولت دارد.سرپرست بخش تولید شرکت آرمان یراق 
سپاهان در پایان تصریح کرد: تولید در شرایط کنونی با توجه به مشکلات 
متعدد سود چندانی ندارد اما معتقدیم ایجاد اشتغال با برکات فراوانی همراه 

است که لذت معنوی آن قابل مقایسه با مسائل مادی نیست.
و  دولتی  سازمانهای  همکاران،  مسئولان،  تمامی  از  پایان  در  وی 
بخشداری  آباد،  نجف  شهرستان  فرمانداری  همچون  خصوصی 
مرکزی، اتاق اصناف، شورای اسلامی روستای نهضت آباد،دهیاری 
نهضت آباد،و به طورکلی تمامی عزیزانی که در زمینه راه اندازی 
و خرید محصولات این شرکت با ما همکاری داشته اند صمیمانه 
تشکر و قدردانی می نمایم و همچنین تشکر ویژه از صندوق قرض 
الحسنه شهید شاکر نهضت آباد که در شرایط اقتصادی کمک های 

ویژه ای به مجموعه ما کردند و حامی بخش تولید روستا هستند.
شایان ذکر است که شروع هرکار نو و جدید خصوصا در زمینه 
داشتن  ولی  است  همراه  بیشماری  مشکلات  با  تولید  و  صنعت 
انگیزه برای پیشرفت و شوق خدمت صادقانه به جامعه خصوصا 
به کارگران عزیز )این انسانهای پرتلاش و کم ادعا( باعث شده 
از دیگری پشت سرگذاشته  را یکی پس  مشکلات و چالش ها 
و رضایت قلبی و درونی خوبی را برای خود و خانواده ام فراهم 
کرده ام که این بزرگترین هدیه خداونداست که بدست آورده 

ام و همیشه شاکر درگاهش خواهم بود

انواع  جوش،  دستگاه  نظیر  برقی  آلات  یراق  و  ابزار 
و  ساب  تخریب،  چکش  دریل،  برقی،  پیچ گوشتی های 
غیر  آلات  ابزار  همچنین  و   ... و  بالابر  میکسر،  بتن کن، 
برقی نظیر سنگ فرز، الکترود، جوشکاری، پیچ و مهره، 
 ... و  مته  انواع  و  بکسل  سیم  کار،  لباس  کلنگ،  و  بیل 
و  ریل  در،  دستگیره  و  قفل  انواع  مانند  یراق آلات  نیز 
کابینت  دستگیره های  و  مخفی  لوله های  کابینت،  لولای 
را شامل می شود که از نیازها و ملزومات اساسی و اصلی 

صنعت ساختمان به شمار می رود.
از جمله مجموعه های معتبر  شرکت آرمان یراق سپاهان 
طور  به  که  می شود  محسوب  بخش  این  در  کارآمد  و 
خدمات  و  فعالیت  دستگیره  و  قفل  زمینه  در  تخصصی 
دهی می کند و به لحاظ سابقه طولانی مدت و به خصوص 
بهترین  با  رقابت  قابل  و  برتر  کیفیت  با  اقلام  این  تولید 
در  فردی  به  و منحصر  انواع مشابه جهانی جایگاه خاص 

تولید قفل و دستگیره را به خود اختصاص داده است.

در گفتگو با تولیدکنندگان کشت گلخانه ای مطرح شد:

خواستار نرخ گذاری عادلانه محصولات گلخانه ای هستیم

گلخانه دهخدا از جمله واحد های گلخانه ای به شمار می رود که در 
سطحی معادل دو هکتار به کشت و تولید انواع فلفل ، تربچه ، خیار و 
صیفی جات اشتغال دارد.کریم دهخدا موسس و مدیر این واحد گلخانه 
از کشاورزان پیش کسوت و با تجربه به شمار می رود که فعالیت خود 
را در بخش کشاورزی از دوران کودکی نزد پدر خود شروع کرد.وی 
در مصاحبه با خبرنگار ما گفت : محصولاتی که در این واحد گلخانه 
کشت و تولید می کنیم ، علاوه بر استان اصفهان در دیگر شهر ها و 

استان های کشور توزیع و عرضه می شود.
این کشاورز مجرب و کارآزموده همچنین از اشتغالزایی مستقیم برای 
۱۰ نفر در این واحد گلخانه خبر داد و افزود : تعداد بیشتری نیز به 
صورت غیرمستقیم و در بخش های مختلف با این واحد ارتباط کاری 
دارند.کریم دهخدا سپس با اشاره به برخی مشکلات و موانع پیش روی 
این واحد گلخانه ، اظهار داشت : با مشکلات خرد و کلان متعددی 
دست و پنجه نرم می کنیم که یکی از این مشکلات گرانی بیش از حد 
و افسار گسیخته نهاده های کشاورزی از جمله کود شیمیایی و سم 
است که نسبت به سالهای گذشته چندین برابر شده است متاسفانه 
دستگاه های نظارتی از جمله تعزیرات هیچ کنترلی بر روی نرخ این 
اقلام ندارد و نظارتها بیشتر به سمت محصولات کشاورزان زحمتکش 
است لذا به دلیل همین بی توجهی ها هر روزه بر مشکلاتشان افزوده 
وانت  برای خودروهای  نیاز  می شود همچنین کمبود سوخت مورد 
از دیگر مشکلات ما است که وظیفه آنها حمل و انتقال محصولات 
تولیدی به بازار می باشد. متاسفانه اخیراً دولت سهمیه بنزین وانت را 
به میزان یکصد لیتر کاهش داده و مشکلات فراوانی از این حیث برای 
ما ایجاد شده است.وی در ادامه با بیان اینکه به جز مشکل کمبود 
سوخت با یکسری مشکلات دیگر نیز دست به گریبان هستیم ، نوسان 

و افزایش قیمت نهاده های کشاورزی را عنوان کرد و افزود : با توجه 
به اینکه قیمت گذاری مشخص و عادلانه ای روی محصولات سبزی 
و صیفی جات نیست ، هزینه های کشت و تولید محصولات با قیمت 
فروش آن همخوانی ندارد. این در حالیست که فرآورده های تولیدی 
گلخانه ای با قیمت های بالا به دست مصرف کنندگان می رسد به 
عنوان مثال : خیار طی روزهای گذشته به حداقل 4تا ۵ برابر قیمتی که 
از ما خریداری می شود ، به دست مصرف کنندگان می رسید هر چند 
در روزهای اخیر تا حدی این قیمت تعدیل شده معذالک هنوز فاصله 
و قیمت فروش  از کشاورزان  این محصول  بین قیمت خرید  زیادی 
آن به مصرف کنندگان وجود دارد .وی در پاسخ به سوال خبرنگار 
ما که علت اصلی این تفاوت قیمت چیست؟  اظهار داشتعامل اصلی 
دراین خصوص دلال ها هستند که با توجه به نیاز مالی کشاورزان ، 
محصولات را با قیمت های بسیار ارزان از آنها خریداری نموده و بعد با 
چند برابر قیمت خرید ، به مصرف کنندگان عرضه می کنند. چنانچه 
با اتخاذ راهکارهای موثر به این موضوع ورود نموده و قیمت  دولت 
گذاری عادلانه ای روی محصولات کشاورزی صورت بگیرد ، دست 
واسطه ها از این چرخه کوتاه و منافع کشاورزان و مصرف کنندگان 
تامین خواهد شد.این کشاورز پیش کسوت افزود : قیمت گذاری روی 
محصولات کشاورزی باید بر اساس هزینه های تولید به علاوه درصد 

مشخص سود معقول و متعارف صورت بگیرد.
و  کشاورزی  بخش  از  بیشتردولت  حمایت  خواستار  ادامه  در  وی 
کمبود  اینکه  به  توجه  با   : افزود  و  گلخانه شد  به خصوص صنعت 
نقدینگی اصلی ترین و بزرگ ترین مشکل کشاورزان و گلخانه داران 
و به خصوص این واحد گلخانه به شمار می رود ، انتظار داریم دولت 
با تخصیص سهمیه نهاده ها با قیمت تعاونی به صاحبان گلخانه و 
با اقساط  بانکی )در قالب وام  ارزان   همچنین اختصاص تسهیلات 
بلند مدت و درصد بهره پایین( به این صنعت کمک کند تا بتوانیم 
نقش پر رنگ تر وموثرتری در تامین نیاز های جامعه داشته باشیم 
و در عین حال سطح کیفی و کمی محصولات تولیدی را چه بیشتر 
ارتقاء دهیم.وی گفت : تسهیلات رایج و متعارف بانکی بانرخ بهره 
های سنگین هیچ توجیهی در بخش تولید و به خصوص کشاورزی 

ندارد و ما نیاز به تسهیلات ارزان قیمت داریم.
کریم دهخدا در همین حال موانع و قوانین زائد و دست و پاگیر بانکی 
را از دیگر مشکلات برشمرد و گفت : سیستم بانکی باید در پرداخت 
تسهیلات به تولیدکنندگان ، شرایط سهل و آسان تری تعیین کند 
و به خصوص در رابطه با تامین وثیقه و معرفی ضامن ، شرایط وام 
گلخانه  کشاورز  دیگر  اسحاقی  .یداله  دهد  قرار  نظر  مد  را  گیرنده 
دار شهرستان فلاورجان نیز در این نشست رسانه ای به خبرنگار ما 
با مشکلات متعددی دست به گریبان است  گفت : صنعت گلخانه 
که گرانی و نوسان قیمت نهاده ها ، کمبود آب ، سوخت ، نقدینگی 
و عدم حمایت متولیان بخش کشاورزی خصوصا بانکهای عامل که 
بروکراسی های پیچیده و وثیقه های سنگسنس را طلب می کنند از 
جمله این مشکلات است .یدالله اسحاقی نیز که از جمله کشاورزان 
پیشکسوت و با تجربه در فلاورجان محسوب می شود و از سال ۶۱ 
در این بخش مشغول فعالیت است گفت : در حال حاضر در سطحی 

زمین  هکتار  یک  و  گلخانه  هکتار  نیم  معادل 
کشاورزی آزاد به فعالیت و تولید سبزیجات و 
اینکه  بیان  با  .وی  داریم  اشتغال  صیفی جات 
برای تولید محصولات  کشاورزان زحمت کش 
مشکلات و مشقات زیادی را متحمل می شوند 
افزود : متاسفانه علی رغم دشواری ها و مشقت 
های کار در بخش کشاورزی و تولید محصول 
سود اصلی نصیب دلال هایی می شود که هیچ 
زحمتی  هیچ  و  ندارند  تولید  فرایند  در  نقشی 
اینکه  بیان  با  .وی  شوند  نمی  متحمل  هم 
کشاورزان و گلخانه داران هیچ نقشی در قیمت 
کنند  می  تولید  خود  که  محصولاتی  گذاری 
ندارند تصریح کرد :قیمت محصولات کشاورزی 
قیمت  با  که  شود  می  تعیین  ها  دلال  توسط 
را  محصولات  کشاورزان  از  ارزان  بسیار  های 
خریداری نموده و با قیمت های بسیار بالا روانه 
بازار می کنند این در حالیست که قیمت نهاده 

های کشاورزی هر روز افزایش می یابد و هیچ کنترلی روی افزایش 
قیمت آنها نیست .یداله اسحاقی گلخانه دار پیشکسوت همچنین در 
خصوص افزایش قیمت بذر و دیگر نهادها توضیحاتی داد و گفت : 
سال گذشته دلال ها تربچه را فقط به قیمت یک صد تومان و امسال 
به قیمت ۶۰ تومان از کشاورزان گلخانه دار خریداری کردند که این 
مبلغ حتی هزینه های تولید را هم پوشش نمی دهد و کشاورزان به 
دلیل کمبود شدید نقدینگی ناگزیر از فروش محصول به قیمت های 
تعیین شده از سوی دلال ها هستند در حالی که این محصولات با 
۳ تا 4 برابر قیمت خرید از کشاورزان به دست مصرف کنندگان می 
رسد که نیاز است در این خصوص دولت به منظور حمایت از کشاورز 
دست واسطه ها را تا حد امکان کوتاه کند .حسن میرزایی از دیگر 
گلخانه داران این منطقه در مصاحبه با خبرنگار ما اظهار کرد : علاوه 
بر مشکلاتی که همکاران به آن اشاره کردند لازم است یادآور شوم 
از مشکلات اصلی ما در کشت تولید محصولات کمبود  یکی دیگر 
آب زراعی می باشد .وی که در سطحی معادل نیم هکتار به پرورش 
و تولید محصولاتی از قبیل خیار ، فلفل دلمه ، گل کلم، بادمجان 
، تربچه ، ریحان و صیفی جات مشغول است اضافه کرد : آب زراعی 
مورد نیاز ما عمدتاً از رودخانه تامین می شود که متاسفانه از چند 
سال قبل آب رودخانه به شدت کاهش یافته و کفاف سیراب کردن 
از سوی  دهد  نمی  را  داران  گلخانه  و  کشاورزان  زیر کشت  اراضی 
منطقه  سطح  در  چاههایی  گذشته  از  آب  کمبود  رفع  برای  دیگر 
حفر شده که متاسفانه عمق این چاه ها نیز به شدت پایین رفته و 
تامین آب از چاهها نیز با مشکلات متعددی همراه شده است .این 
کشاورز گلخانه دار همچنین دیوارکشی اراضی واقع شده در صحرا 
دیگر  از  را  کشاورزی  بخش  متولیان  برخی  و  حقیقی  افراد  توسط 
مشکلات قلمداد کرد و افزود : در این زمینه هم نقش دلالها کاملا 
آشکار است که با خرید اراضی و دیوارکشی شبانه به دور آن پس از 
مدتی زمین ها را به چند برابر قیمت به افراد غیر بومی می فروشند .

وی افزود : چنانچه این روند ادامه یابد و مسئولان ذیربط به طور جدی 
مانع از فروش اراضی کشاورزی و تغییر کاربری این اراضی نشوند در 
آینده ای نه چندان دور کشاورزی منطقه نابود خواهد شد کما اینکه 
هم اکنون نیز برخی ویلا ها از میان همین اراضی کشاورزی سر بر 
آورده که در گذشته محصولات متنوع کشاورزی در آن کشت و تولید 
می شد متاسفانه این معضل باعث شده زمینهای کشاورزی منطقه نرخ 
بالایی به خود بگیرد لذا کشاورزان منطقه برای توسعه کشاورزی خود 
قادر به خرید یا اجاره این زمین ها نیستند و زمینهای کشاورزی به 

مصارف دیگر بجز کشاورزی می رسد .
کشاورزان گلخانه دار در پایان مصاحبه اعلام کردند به منظور 
مردم  غذای  کننده  تامین  که  کشاورزی  بخش  از  حمایت 
است دولت باید حمایت و پشتیبانی همه جانبه از کشاورزان 
قیمت  ارزان  تسهیلات  پرداخت  که  آورد  عمل  به  زحمتکش 
برای  تعیین سهمیه  و  ها  نهاده  مهار قیمت  و  ، کنترل  بانکی 
روی محصولات  عادلانه  گذاری  قیمت  همچنین  و  کشاورزان 
کشاورزی و کوتاه کردن دست واسطه ها از مهمترین راهکارهای 
حمایتی دولت از قشر زحمتکش کشاورزان محسوب می شود .

استراتژیک  و  مهم  های  از صنعت  یکی  امروزه  گلخانه  صنعت 
در بخش کشاورزی محسوب می شود که مهم ترین مزیت آن 
، کشت و پرورش و تولید انواع سبزی جات ، صیفی جات و میوه 
های مختلف در تمامی طول سال است.از دیگر مزیت های کشت 
گلخانه اینست که دارای اشتغال پایدار و از حیث صرفه جویی 
در مصرف انرژی نیز ، قابل توجه است .ضمن اینکه سودآوری 
نسبتاً بالایی داشته و مهم تر اینکه ظرفیت اشتغالزایی بالایی هم 
دارد. به این ترتیب می توان اذعان نمود که صنعت گلخانه کمبود 
های بخش کشاورزی را به میزان قابل توجهی جبران می کند. اما 
گلخانه چیست؟ گلخانه محیطی از اسکلت ، چارچوب و سقفی 
برای رشد  گلخانه  از  باشد.  می  نور  و خروج  ورود  برای  شفاف 
گیاهان مختلف در تمامی طول سال استفاده می شود .گلخانه در 
واقع خانه ای متناسب برای کشت گیاهان مختلف به حساب می 
آید که در آن امکاناتی مانند : نور ، گرما و..... برای رشد گیاهان 
وجود دارد. گلخانه از انواع مختلفی برخوردار است که بسته به 
با  ابعاد گلخانه متناسب  تولید و عرضه می شود.  افراد  سلیقه 
کشت انواع گیاهان مختلف متغیر است.بدنبال سلسله گزارش 
از واحدهای تولیدی در حوزه کشاورزی این بار گفتگویی با سه 
تن از کشاورزان زحمتکش و پر تلاش شهرستان فلاورجان انجام 

داده ایم که ماحصل آن را در ذیل می خوانید.
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واحد مکانیکی رضا خلیلی تعمیر ماشین های نیمه سنگین را به صورت کاملا تخصصی انجام می دهد

واحد تعمیرگاهی ماشین های نیمه سنگین ایسوزو و هیوندای از معدود 
مراکزی به شمار می رود که امور مکانیکی این مدل خودروها در آن به 

صورت کاملًا تخصصی و دقیق انجام می شود.
از  که  کبیر  امیر  صنعتی   شهرک  در  مکانیک  استادکار  خلیلی  رضا 
در  است  فعالیت  مشغول  مکانیکی  شغلی  رسته ی  در  قبل  سال   ۲۵
مصاحبه با خبرنگار ما گفت: در ابتدای ورود به این حرفه تا دوسال در 

مراکز تعمیرگاهی دیگر نزد استادکاران مکانیک مشغول به کار شده 
تصمیم  نسبی،  تجارب  و کسب  حرفه  این  فنون  با  آشنایی  از  پس  و 
گرفتم شغل مکانیکی رابه طور مستقل ادامه دهم.وی سپس با اشاره 
امور  انجام  تعمیرگاهی،  واحد  این  خدمات  و  فعالیت  عمده  اینکه  به 
افزود:  است،  هیوندای  و  ایسوزو  سنگین  نیمه  های  ماشین  مکانیکی 
امور مکانیکی طیف گسترده و متنوعی را شامل می شود که از تعمیر 
جزئی و کلی موتور تا سیستم ترمز ها، سیستم انتقال قدرت و ... را به 

خصوص در این ماشین های نیمه سنگین در بر می گیرد.
خلیلی اضافه کرد: با توجه به اینکه بیش از ۲۵ سال در این حرفه سابقه 
فعالیت و تجربه دارم، ابتدا به تشخیص صحیح و دقیق نوع ایراد ماشین 
اقدام و سپس به تعمیر آن اقدام می کنم، در این رابطه اگر قطعه معیوب 
قابلیت تعمیر و بازسازی داشته باشد، آن را تعمیر می کنیم که صاحب 
یا قطعات  اگر قطعه  اما  راننده ماشین هزینه کمتری متحمل شود  یا 

معیوب امکان تعمیر و بازسازی نداشته باشد، آن را تعویض می کنیم.
شرایط  در  کرد:  خاطرنشان  آنگاه  کارآزموده  و  مجرب  استادکار  این 
کنونی مشکل اصلی که رانندگان و صاحبان خودرو و ما تعمیرکاران 
و  لوازم  به  راحت  دسترسی  عدم  هستیم  مواجه  آن  با  مکانیک 
قطعات یدکی این نوع خودروها است البته بیشتر مدل های خودرو 
قطعه  گرانی  و  کمبود  مشکل  با  نیز  داخلی  خودروهای  برخی  حتی 
و  ایسوزو  نیمه سنگین  درخصوص خودروهای  اما  شوند،  می  مواجه 
هیوندای، این مشکل ابعاد گسترده تری دارد به طوری که گاه برای 
تهیه یک قطعه، چندین روز ماشین در این گاراژ بلاتکلیف می ماند 
بسیاری  که  چرا  گیرند  می  قرار  سختی  شرایط  در  نیز  رانندگان  و 
ما  به  کشور  و  استان  نزدیک  و  دور  نقاط  از  بومی  غیر  رانندگان  از 
مراجعه می کنند که اگر کار آنها در یک روز انجام نشود، باید چند 

روزی منتظر بمانند تا ماشین آنها تعمیر و آماده شود.
وی با اشاره به کمبود قطعات و لوازم یدکی ماشین های نیمه سنگین 
ایسوزو و هیوندای افزود: متأسفانه قطعات این نوع ماشین ها از مدتی 
قبل بسیار کمیاب و گران شده به طوری که گاهی برای تهیه یک قطعه 
باید چند روز وقت و انرژی اختصاص داد و بعد هم به چند برابر قیمت 
لوازم  و  قطعات  کرد:  اظهار  نمود.خلیلی  را خریداری  قطعات  این  قبل 
یدکی این ماشین ها خارجی و وارداتی است که ما از برند های معتبر 
این قطعات برای مشتریان استفاده می کنیم، البته مشابه برخی از لوازم 
و قطعات یدکی ایسوزو و هیوندای در داخل کشور ساخته می شود که 
از کیفیت مطلوبی برخوردار است، مانند اویل پمپ اما این موضوع در 
رابطه با دیگر قطعات مصداق ندارد، این درحالیست که اجناس تقلبی 
نیز مشکلات در این زمینه را شدیدتر می کند یعنی برخی افراد سودجو 
قطعات و لوازم یدکی فاقد کیفیت را در بسته بندی برندهای معتبر قرار 
می دهند و روانه بازار می کنند که در چنین مواردی ما به عنوان مکانیک 
باید کاملًا دقت کنیم.وی افزود: کمبود قطعات باعث می شودرانندگان 
و صاحبان ماشین های تعمیری شرایط بسیار سختی را تجربه کنند و 
چنانچه از راه های دور آمده باشند اکثراً شب را داخل ماشین خود به 
صبح می رسانند.این مکانیک مجرب و کارآزموده درتوضیح بیشتر گفت: 
فضای کلی این گاراژ حدود ۸۰۰ متر مربع است که ۲۵۰ متر آن در 
اختیار من قرار دارد در چنین فضای محدودی چنانچه ماشین هایی 
به خاطر نبود قطعه چندین روز بلاتکلیف بماند، ماشین های دیگر که 
برای  ایراد مراجعه کنند، جایی  برای دریافت خدمات مکانیکی و رفع 
توقف نخواهند داشت، در واقع چنین شرایطی هم به صاحب یا راننده 

ماشین و هم به ما ضرر و زیان زیادی وارد می کند.وی ادامه داد: گاهی 
به خاطر اینکه قطعه یا قطعات مورد نیاز ماشین پیدا نمی شود، ماشین 
۷ یا ۸ روز در این مکان بلاتکلیف می ماند و امکان سرویس دهی به 
ماشین های دیگر هم برای ما بسیار محدود می شود ،ضمن اینکه در 
این فاصله راننده غیر بومی شب هارا داخل ماشین سپری می کند.وی 
بودن  موجود  صورت  در  براینکه  مبنی  ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در 
سنگین  نیمه  ماشین  یک  تعمیر  کار  آن،  به  سریع  دسترسی  و  قطعه 
تایم  گفت:  انجامد،  می  به طول  زمانی،  مدت  چه  هیوندای  یا  ایسوزو 
عبارت دیگر  به  دارد،  بستگی  و خرابی آن  ایراد  نوع  به  ماشین  تعمیر 
تعویض لنت ترمز چند ساعت بیشتر زمان نمی برد یا برخی تعمیرات 
مشابه مانند آن ظرف حداکثر نصف روز و حتی کمتر انجام می شود، 
تا ۱۵ روز  باشد۱4  تعمیر اساسی موتور داشته  به  نیاز  اگر ماشین  اما 
زمان نیاز خواهد بود تا قطعات آن را جمع و نصب و راه اندازی کنیم.وی 
سپس با بیان اینکه از حیث تهیه و تأمین قطعات لوازم یدکی، از مدت 
ها قبل با مشکلات زیادی دست به گریبان هستیم، افزود: درحال حاضر 
یک ماشین به خاطر کمیابی قطعات پیستون، از دوهفته قبل در این 
گاراژ بلاتکلیف پارک شده و این درحالیست که به علت محدودیت فضا، 
فقط برای 4 ماشین به طور همزمان جا داریم. وی اضافه کرد: در واقع 
همین محدودیت فضای کاری یکی دیگر از مشکلات اصلی ما به شمار 
می رود که البته در بیرون از شهر اصفهان زمینی در مالکیت خود دارم 
و ۱۶ سال هم در همان مکان فعالیت داشتم اما این منطقه به لحاظ 
تعمیرگاهی شناخته شده و برای رانندگان نیز آمد و شد به این منطقه 
راحت تر است.وی در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما مبنی بر اینکه آیا 
فعالیت و خدمات مکانیکی شما محدود به دو مدل ماشین های نیمه 
سنگین است، اظهار کرد: با توجه به اینکه از ۲۵ سال قبل در این حرفه 
اشتغال به کار دارم و مدل های مختلف خودروها را طی این مدت تعمیر 
کرده ام می توانیم با گسترش فضای کاری و هم کمبود سرمایه فعلًا 
قادر نیستیم طرح توسعه را اجرایی کنیم.وی درهمین زمینه حمایت 
و پشتیبانی ارگان های ذیربط را ضروری خواند و افزود: از آنجایی که 
خدمات تعمیرگاهی و به خصوص مکانیکی از معدود مشاغلی به شمار 
می رود که تقریباً همگان و از جمله ادارات و ارگان ها به آن نیاز دارند، 
با  زمینی  قطعه  و  گیرد  صورت  ما  از  لازم  های  حمایت  داریم  انتظار 
متراژ کافی در همین منطقه به ما واگذار و تسهیلات ارزان قیمت به ما 
اختصاص یابد تا بتوانیم تجهیزات تعمیرگاهی را تکمیل نماییم، درحال 
حاضر به یک دستگاه جرثقیل نیازداریم که به علت نداشتن نقدینگی 
کافی، قادر به تهیه و خرید آن نیستیم، درحالی که با تکمیل تجهیزات 
و به خصوص جرثقیل، سرعت کاری این واحد مکانیکی افزایش می یابد.

 

خلیلی همچنین لزوم حمایت مسئولان از رانندگان ماشین های سنگین 
رانندگان  از  عده  این  افزود:  و  داد  قرار  تأکید  مورد  را  نیمه سنگین  و 
افراد شریف و زحمتکش هستند که بیشتر ساعات شبانه روز خود را 
به منظور ارایه خدمات عام المنفعه در گرما و سرما در جاده ها سپری 
می کنند که در برخی مواقع ماشین آنها در جاده به ناگاه دچار مشکل 
پیدا می کند که لازم  دیگری  ایرادات  یا  موتور می سوزاند  می شود، 
و  میسر  که  تاجایی  ما  کرد:  اضافه  شود.وی  مشکل  رفع  سریعاً  است 
امکان پذیر باشد نهایت مساعدت و تعامل را از حیث هزینه ها با این 
رانندگان زحمتکش به عمل می آوریم و حتی به دوستانی که در کار 
فروش لوازم یدکی هستند و نیز همکاران تراشکار و نظایر آنها سفارش 
و توصیه می کنیم با این رانندگان زحمتکش و شریف تا حد امکان مدارا 
،با این وجود لازم است دولت نیز نگاه حمایتی به  و مساعدت نمایند 
این قشر داشته باشد و لوازم و قطعات یدکی را با شرایط سهل و آسان 
و قیمت مناسب در اختیار آنها قرار دهد یا با تسهیلات ارزان قیمت، 
توان نقدینگی آنها را جهت تعمیر ماشین و تهیه و خرید لوازم یدکی و 
ارتقا بخشد.این استادکار مجرب مکانیک  دریافت خدمات تعمیرگاهی 
در پاسخ به سوالی مبنی بر میزان اشتغالزایی در این واحد اظهار کرد: 
شغل مکانیکی از حیث اشتغالزایی با مشاغل دیگر تفاوت های اساسی 
دارد به این معنی که جوانان علاقمند به این حرفه، وقتی در یک واحد 
تعمیرگاهی مکانیکی مشغول به کار می شوند پس از مدتی که با فنون 
کار آشنا و تجارب نسبی کسب می کنند به طور مستقل ادامه کار می 
دهند. در اینواحد نیز طی سال های طولانی، ده ها نفر اشتغال داشته و 
بعد از فراگیری نسبی فن مکانیکی برای خود کارگاه یا گاراژی تهیه یا 
اجاره نموده و به عنوان استادکار به فعالیت خود ادامه داده اند.خلیلی در 
ادامه همچنین بار دیگر ضرورت حمایت دولت از رسته های تعمیرگاهی 
و به خصوص مکانیکی را مورد تأکید قرار داد و گفت: چنانچه نقدینگی 
به مقدار کافی و فضای کاری گسترده تر با حمایت دستگاه های ذیربط 
توسعه  و  تجهیزات  تکمیل  بر  برخوردار شویم، علاوه  بانکی  و سیستم 
نفر  چند  برای  اشتغالزایی  و  خودروها  مختلف  های  مدل  به  خدمات 
قسمتی از فضای کاری را به محل اسکان یا استراحت موقت رانندگانی 
اختصاص خواهیم داد که از نقاط دور دست استان در کشور به این واحد 
مراجعه می کنند و کار تعمیر ماشین آنها چند روز به طول می انجامد.
امروزه  اینکه  به  توجه  با  کرد:  امیدواری  ابراز  مجرب  استادکار  این 
به  نیاز  و  باشند  می  خودرو  دارای  مردم  مختلف  قشرهای  اکثریت 
می  بیشتر  روز  به  روز  مکانیکی  خصوص  به  و  تعمیرگاهی  خدمات 
شود، دولت نیم نگاهی به این نوع مشاغل داشته باشد تا امکان ارایه 

خدمات هرچه بهتر و بیشتر برای ما فراهم شود.

انواع  با  مرتبط  تعمیراتی  شغل   20 از  یکی  خودرو  مکانیکی 
خودروهای سبک، نیمه سنگین و سنگین به شمار می رود که 
به دلیل تنوع گسترده کاری، از دیگر مشاغل تعمیراتی مرتبط 
با خودرو متمایز می شود. به عنوان مثال رسته نقاشی خودرو، 
از ظرافت و پیچیدگی خاصی برخوردار است همچنین صافکاری 
که در سال های اخیر نوع بی رنگ آن رایج شده به مهارت و 
تبحر بالایی نیاز دارد ،با این وجود رسته مکانیکی با قسمت های 
مختلف خودرو سر و کار دارد که طیف گسترده ای از موتور تا گیر 
بکس، دیفرنسیل، سیستم ترمز ها، دیسک و صفحه کلاچ، اویل 
پمپ و رادیاتور و بلبرینگ ها، گاردان، سیستم سوخت رسانی، 
کمک فنر ها، اگزوز، سیستم انتقال قدرت ) در خودروهای نیمه 
که  می شود  شامل  را  و...  ها  و چرخ  فرمان  سنگین( سیستم 
ازاینرو یک مکانیک باید در این زمینه ها تبحر و مهارت لازم را 
داشته باشد و با تشخصی صحیح ایراد خودرو، آن را به بهترین 
نحو بر طرف) تعمیر یا تعویض قطعه( نماید.در گذشته که تعداد و 
نوع خودروها محدود بود، کارهای تعمیراتی به خصوص مکانیکی 
خودرو با روش های سنتی مشخص انجام می شد اما طی دو دهه 
اخیر، مدل های مختلف خودرو اعم از ایرانی و خارجی روانه بازار 
شده و هر روز که می گذرد بر تنوع کمی و کیفی خودرو افزوده 
می شود و در عین حال آپشن های گوناگون بسیاری از مدل 
های خودرو، امروزه ایجاب می کند کار مکانیکی به عنوان یک 
حرفه کاملاً تخصصی مطرح شود ،چرا که خدمات مکانیکی باید با 

آپشن های پیشرفته و نوین خودروها متناسب باشد.

مجموعه  واحدهای صافکاری هاشمی و آهنگری محمدی خواستار حمایت مسئولان  از این صنفها شدند

یا  از خودروهای سبک  اعم  اتومبیل ها  با  تعمیراتی مرتبط  رسته های 
سنگین در زمره رسته های شغلی سخت و در عین حال بسیار پیچیده 
از عهده  توانند  است که فقط استادکاران فنی مجرب و کارآزموده می 
تعمیرات خودرویی برآیند.مکانیکی ، صافکاری ، نقاشی ، باطری سازی ، 
سراجی)تودوزی اتومبیل( ، آهنگری)جلوبندی سازی( و.... از جمله رسته 
و  سختی  درجات  البته  که  رود  می  شمار  به  خودرویی  تعمیرات  های 
پیچیدگی این رسته ها با یکدیگر تفاوت دارند. به عنوان مثال مکانیکی 
سوی  از  دارد.  نیاز  بالایی  تجربه  و  تخصص  به  آهنگری  و  صافکاری   ،
دیگر امروزه با توجه به نسل جدید و پیشرفته ای از انواع خودروها که با 
آپشن های بسیار متنوع روانه بازار شده ، انجام تعمیرات و خدمات دهی 
برخلاف گذشته نمی تواند صرفا با تکیه بر تجارب اندوخته شده ، صورت 
گیرد . امروزه برای انجام درست تعمیرات خودرویی استاد کاران باید از 
تجربه و علم به روز به طور همزمان برخوردار باشند. از میان بسته های 
تعمیرات خودرویی ؛ صافکاری ، علاوه بر اینکه یک صنعت محسوب می 

شود ، انجام درست آن نوعی هنر نیز به حساب می آید.
استاد کاران صافکار که سال ها در این رسته ی صنعتی فعالیت داشته 
اند ، هنگامی که یک خودروی تصادفی و کاملا دفرمه شده را ارزیابی و 
همانند خودروی نو تحویل مشتری می دهند ؛ بدون شک کاری هنری 
انجام می دهند. چرا که هنر نوعی خلق کردن است و تبدیل لاشه یک 
اتومبیل تصادفی به خودرویی که همانند یک اتومبیل نو به نظر می آید 
، نوعی خلق کردن محسوب می شود.واحد صافکاری هاشمی ، از جمله 
واحد های فعال در عرصه صافکاری انواع خوردروها به شمار می رود که 
در سطح کاملا تخصصی خدمات دهی می کند.علیرضا هاشمی مدیر این 
واحد در مصاحبه با خبرنگار ما ، ضمن اشاره به سابقه ۱۱ ساله خود در 
این رسته ی شغلی ؛ گفت : با توجه به اینکه در گذشته به عنوان راننده 
ماشین سنگین فعالیت می کردم از مشکلات و ایرادات این نوع ماشین ها 
و دیگر انواع خودروها به خوبی مطلع بودم و همواره علاقه خاصی به تعمیر 
و خدمات دهی  در این زمینه داشتم. از اینرو چند سالی در تعمیرگاه های 
صافکاری نزد استادکاران زبر دست کار کرده و پس از آموختن فنون این 
حرفه و کسب تجارب نسبی ، تصمیم گرفتم به طور مستقل و جدی تر این 
رسته ی صنعتی را دنبال کنم  ،بنابراین از ۷ سال قبل این واحد صافکاری 

را تاسیس نموده و راه اندازی و صافکاری ماشین های سنگین ایسوزو را 
در دستور کار و اجرا قرار دادم.علیرضا هاشمی آنگاه اعلام کرد : صافکاری 
ماشین های ایسوزو ، از صفر تا صد و همچنین باز و بسته کردن کامیونت 
و کامیون ایسوزو ، زمینه اصلی فعالیت و خدمات این واحد صافکاری را 
تشکیل می دهد.وی با بیان اینکه در حال حاظر ۳ نفر به صورت مستقیم 
دراین واحد صافکاری مشغول به کار هستند ؛ اظهار داشت : بیش از ۱۰ 
نفر هم به صورت غیرمستقیم با این واحد ارتباط کاری دارند.وی سپس با 
بیان اینکه این واحد صافکاری تحت پوشش اتحادیه صافکاران فعالیت می 
کند ؛ افزود : اتحادیه عمدتا در زمینه صدور پروانه و رسیدگی به اعتراض 
و شکایت های احتمالی برخی مشتریان در رابطه با هزینه ها ، فعالیت می 
کند و از چنین مواردی ، مسئولان اتحادیه همه سعی و تلاش خود را به 
کار می برند تا مساله یا مشکلات ایجاد شده حل وفصل و رضایت مشتری 
جلب شود. امادر این رابطه با تامین خواسته ها و نیاز ها و مشکلات اعضای 
صنف ، اتحادیه اختیارات کافی برای ورود به مسائل ندارد. در نتیجه برخی 
افراد که از فن صافکاری اطلاع و سر رشته ای ندارند به این حرفه ورود 
کرده و خدمات بی کیفیتی را با قیمت های نازل ارایه می کنند. این دسته 
از افراد عرصه را برای رقابت واحد های کارآمد تنگ نموده با این وجود 
صاحبان ماشین های سنگین ، به خوبی خدمات با کیفیت را از خدمات بی 
کیفیت تشخیص می دهند.وی سپس درپاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی 
براینکه آیا طرح و ایده ای برای توسعه این واحد صافکاری در دستور کار 
دارید یا خیر؟گفت : با توجه به رشد و پیشرفت روز افزون جامعه در بخش 
های مختلف و از جمله  حمل و نقل انواع ماشین های سبک و سنگین و به 
خصوص   کامیون های ایسوزو نیز افزایش تولید خواهند داشت که به طبع 
آن ، نیاز به خدمات تعمیرگاهی در رسته های مختلف بیشتر می شود.از 
اینرو اجرای  فاز توسعه یک ضرورت به حساب می آید اما تحقق توسعه 
مستلزم حمایت ارگان ها و ادرات ذیربط از واحد های خدماتی است. به 
عنوان مثال نیاز به یک واحد کارگاهی بزرگتر ، از پیش شرط های توسعه 
محسوب می شود. در حال حاظر این واحد درفضایی به متراژ ۳۰۰متر 
استقرار یافته که آن را ۷ ساله به صورت اجاره در اختیار داریم و برای 
اجرای طرح توسعه باید فضای کارگاهی بزرگ تری تهیه کنیم.این استاد 
کار مجرب و با سابقه ادامه داد : تهیه زمین و احداث واحد تعمیرگاهی 
بزرگ تر نیاز به نقدینگی به میزان کافی دارد که در شرایط فعلی چنین 
نقدینکی در اختیار نداریم. لذا انتظار ما از مسئولان و ارگان های ذیربط 
اینست که تسهیلات ارزان قیمت درقالب وام با اقساط بلند مدت و درصد 
بهره پایین به ما اختصاص یابد که بتوانیم به خرید زمین و احداث کارگاه 
به متراژ مورد نیاز اقدام کنیم. بدون شک در کنار این نوع حمایت ها به 

پشتیبانی های اداری در رابطه با صدور مجوزها نیز نیاز خواهیم داشت.
علیرضا هاشمی همچنین با بیان اینکه در فضای کارگاهی فعلی با  شرایط 
سختی مواجه هستیم ، گفت : با توجه به اینکه فضای کارگاه رو باز) بدون 
سقف(می باشد ؛ ناچاریم در سرمای زمستان و گرمای تابستان ، تحت 
شرایط سختی کار تعمیرات صافکاری را انجام دهیم. لذا انتقال کارگاه به 
فضایی با متراژ کافی و مسقف ، الویت اول در برنامه طرح توسعه ما قرار 
دارد که مکان کارگاه بعدی نیز الزاما باید در همین منطقه ) شهرک شاپور 
( باشد چرا که رسته های تعمیراتی دیگر که ارتباط مستقیم با رسته ی 
ما دارد مانند واحد های نقاشی ، آهنگری ، فروش لوازم یدکی و ...... در 
همین منطقه واقع شده و دسترسی ما به این واحد ها سهل و آسان است.

وی در پاسخ به سوال خبرنگار ما که چه مقدار فضا به طور تقریبی برای 
توسعه این واحد کارگاهی – صافکاری نیاز دارید؟ گفت : حداقل به 4۰۰ 

تا ۵۰۰ متر فضا نیاز خواهیم داشت که بتوانیم تجهیزات کاری را نصب 
و راه اندازی و به طور همزمان چند ماشین را پذیرش و خدمات لازم را 
ارایه کنیم.وی افزود : با توجه به کیفیت بالای خدمات این واحد ، علاوه بر 
اصفهان از اکثر نقاط کشور مشتریان زیادی داریم که گاهی برای پذیرش 
این عزیزان با مشکل کمبود فضا مواجه می شویم.این استاد کار زبر دست 
و کارآزموده  سپس با اشاره به برخی مشکلات دیگر ، کمبود و گرانی روز 
افزون قیمت قطعات ولوازم یدکی را عنوان کرد و گفت : چنانچه در رابطه 
با تزریق مالی به این واحد مساعدت لازم با ما به عمل آید می توانیم 
قطعات و لوازم یدکی را به متراژ نسبتا بالا خریداری کنیم که در مراجعه 
ماشین ها به این واحد ، مشکلی از این بابت نداشته باشیم و بتوانیم بدون 
معطلی سرویس های لازم را به مشتریان عزیز ارایه کنیم.وی در ادامه 
همچنین اعلام کرد : در صورت حمایت و پشتیبانی مسئولان می توانیم با 
توجه به تجاربی که اندوخته ایم ، اتاق کامل کامیونت و کامیون را طراحی 
و تولید کنیم.این اتاق ها هم اکنون از کشور چین و دبی وارد می شود و 
از کیفیت چندان مطلوبی برخوردار نیست. در حالی که ما می توانیم با 
کیفیت بالایی این اتاق ها را طراحی و بسازیم.علیرضا هاشمی افزود : در 
صورت راه اندازی خط تولید اتاق کامیونت و کامیون ، برای حداقل ۱۰ 
نفر دیگر فرصت شغلی ایجاد خواهد شد.وی در همین زمینه اظهار کرد 
:کاری که هم اکنون انجام می دهیم تفاوتی با تولید اتاق ندارد ، چرا که 
یک ماشین تصادفی و کاملا از رده خارج را می توانیم طوری بازسازی و 
نوسازی نماییم که در نگاه اول ، تفاوتی با یک اتاق نو و صفر نداشته باشد.

این استاد کار زبده و مجرب در رسته ی صافکاری ، گفت : هر ماشینی 
که به این گاراژ وارد می شود ، همچون ماشین خود به آن می نگریم و با 
نهایت دقت و ظرافت ، ظرف مدت ۲۰ تا ۳۰ روز آن را آماده می کنیم.در 
این فاصله زمانی نیز راننده می تواند به دنبال کارهای اداری ماشین خود 
مانند مسایل بیمه و نظایر آن برود و هیچ دغدغه خاطری نداشته باشد 
ودر موعد مقرر که از پیش به آنها اعلام می کنیم به تعمیرگاه مراجعه و 
ماشین خود را تحویل بگیرد.وی ابراز امیدواری کرد :با حمایت مسئولان 
،اگر  نقدینگی لازم در اختیار این واحد  قرار بگیرد ،  طرح  توسعه و راه 
اندازی خط تولید اتاق  ماشین های نیمه سنگین  اقدام خواهیم کرد .وی 
همچنین در خصوص وضعیت ملکی قسمتی از  منطقه شاپور، مسایلی را 
عنوان کرد و با بیان اینکه این زمین ها قبلا مال اشخاصی بوده که بنیاد 
آنها را خریداری کرده ، گفت : انتظار داریم ساز و کار های توسعه توسط  
مسئولان ارشد استان اتخاذ شود که اگر زمینی در این منطقه خریداری 
و به ساخت کارگاه اقدام کردیم ؛ مشکلات و تبعات ثبتی و حقوقی بعدی 
ا...  برای ما به دنبال نداشته باشد.در ادامه این نشست رسانه ای ؛ روح 
محمدی که در رسته ی شغلی آهنگری فعالیت و خدمات دهی می کند 
در مصاحبه با خبر نگارما اعلام کرد : کار جلوبندی سازی ماشین های 
کامیونت و کامیون را در  واحد خودم  به نحو احسن انجام می دهیم. وی 
که از ۳۰ سال قبل در این رسته شغلی مشغول فعالیت است ، استیجاری 
بودن مکان گاراژ را از مشکلات اصلی عنوان کرد و با تایید صحبت های 
همکار خود گفت : یکی از ایرادات اصلی ، استیجاری بودن مکان تعمیرگاه 
یا گاراژ اینست که یکسری مشتریان را جذب می کنیم اما پس از مدتی 
که به نقطه یا منطقه ای دیگر نقل مکان کنیم ، این مشتریان را ازدست 
خواهیم داد و مجدداً باید برای جذب یکسری مشتری دیگر تلاش کنیم  
و این چرخه تا موقعی که نتوانیم یک گاراژ یا تعمیرگاه شخصی احداث و 
راه اندازی کنیم همچنان تکرار خواهد شد .روح ا... محمدی با بیان اینکه 
در حال حاضر کار آهنگری ماشین ها را در فضای محدود حدوداً ۳۰۰ 

متری انجام می دهیم افزود : این مقدار فضا برای پذیرش همزمان چند 
ماشین نیمه سنگین و سنگین کفایت نمی کند و می توانیم نهایتاً دو 
دستگاه ماشین را همزمان پذیرش نموده و خدمات لازم را ارایه دهیم و 
بعد به پذیرش دو ماشین دیگر اقدام کنیم . وی با بیان اینکه به یک فضای 
حداقل ۵۰۰ متری مسقف نیاز داریم ، خواستار حمایت مسوولان ادارات 
و ارگان های دولتی از واحدهای خدماتی شد . این استادکار آهنگر گفت 
: در حال حاضر کف تعمیرگاه ما خاکی است که با ریزش کمترین باران 
، فضای تعمیرگاه از گل و لای اشباع می شود  از سوی دیگر ، آهنگری 
از معدود رشته های تعمیراتی به شمار می رود که به ابزار و دستگاه های 
متعددی نیاز دارد در واقع تنوع ابزاری در این رسته ی شغلی بسیار زیاد 
و متنوع است . البته ما تا جایی که نقدینگی مان اجازه می داد ابزار و 
دستگاه های مورد نیاز کار خود را تهیه و خریداری کردیم که به روزرسانی 
هم شده است . روح ا... محمدی همچنین خاطر نشان کرد : به جز معایب 
و مشکلاتی که درباره استیجاری بودن مکان گاراژ اشاره کردم باید یادآور 
شوم در رسته های تعمیرگاهی به خصوص رسته ی آهنگری و مکانیکی 
یکسری دستگاه ها مانند جرثقیل ثابت نیاز است که برای نصب آن باید 
صورت  ریزی  بتون  سپس  و  شود  گودبرداری  متر  یک  میزان  به  زمین 
بگیرد ، واضح است در مکان استیجاری نمی توان چنین ابزاری را نصب 
و راه اندازی نمود ، همچنین برای صاف کردن شاسی ماشین یک سکو 
هم نیاز داریم که احداث آن هم در مکان اجاره ای امکان پذیر نیست . 
چراکه موقع جابه جایی باید اینگونه تاسیسات را تخریب کنیم و ضرر مالی 
کلانی متحمل می شویم . این آهنگر مجرب و کارآزموده با تاکید بر اینکه 
جلوبندی خودروها از حساسیت ویژه ای برخوردار است گفت : چنانچه 
حین تردد در جاده،  قطعه ای از جلوبندی مانند سیبک خودرو خراب شود 
ممکن است حادثه خطرناکی رخ دهد . وی در ادامه با تایید صحبت های 
آقای هاشمی ، خواستار حمایت مسوولان از نظر تزریق نقدینگی وام کم 
بهره به این واحد شد . گفتنی است ؛ مدیران صافکاری هاشمی و آهنگری 
محمدی در پایان مصاحبه با تاکید بر سخت و زیان آور بودن این رسته 
های شغلی خواستار کاهش مدت زمان بازنشستگی شدند و از مسئولان 
تقاضا کردند در این زمینه اقدامات لازم صورت گیرد و نمایندگان مجلس 

با توجه به زیان آور بودن این مشاغل قوانین لازم را مصوب نمایند .
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کارگاه تیرچه بلوک ماربین از پتانسیل بالایی برای اجرای ایده های نو در تولید و اشتغال زایی برخوردار است 

سید مرتضی امامی مدیریت کارگاه بلوک و موزاییک کلیشاد:

درصورت حمایت دولت تولید واشتغال بیشتری خواهیم داشت

آموخته  دانش  ماربین  بلوک  تیرچه  کارگاه  مدیر  ماندگاری  مجید 
سال   ۲۵ از  که  است  کارشناسی  مقطع  در  بازرگانی  اقتصاد  رشته 
قبل در این رسته صنعتی به فعالیت و خدمات دهی اشتغال دارد .

کارگاه  های  فعالیت  اهم  بیان  ما ضمن  خبرنگار  با  مصاحبه  در  وی 
روی  پیش  موانع  و  مشکلات  برخی  تشریح  به  خود  مدیریت  تحت 

تولیدکنندگان پرداخت و به سوالات مطروحه پاسخ داد .
به طور  از دوران تحصیل در دانشگاه  اینکه  بیان  با  مجید ماندگاری 
 : کرد  اظهار  داشته  اشتغال  حرفه  این  به  فراغت  اوقات  در  جانبی 
این  به  که  علاقه ای  به  توجه  با  دانشگاه  از  التحصیلی  فارغ  از  پس 
و  تاسیس  به  بودم  کرده  کسب  که  نسبی  تجارب  و  داشته  صنعت 
ماربین  بلوک  تیرچه  .مدیر کارگاه  اقدام کردم  این کارگاه  راه اندازی 
سپس با اشاره به فعالیت های این مجموعه افزود : تولید انواع بلوک 
ساختمانی سقفی و دیواری و تولید تیرچه بتن زمینه اصلی فعالیت 
و خدمات این مجموعه را تشکیل می دهد .وی با بیان اینکه در حال 
کارگاه  این  در  دیواری  و  سقفی  های  بلوک  مختلف  نوع   ۸ حاضر 
و  تهیه  کنونی  شرایط  در   : کرد  خاطرنشان  می شود  عرضه  و  تولید 
نرم  پنجه  و  دست  آن  با  که  است  معضلاتی  از  یکی  متریال  تامین 
می کنیم .وی گفت : سیمان ، میلگرد ، ماسه )خاک سنگ( به عنوان 
متریال اصلی مورد نیاز ما از حدود ۱۰ سال قبل با کمبود و گرانی 
قیمت مواجه است که این مشکلات در سال های اخیر ابعاد گسترده 
این مجموعه روزانه  تولید  تری به خود گرفته به طوری که ظرفیت 
از  موانع  و  مشکلات  همین  علت  به  است  تیرچه  متر   ۲۵۰ تا   ۲۰۰

حدود سه ماه قبل خط تولید تیرچه را متوقف کرده ایم !
وی در توضیح بیشتر اظهار داشت : کمبود نقدینگی و نوسان قیمت 
مواجه  آن  با  که  است  معضلاتی  بزرگترین  از  بازار  بی ثباتی  و  ها 
شود  سلب  ما  از  متریال  نقدی  خرید  توان  شده  باعث  و  هستیم 
و  جامعه  اقتصادی  نامساعد  شرایط  علت  به  که  است  حالی  در  این 
خواستار  عمدتاً  مشتریان  و  متقاضیان  عمومی  خرید  قدرت  کاهش 
باید  ما  این حال  و در  اقساطی و شرایطی محصولات هستند  خرید 
پرداخت  شرایط  طبق  بتوانیم  تا  باشیم  برخوردار  کافی  نقدینگی  از 
: در  ادامه گفت  . ماندگاری در  را عرضه کنیم  مشتریان محصولات 
سال های ۹۵ - ۸۰ هم به کار تولید تیرچه و بلوک می پرداختیم و 
هم در پروژه های ساختمانی مشارکت فعال داشتیم و روزانه بیش 
از ۲۰ کارگر در این کارگاه و پروژه های ساختمانی مشغول به کار 
ها  قیمت  افسارگسیخته  افزایش  مشکلات  تشدید  با  اما  شدند  می 
به طور مستقیم در  نفر   ۳ اکنون فقط  نیرو شده و  از تعدیل  ناگزیر 
این کارگاه مشغول به کار هستند .مدیر کارگاه تیرچه بلوک ماربین 
مسئولیت   ۹۰  -  ۹۲ زمانی  مقطع  در  اینکه  به  اشاره  با  همچنین 
در   : کرد  اضافه  داشتم  عهده  به  را  بتنی  قطعات  صنفی  انجمن 
سال ۹۱ تلاش های زیادی به عمل آورده و با ایجاد هماهنگی های 
اندازی  راه  و  تاسیس  با  رابطه  در  را  نظارت  کمیسیون  مصوبه  لازم 
اخذ  بتنی  قطعات  کنندگان  اجرا  و  بلوک  و  تیرچه  صنفی  اتحادیه 
انجمن  و  بود  اتحادیه  فاقد  این صنف  تا آن زمان  ، چرا که  نمودم  
به شرح وظایف خود در سطح محدودی خدمات دهی  با توجه  هم 
داشت .وی در خصوص قطعات بتنی توضیح داد که تیرچه ، بلوک، 

سنگ فرش ، جدول و بتن آماده را شامل می شود .
 ۵ مدت  به  اتحادیه  تاسیس  زمان  از  اینکه  بیان  با  ماندگاری  مجید 
سال مسئولیت اداره آن را به عهده داشتم که بعداً در دوره دوم این 
خاطرنشان  واگذارکردم  دیگر  همکاران  و  دوستان  به  را  مسئولیت 
متصدی  زمان  در  هم  و  انجمن  در  مسئولیت  دوره  در  هم   : کرد 
در  ذیربط  ارگانهای  مسئولان  با  متعددی  های  نگاری  نامه  اتحادیه 

های  پیگیری  و  داده  انجام  تهران  و حتی  استان   ، سطح شهرستان 
فعالان  و  همکاران  صنفی  مطالبات  که  آوردم  عمل  به  نیز  زیادی 
صنعت تیرچه بلوک تامین شود که متاسفانه به دلیل نبود ابزارهای 
اجرایی و محدودیت اختیارات قانونی اتحادیه و انجمن صنفی ، این 
شخصی  تنها   : گفت  .وی  نداشت  دنبال  به  ای  نتیجه  ها  پیگیری 
رفع  برای  تلاشی  هیچ  از  و  داشته  صنف  این  به  حمایتی  نگاه  که 
از  دارد  جا  که  بود  اصفهان  اتاق   ریاست  نکرده  کوتاهی  مشکلات 
همین تریبون مراتب تشکر و قدردانی خود را از ایشان اعلام کنم .

مدیر کارگاه تیرچه بلوک ماربین سپس در پاسخ به سوال خبرنگار 
توسعه  برای  آیا طرحی  دولت  در صورت حمایت  اینکه  بر  مبنی  ما 
با  شک  بدون   : گفت  خیر؛  یا  دارید  کار  دستور  در  مجموعه  این 
تجاربی که طی سالها  و  این مجموعه  بالقوه  پتانسیل های  به  توجه 
کسب کرده ایم و با زوایای مختلف این صنعت کاملا آشنا و مسلط 
و  آید  عمل  به  مجموعه  این  از  لازم  حمایت های  چنانچه  هستیم 
مشکلات و موانع موجود مرتفع یا تعدیل شود می توانیم ایده های 
در  .وی  کنیم  اجرایی  و  محقق  زایی  اشتغال  و  تولید  در  را  نوینی 
همین زمینه از اقدام خود برای خرید قطعه زمینی به منظور توسعه 
 ۸۷  -  ۸۸ های  سال  در   : کرد  اظهار  و  داد  خبر  کارگاهی  فضای 
ارائه داده که  درخواست زمین در شهرک صنعتی بزرگ اصفهان را 
. در این رابطه  با نظر موافق مسئولان شرکت شهرک ها روبرو شد 
پرداخت وجه رسیدیم  به مرحله  و  داده  انجام  را  اولیه  پیگیری های 
که بروز برخی مشکلات مانع از خرید و تحویل زمین شد و اقداماتی 
ادامه  تا کنون  این وضعیت  ماند که  بودیم معلق  آورده  به عمل  که 
این  در  ها  حمایت  برخی  نیز  اکنون  هم  چنانچه  وجود  این  با  دارد 
آن  از  اما  هستیم  زمین  خرید  آماده  بگیرد  صورت  ما  از  خصوص 
شهری  مدیریت  آینده  کار  دستور  در  شهر  تفضیلی  طرح  که  جایی 
قرار دارد نمی توان سرمایه گذاری زیادی در این منطقه انجام داد .

شویم  موفق  چنانچه   : داد  ادامه  ماربین  بلوک  تیرچه  کارگاه  مدیر 
فضای  به  و  تهیه  متر  هزار   ۶ یا   ۵ تقریبی  مساحت  به  زمینی 
کارگاهی وسعت ببخشیم ظرفیت تولید را ارتقاء و حداقل برای ۳۰ 
: در رسته شغلی ما  .وی گفت  ایجاد خواهم کرد  نفر فرصت شغلی 
تیرچه همگن  بلوک  با  تولید دارد که  قابلیت  نیز  محصولات دیگری 
 ، موزاییک   ، جدول   ، فرش  سنگ  مانند  محصولات  این  با  و  است 
های  نیاز  حال  عین  در  و  بخشید  تولید  به  خاصی  تنوع  می توان 

 . تامین نمود  این زمینه  صنعت ساختمان را در 
با جمع بندی مشکلات و معضلاتی که گریبانگیر   ماندگاری سپس 
این مجموعه و دیگر واحدهای مشابه است بی ثباتی قیمت متریال 
و  برد  نام  را  نقدینگی  کمبود   ،  ... و  میلگرد   ، سیمان  خصوص  به 
راه  و  دایر  قبل  سال   ۱۵ از  مجموعه  این  آنکه  رغم  علی   : افزود 
اندازی شده و طی این مدت به طور مستمر ، تولید محصول داشته 
حمایت  از  و  نکرده  دریافت  بانکی  تسهیلات  هیچ  تاکنون  اما  ایم 
برخی  مقابل  در   ، ایم   نشده  برخوردار  هم  نهادی  و  ارگان  هیچ 
مشکلات  به  متاسفانه  تعامل  و  همکاری  جای  به  سازمانها  و  ادارات 
بسیار  ما  شغل  آنکه  علیرغم   : کرد  اضافه  .وی  اند  زده  دامن  ما 
این  ادارات ذیربط  اما تامین اجتماعی و دیگر  سخت و دشوار است 
مجموعه را به عنوان مشاغل سخت و زیان بار نمی دانند و از اینرو 
نمی گیرد که  تعلق  این رسته شغلی  فعالان  به  کار،  مزایای سختی 

یکی از این مزیت ها بازنشستگی بعد از ۲۰ سال کار است .

حق  پرداخت  :در  کرد  تصریح  زمینه  همین  در  ماندگاری  مجید 
ندارد  تولیدکنندگان  با  تعاملی  هیچ  اجتماعی  تامین  اداره  نیز  بیمه 
دلیلی  هر  به  بیمه  حق  ماهانه  پرداخت  در  روز  یک  فقط  چنانچه 
اداره  بیمه جریمه خواهیم شد  برابر اصل مبلغ حق  تاخیر شود سه 
و  به سود  توجهی  هیچ  و  می کند  ترتیب عمل  به همین  نیز  دارایی 
می  افزایش  را  مالیاتی  تعرفه  هم  سال  هر  ندارد  صنفی  واحد  زیان 
اثر  بر  تولیدی  های  کارگاه  از  بسیاری  که  است  حالی  در  این  دهد 
ظرفیت  کمترین  با  شده  آنها  گریبانگیر  که  ای  عدیده  مشکلات 
تعطیل شده  دائم  یا  موقت  نیز  زیادی  تعداد  و  بوده  کار  به  مشغول 
۵ تا  ، این مجموعه نیز به دلیل مشکلات و معضلات موجود  است  
نگاری  نامه  رغم  علی  دارایی  اداره  وجود  این  با  بوده  تعطیل  ماه   ۶
هایی که با آن اداره داشته ایم و موضوع را اعلام کرده بودیم باز هم 

. از ما اخذ نمود  مالیات سنگینی 
پرسید  که  ما  خبرنگار  دیگر  سوال  به  پاسخ  در  ماندگاری  مجید 
را  ماربین  بلوک  تیرچه  مجموعه  هایی  شاخصه  و  ها  ویژگی  چه 
مهم ترین  از  یکی   : گفت  کند  می  متمایز  مشابه  واحدهای  دیگر  از 
ویژگی های این مجموعه این است که هر نیرویی را در روز اول کار 
تحت پوشش بیمه قرار داده نام او را در لیست بیمه قرار می دهیم .
بدون هیچ  و  بالا  با کیفیت  این مجموعه  تولیدی  همچنین کالاهای 
تولید  در  و  می شود  بازار  روانه  یا  مشتری  تحویل  شکستگی  گونه 
استفاده  مورد  استاندارد  و  کافی  مقدار  به  را  متریال  بلوک  تیرچه 
هزینه  کاهش  منظور  به  واحدها  برخی  که  حالی  در  دهیم  می  قرار 
 ، سیمان  از  نیاز  مورد  و  استاندارد  مقدار  از  کمتر  زمینه  این  در 
این  محصولات  نتیجه  در   ! می کنند  استفاده  آب  حتی  و  میلگرد 
می  کند  اراده  استاندارد  سازمان  بازرس  که  لحظه  هر  در  مجموعه 

تواند نمونه گیری و تست شود .
جدی  نظارت  خواستار  آنگاه  ماربین  بلوک  تیرچه  کارگاه  مدیر 
کارگاههای  تولیدی  فرآورده های  کیفیت  بر  مهندسی  نظام  سازمان 
تیرچه و بلوک شد و افزود : به عنوان یک مدیر در بخش صنعت و 
با  همچنین  و  داشته  صنعت  در  مستمر  فعالیت  سال   ۲۵ که  تولید 
توجه به مسئولیتی که در انجمن و اتحادیه صنفی عهده دار بوده ام 
اشراف کامل بر زوایای مختلف صنعت تیرچه بلوک و مشکلات خرد 
کلانی که گریبانگیر این صنعت است دارم و از اینرو تقاضا و انتظار 
پرتلاش  استاندار  رضایی  دکتر  جناب  با  ملاقاتی  که  است  این  من 
راهکارهای  و  این صنعت  معضلات  و  باشم  داشته  اصفهان  متعهد  و 
مشکلات  و  معضلات  این  از  رفت  برون  جهت  را  خود  پیشنهادی 

ارائه نمایم . نماینده عالی دولت در استان 

سید مرتضی امامی از فعالان با سابقه و خوشنام در بخش تولید 
با خبرنگار ما اعلام کرد:از  مصالح ساختمانی است که در گفتگو 
مصالح  توزیع  و  سازی  موزاییک  زمینه  در  قبل  سال   4۰ حدود 

هستم. فعالیت  مشغول  ساختمانی 
اصلی  محصول  دو  کارگاه  این  در  نیز  حاظر  حال  در  افزود:  وی 

میکنیم  تولید  را  بلوک  و  موزاییک  یعنی  ساختمان  صنعت 
مانند   : دیگر  ساختمانی  مصالح  توزیع  و  پخش  به  آن  ودرکنار 

آجر ،شن ، سرامیک ،کاشی و نظایر آن فعالیت داریم.
با بیان اینکه  مدیر کارگاه تولیدی بلوک و موزاییک امامی آنگاه 
 ، شن   ، شامل  محصولات  این  تولید  برای  نیاز  مورد  اولیه  مواد 
...است اظهار داشت : از نظر تهیه و دسترسی  سنگ ، سیمان و 
به این مواد اولیه مشکل خاصی نداریم و کمبودی در این زمینه 
تامین  قابل  استان  داخلی  منابع  از  اقلام  این  همه  و  نیست 
مشکلات  از  ها  قیمت  افزایش  و  نوسان  وجود  این  با   . میباشد 

اولیه محسوب میشود. تامین مواد  اصلی ما در تهیه و 
این فعال پیش کسوت و کارآزموده  در تولید مصالح ساختمانی  
معضل  عنوان  به  گردش  در  سرمایه  کمبود  اینکه  به  اشاره  با 
اکثر  کنونی  :در شرایط  افزود  است،  این مجموعه مطرح  اساسی 
هستند  گریبان  به  دست  نقدینگی  مشکل  با  تولیدکنندگان 
قرار  ما  اختیار  در  اعتباری  تسهیلات  نیز  ها  بانک  متاسفانه  و 
نتوانیم  شده  موجب  نقدینگی  کمبود  کرد:  اضافه  نمیدهند.وی 
های  فعالیت  در  حتی  و  درآوریم  اجرا  به  را  توسعه  های  طرح 
به  گذاشته  جای  بر  منفی  تأثیرات  مجموعه  این  روزانه  روتین 
نفر   ۱۲ فقط  اکنون  و  ایم  نیرو شده  تعدیل  از  ناگزیر  که  طوری 
در این مجموعه به طور مستقیم مشغول به کار هستند و ۳۰ نفر 

هم به طور غیر مستقیم با ما ارتباط کاری دارد .
تحت  مجموعه  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  امامی  مرتضی  سید 
فعالیت می کند گفت  اتحادیه صنفی  مدیریت وی تحت پوشش 
است  پروانه  تمدید  و  در حد صدور  اتحادیه  و خدمات  فعالیت   :
. و عملا هیچ نوع خدماتی نمی تواند به اعضای صنف ارائه کند 

وی سپس با اشاره به اینکه این کارگاه به مساحت ۲۰۰۰ متر از 
از  متر   ۵۰۰  : افزود  برخوردار است  توسعه  برای  بالایی  پتانسیل 
نیاز  مورد  تجهیزات  و  دستگاهها  و  نموده ایم  مسقف  را  فضا  این 
تجهیزات  این  که  ایم  کرده  اندازی  راه  و  نصب  را  تولید  جهت 

به روز رسانی شود . باید تکمیل و  تولید  با مقتضیات  متناسب 
از  نقدینگی  تزریق  حیث  از  ویژه  به  لازم  حمایت های  چنانچه 
روزرسانی  به  را  تجهیزات  توانیم  می  بگیرد  این مجموعه صورت 
های  فرصت  آن  موازات  به  و  دهیم  افزایش  را  تولید  ظرفیت  و 

. کنیم  ایجاد  بیشتری  شغلی 
وی در همین زمینه توضیح داد : با توجه به ظرفیت های بالای 
صنعت ساختمان در اشتغال زایی و کاهش نرخ بیکاری که بیش 
از سیصد  رسته شغلی به طور مستقیم و غیر مستقیم وابسته به 
این صنعت می باشند ضروری است دولت با اختصاص تسهیلات 
به  پایین  بهره  و  مدت  بلند  اقساط  با  وام  قالب  در  قیمت  ارزان 
تولیدکنندگان مصالح ساختمانی و از جمله این مجموعه شرایط 

را جهت افزایش تولید و اشتغال زایی فراهم سازد .
 : کرد  نشان  خاطر  همچنین  تولید  بخش  در  پرتوان  فعال  این 
علاوه  اجرایی شود  و  محقق  مالی(  )تزریق  حمایتها  این  چنانچه 
نیز  تولیدی  محصولات  قیمت  ها  ظرفیت  افزایش  و  ارتقا  بر 
شرایط  با  توانیم  می  و  یافت  خواهد  کاهش  کننده  مصرف  برای 

بهتری که به نفع مشتریان باشد اجناس را به صورت شرایطی و 
. آنها عرضه کنیم  به  اقساطی 

شدید  نوسان  و  افزایش  و  تورم  بالای  نرخ  دلیل  به   : افزود  وی 
قیمت ها قدرت خرید مردم در سالهای اخیر به نحو چشمگیری 
نقدی  به خرید  قادر  عمدتاً  رو مشتریان  این  از  که  یافته  کاهش 
به  و  نقدینگی  کمبود  علت  به  نیز  ما  دیگر  سوی  از  نیستند 
فروش  در  زیادی  محدودیت  با  اولیه  مواد  نقدی  خرید  خصوص 
توان  بنابراین چنانچه  اجناس مواجه هستیم  اقساطی  و  شرایطی 
با  را  تولیدی  محصولات  توانیم  می  یابد  ارتقا  مجموعه  مالی 

. قرار دهیم  اختیار مشتریان عزیز  اقساط طولانی مدت در 
اینکه علاوه بر مسائل مالی  با بیان  سید مرتضی امامی همچنین 
 : کرد  اضافه  هستیم  گریبان  به  دست  نیز  دیگری  مشکلات  با 
است  مشکلاتی  جمله  از  اجتماعی  تامین  بیمه  حق  بالای  تعرفه 
حالی  در  این  و  هستند  مواجه  آن  با  تولیدکنندگان  اغلب  که 
است که اداره تامین اجتماعی در راستای خط مشی کلی دولت 
به  کلان  مبالغ  اخذ  با  اما  کند  حمایت  تولیدکنندگان  از  باید 
عنوان حق بیمه و اعمال جریمه های بسیار سنگین )برای حتی 
یک روز تاخیر در پرداخت حق بیمه( در عمل مشکلات و موانع 
و  دهد  می  قرار  کارآفرینان  و  کنندگان  تولید  روی  پیش  زیادی 
فشارهای مالی بر فعالان این بخش را تشدید و مضاعف می سازد 
درصد   ۳۰ حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  امامی  مرتضی  سید 
می کنیم  پرداخت  اجتماعی  تامین  به  پرسنل  هر  بیمه  بابت حق 
افزود : انتظار و خواسته ما از دولت و به خصوص سازمان تامین 
و  تولید  شرایط  و  بهبود  به  کمک  منظور  به  است  این  اجتماعی 
برای  تخفیفاتی  و  کاهش  را  بیمه  تعرفه حق  نیرو  افزایش جذب 

. نمایند  منظور  تولیدکنندگان 
از  تاکنون  آیا  اینکه  بر  مبنی  ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  وی 
گفت  خیر  یا  اید  کرده  استفاده  بانکی  متعارف  و  رایج  تسهیلات 
:در مقاطعی که با کمبود شدید نقدینگی مواجه هستیم حاضریم 
از اعتبارات داخلی بانک ها که با سود ۱۸ درصدی همراه است 
مقررات  با  بانکی  هم سیستم  زمینه  همین  در  اما  کنیم  استفاده 
و  با مطالبه وثیقه های سنگین  و  و پیچیده عمل می کند  سخت 
بهره  با  به وام های  با شرایط خاص حتی دسترسی  ضامن هایی 
تاکنون  بنابراین  سازد  می  ناممکن  بعضا  و  دشوار  هم  را  سنگین 

تمامی هزینه های احداث تجهیز و راه اندازی این مجموعه را از 
منابع سرمایه گذاری شخصی تامین و پرداخت کرده ایم و هیچ 

. نیامده است  از ما به عمل  تسهیلات حمایتی 
مدیر کارگاه تولیدی بلوک و موزاییک مرتضی امامی در ادامه با 
موجود  مشکلات  به  توجه  با  کنونی  شرایط  در  تولید  اینکه  بیان 
شده  موجب  که  ای  انگیزه  تنها  کرد:  خاطرنشان  ندارد  توجیهی 
فعالیت  ادامه  عرصه  این  در  همچنان  متعدد  مشکلات  رغم  علی 
امرار معاش می  از این مجموعه  این است که چند خانوار  دهیم 
در  پرسید  که  ما  خبرنگار  دیگر  سوال  به  پاسخ  در  .وی  کنند 
صورت حمایت دولت و برخورداری از تسهیلات ارزان قیمت چه 
اضافه خواهد شد گفت  این مجموعه  به  کار جدید  نیروی  تعداد 
نقدینگی  تزریق  زمینه  در  ویژه  به  ها  حمایت  برخی  چنانچه   :
به  داده  ارتقا  را  تولید  ظرفیت  بگیرد  صورت  مجموعه  این  از 
فرصت های  آن  تبع  به  که  می دهیم  بیشتری  تنوع  محصولات 
 ۵۰ حداقل  اشتغالزایی  میزان  و  شد  خواهد  ایجاد  جدید  شغلی 
بندی  جمع  با  امامی  مرتضی  .سید  یافت  خواهد  افزایش  درصد 
این  در  فعالیت  سال   4۰ طی   : کرد  تصریح  خود  صحبت های 
کسب  تولید  و  صنعت  زمینه  در  فراوانی  تجارب  شغلی  رسته 
دیگر  تولید  در  می تواند  تجارب  این  از  استفاده  که  کرده ایم 
و  شود  واقع  موثر  بالا  کیفیت  با  ساختمانی  مصالح  محصولات 
این  از  نماید  تامین  به نحو مطلوبی  نیازهای صنعت ساختمان را 
و  تولیدکنندگان  ذیربط  های  ارگان  مسئولان  داریم  انتظار  رو 
داده اند  ارائه  تولید  در  درخشانی  کارنامه  که  مجرب  کارآفرینان 
را شناسایی و از آنها حمایت و پشتیبانی به عمل آورند تا اهداف 
ارزشمند جهش تولید که مقام معظم رهبری سال ۹۹ را به این 

. نامگذاری فرموده اند محقق و عملی شود  عنوان 
پایان  این فعال پیشکسوت در تولید مصالح ساختمانی در 
از تلاش ها و زحمات دکتر رضایی استاندار متعهد اصفهان 
استان  در  دولت  عالی  نماینده  از   : گفت  و  نمود  قدردانی 
انتظار  اند  داشته  تولید  بخش  به  حمایتی  نگاه  همواره  که 
داریم ادارات زیرمجموعه به خصوص تامین اجتماعی را به 
و  نمایند  ترغیب  تولیدکنندگان  با  بیشتر  و همکاری  تعامل 
این مجموعه  به  بانکی  ارزان قیمت  در اختصاص تسهیلات 

عنایت  و مساعدت داشته باشند .

برای ساخت و احداث یک ساختمان مصالح مختلفی مورد نیاز 
میان  در  دارد  فراوانی  اهمیت  خود  جای  در  یک  هر  که  است 
این مصالح ، تیرچه بلوک از جایگاه خاصی برخوردار است که 
از اجزای مختلفی تشکیل شده و در واقع ترکیبی از تیرچه و 
بلوک سیمانی یا بلوک سفالی است .فعالان و دست اندرکاران 
صنعت ساختمان تیرچه بلوک را رایج ترین و محبوب ترین نوع 
سقف می دانند که در ساختمان ها ساخته می شود نصب و اجرای 
سهل و آسان باعث شده تا سازندگان امروزی تمایل زیادی به 
تیرچه بلوک داشته باشند استفاده گسترده در انواع سازه های 
بتنی و فلزی تیرچه بلوک را به سقف بی جانشینی تبدیل نموده 
که از مزایای فراوانی برخوردار است .کاهش هزینه های پایه ، 
عدم تاثیر پذیری از رطوبت ، پوسیدگی ، مقاومت بالا در برابر 
نیروهای وارده ، عایق صوت و گرما ، نصب آسان و سریع ، سبک 
سقف  از  استفاده  مزایای  مهم ترین  جمله  از   ... و  سقف  شدن 
تیرچه بلوک به شمار می رود ، در عین حال این نوع سقف ها به 
نیروی متخصص نیازی ندارد کارگران می توانند با نظارت مهندس 
اجرایی و سرپرست کارگاه سقف را اجرا کنند . همچنین به دلیل 
وجود شمع ها در زیر سقف تیرچه بلوک لرزش اندکی نسبت 
به سقف های دیگر دارد و فرایند قالب بندی و شمع بندی این 
سقف نیز بسیار راحت است . ضمن اینکه برای نصب آن نیازی 
به پرداخت هزینه اضافی نیست )چرا که حمل و نصب تیرچه ها 
توسط کارگران انجام می شود( ، مقاومت بالا در برابر حوادث غیر 
مترقبه و نیروهای افقی مانند باد و زلزله از دیگر مزایای این نوع 
سقف ها محسوب می شود .کارگاه تیرچه بلوک ماربین از معدود 
واحدهای فعال و معتبر در این صنعت به شمار می رود که توسط 

مدیریتی تحصیل کرده و صاحب ایده اداره می شود .

به  ساختمانی  مصالح  تولید   ، کشورها  از  بسیاری  در 
استفاده   ، این  بر  علاوه  که  درآمده  صنعت  یک  صورت 
 : همانند  زیادی  های  پیشه  و  مشاغل   ، مصالح  این  از 
به  و...را  کاری  عایق   ، ، سقف سازی  لوله کشی   ، نجاری 
وجود آورده است. این گونه پیشه ها کار تزیین و زیبایی 

ساختمان و خانه ها را به عهده دارند.
صنعت  در  کاربرد  پر  مصالح  جمله  از  بلوک  و  موزاییک 
متراکمی  پوش  کف  موزاییک  میرود.  شمار  به  ساختمان 
تراکم  که  میشود  بتن محسوب  نوعی  واقع  در  که  است  
خود را ازطریق فشار پرس یا از طریق )لرزش( به دست 
مختلفی  های  شکل  و  ها  طرح  از  موزاییک   . میآورد 
مصالح  از  یکی  عنوان  به  نیز  است.بلوک  برخوردار 
ساخته  پیش  و  مجزا  ای  قطعه  کاربرد،  پر  ساختمانی 
به  که  است  ساز  و  ساخت  اولیه  مواد  دیگر  ازسیمان  
میگیرد.بلوک  قرار  استفاده  مورد  سازه  از  بخشی  عنوان 
هر  که  است  برخوردار  مختلفی  انواع  از  ساختمانی  های 
توجه  با  میتواند  ساختمان  صنعت  فعالان  با  پیمانکاری 
سازه  در  آن  مختلف  های  مدل  از  خود  سلیقه  و  نیاز  به 
مرتضی  موزاییک  و  بلوک  تولیدی  کنند.کارگاه  استفاده 
زمینه  در  که  میرود  شمار  به  هایی  واحد  جمله  از  امامی 
ساختمان  صنعت  مهم  محصول  دو  این  توزیع  و  تولید 
فعالیت میکنند و تولیدات آن با توجه به کیفیت بالامورد 

استقبال مصرف کنندگان قرار گرفته است.

دستگاهی که نیاز به بروزرسانی دارد
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۵0 هزار میلیارد تومان دارایی بر زمین مانده داریم 
وزیر  کار : وجود ۱۰ هزار واحد تولیدی مدفون شده در کشور

پرداخت تسهیلات سرمایه در گردش به 2832 واحد

منکر تورم و گرانی در بازار نیستیم

وعده وزیر صمت درباره کاهش قیمت کالاهای اساسی

رهبر انقلاب:

گرانی و مشکل معیشتی مردم راه حل دارد

اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
در مراسم راه اندازی مرکز مدیریت 
کشور  کار  و  کسب  اورژانس 
هزار   ۵۰ حاضر  حال  در  گفت: 
برزمین  دارایی  تومان  میلیارد 
استفاده  آن  از  که  داریم  مانده 
در  شریعتمداری  نمی شود.محمد 

مدیریت  مرکز  راه اندازی  حاشیه 
در  کشور  کار  و  کسب  اورژانس 
فرهنگ  و  علم  دانشگاه  محل 
برای  مرکز  این  کرد:  اعلام  ایران 
پایش و نظارت بر کسب و کارها 
راه اندازی  تولیدی  واحدهای  و 
هزار   ۵۰ حاضر  حال  در  و  شده 
واحدهای  دارایی  تومان  میلیارد 
زمین  بر  و  شده  تعطیل  تولیدی 
استفاده  آن  از  که  داریم  مانده 
 ۱۰ همچنین  گفت:  نمی شود.وی 
شده  مدفون  تولیدی  واحد  هزار 
تابلوی  حتی  که  داریم  کشور  در 
شده  قراضه  آهن  به  تبدیل  آنها 
شریعتمداری،  گفته  است.به 
کار  و  کسب  اورژانس  طرح  با 

از  ۵۰درصد  حداقل  می خواهیم 
را  شده  تعطیل  واحدهای  این 
شدن  تعطیل  از  و  دهیم  نجات 
کار  تعاون،  کنیم.وزیر  جلوگیری 
و رفاه اجتماعی گفت: امروز مرکز 
پایش و نظارت سیاست های بازار 
دیگری  ساختمان  در  نیز  کار 
رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  در 
آن  که  شد  راه اندازی  اجتماعی 
مرکز یک سطح بالاتر از اورژانس 
که  می رود  شمار  به  کار  و  کسب 
را رسمی می کند. اشتغال کشور 

هماهنگی  لزوم  از  همچنین  وی 
ستاد  با  کار  و  کسب  اورژانس 
کشور  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 
این  مجموعه  و  شوند  متصل 

از تعطیل شدن کسب و  اقدامات 
جلوگیری  کشور  اشتغال  و  کارها 
کند.در این مراسم همچنین گفته 
شد سالانه ۳۰۰ هزار اشتغال در 
با  اگر  که  می رود  بین  از  کشور 
بتوانیم  کار  و  کسب  اورژانس  
جلوگیری  را  آن  از  درصد   4۰
هر  برای  اینکه  فرض  با  و  کنیم 
هزینه  تومان  میلیون   ۱۵۰ شغل 
هزار   4۵ یعنی   است  برداشته 
هزینه  کشور  برای  تومان  میلیارد 
داشته است که اگر ۵۰ درصد از 
کنیم  صرفه جویی  را  هزینه  این 
میلیارد  هزار   ۲۱ تا  سالانه  یعنی 
تومان برای اقتصاد کشور منفعت 

می کنیم. ایجاد 

صمت  وزیر  برنامه  و  طرح  معاون 
اساس  بر  مرکزی  بانک  گفت: 
مکلف  توسعه  ششم  برنامه  قانون 
تسهیلات  از  را  تولید  سهم  بوده 
بانکی به 4۰ درصد برساند که این 

کار اجرایی نشده است.
 سعید زرندی اظهار کرد: پرداخت 
اسمی و یک  تسهیلات، یک رشد 
 ، واقعی  رشد  دارد.  واقعی  رشد 
با  متناسب  وقتی  که  است  این 
تورم تبدیل شود متوجه می شویم 
است. صورت  چه  به  وضعیت  که 

بانک مرکزی مکلف است به نوعی 
برنامه ریزی کند که سهم تولید از 
باشد. درصد   4۰ بانکی  تسهیلات 
ادامه داد: یعنی  این مقام مسئول 
جهت گیری  محور  را  تولید  باید 
دهیم.  قرار  بانکی  سیستم 

این  که  می دهد  نشان  بررسی ها 
آمار در سال های گذشته بین ۲۷ 
تا ۳۰ درصد بوده یعنی هم اکنون 
قرار  خود  وضعیت  بهترین  در  که 
از  گفت:  است.او  درصد   ۳۰ دارد، 
را  تولیدکننده  تورم  وقتی  طرفی 
بررسی می کنیم ،متوجه می شویم 
مرکز  آمار  آخرین  اساس  بر  که 
پاییز،  فصل  پایان  در  آمار  ملی 
 ۷۷ تولیدکننده  تورم  متوسطه 
که  چیزی  آن  یعنی  شده  درصد 
در  گذشته  سال  کننده  تولید 
امسال  می گرفته،  قرار  اختیارش 
گرانتر  درصد   ۷۷ تاریخ  همان  در 
شده است. این تورم نقطه به نقطه 
است و سالیانه آن به طور متوسط، 
است.وی  درصد   ۳۷.4 حدود 
اظهار کرد: در اینجا دو نکته مهم 
اینکه به سهمی  مطرح است یکی 
نرسیده ایم  میرسیدیم  باید  که 
ثابت  عدد  اگر  اینکه  دوم  نکته 
که  می شویم  متوجه  برگردانیم، 
تولید  بخش  برای  تسهیلات  عدد 
به  نسبت  یعنی  است.  بوده  منفی 
در  اما  داشته،  رشد  گذشته  سال 
نمی شود.معاون  دیده  تورم،  مقابل 

بسیاری  داد:  ادامه  صنعت  وزیر 
بانکی  سیستم  که  تسهیلاتی  از 
محل  همیشه  و  می کند  اعلام 
بوده،  تولید  بخش  با  نظر  اختلاف 
تسهیلات  به  مختلف  انواع  شامل 
می شود  نیز  امهالی  و  تمدیدی 
جدید  پول  تنها  بخواهیم  اگر  که 
رقم  این  شاید  بگیریم،  نظر  در  را 
به یک چهارم یا یک پنجم تقلیل 
پیدا کند.وی بیان کرد: در آذر ماه 
بر اساس اعلام بانک مرکزی،۳۶۲ 
حوزه  به  تسهیلات  فقره  هزار 
صنعت و معدن پرداخت شده که 
ماهه   ۹ عدد  از  درصد   ۳۰ تقریبا 
احتمالاً  و  است  امسال  ابتدایی 
 ۳۰ همین  تقریباً  نیز  ماه  دی  در 
اضافه  ایم.زرندی  داشته  را  درصد 
رویکرد  تغییر  یک  امسال  از  کرد: 
در  که  صورت  این  به  داشتیم 
اصلی  مشکل  گذشته  سال های 
که  بوده  نقدینگی  تامین  تولید 
سرمایه  تامین  جهت  در  بانک ها 
اند  داده  جهت  تغییر  گردش،  در 
و این یعنی وضع موجود را حفظ 
کنیم و این سبب شده که تشکیل 
افت  شدت  به  کشور،  در  سرمایه 

تولید  به  وقتی  گفت:  کند.وی 
آینده  نشود،  داده  ثابت  سرمایه 
می شود.  مواجه  مشکل  با  کشور 
طی سال های ۹۰ تا ۹۸ به صورت 
متوسط، رشد تسهیلات اسمی در 
حوزه صنعت و معدن ۶/۱۹ درصد 
 ۲/۱۹ تولیدکننده  تورم  و  بوده 
رشد  میزان  همیشه  یعنی  بوده 
کمتر  تورم  میزان  از  تسهیلات 
بوده است.این مقام مسئول تأکید 
جدی  بسیار  چالش  این  کرد: 
بانکی توان ندارد.  است و سیستم 
امسال فعالیت های همیشگی خود 
ادامه  گذشته  سال های  مثل  را 
تسهیلات  مثال،  طور  به  دادیم؛ 
رونق تولید را داشتیم که به حدود 
۱4 هزار واحد، در حدود ۳۸ هزار 
پرداخت  تسهیلات  تومان  میلیارد 
است  مشخص  دقیقا  که  کردیم 
چه واحدی با چه نامی، چه میزان 
است.وی  کرده  دریافت  تسهیلات 
بیان کرد:  در ۱۱ ماهه  امسال ، 
تسهیلات  واحد   ۲۸۳۲ به  حدود 
سرمایه در گردش پرداخت کردیم 
و  هزار   ۱۰ حدود  در  مبلغی  که 

۶۱۰ هزار میلیارد تومان است.

به  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
رشته   ۲۹ در  کشور  صنعتی  رشد 
اعم از تولید و صادرات اشاره کرد 
امسال رشد و  و گفت: در ۱۱ ماه 
نشان  این رشته ها  در همه  جهش 
می دهد که عمده تولیدکنندگان به 
فکر صادرات محصولات خود بوده 
محصولاتی  صادرات  اکنون  هم  و 
 ۱۵ به  سیمان  و  پتروشیمی  نظیر 
کشور همسایه در حال انجام است.

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: 
مردم  پرمصرف  کالاهای  توزیع 
و  شده  آغاز  سال  پایانی  ایام  در 
همچنان در روزهای باقیمانده این 

روند تشدید خواهد شد.
این  بیان  با  حسینی  رزم  علیرضا 
و  تورم  منکر  کرد:  اظهار  مطلب 
تمام  ولی  نیستیم  بازار  در  گرانی 
و  وفور  تا  است  این  بر  ما  تلاش 
شاهد  جامعه  در  را  کالا  فراوانی 
و  تامین  به  اشاره  با  باشیم.وی 
در  اساسی  کالاهای  ترخیص 

کشور  بنادر  از  گذشته  روزهای 
وجود  با  ما  کرد:  خاطرنشان 
و  استکبار  ظالمانه  تحریم های 
کمبود  هیچ  کرونا  بیماری  شیوع 
نیستیم  شاهد  بازار  در  را  کالایی 
می توانند  راحتی  به  مردم  بلکه 
تامین  را  خود  نیاز  مورد  کالاهای 
کنند.وزیر صنعت، معدن و تجارت 
به رشد صنعتی کشور در ۲۹ رشته 
اعم از تولید و صادرات اشاره کرد 
امسال رشد و  و گفت: در ۱۱ ماه 
نشان  این رشته ها  در همه  جهش 
می دهد که عمده تولیدکنندگان به 
فکر صادرات محصولات خود بوده 
محصولاتی  صادرات  اکنون  هم  و 
 ۱۵ به  سیمان  و  پتروشیمی  نظیر 
کشور همسایه در حال انجام است.

در  که  حالی  در  داد:  ادامه  وی 
بسیاری از کشورها کرونا میلیاردها 
روابط  و  اقتصاد  بخش  به  دلار 
صادرات بین المللی ضربه زد اما در 
کشور ما این نابسامانی در حداقل 

فرصت مهار شده و سیاست وزارت 
صمت عرضه فراوان کالا به بازار و 
نابسامانی در  از هرگونه  جلوگیری 
صنعت،  است.وزیر  بوده  حوزه  این 
وزارت  افزود:  تجارت  و  معدن 
حساسیت  با  همچنان  صمت 
موضوع صادرات و تولید محصولات 
صنعتی و معدنی را در همه بخش ها 
ما  که  طوری  به  می کند  دنبال 
امسال ۲۸ درصد رشد تولید را در 
صنعت خودرو، ۶۰ درصد در تولید 
لباسشویی و  ویژه  به  لوازم خانگی 
یخچال و همچنین رشد دو برابری 
و  نساجی  محصولات  تولید  در  را 

قطعه سازی شاهد بودیم.
حال  در  کرد:  بیان  حسینی  رزم 
و  تولیدی  واحدهای  اکثر  حاضر 
شیفته  سه  تا  دو  کشور  صنعتی 
تامین  در  ما  و  می کنند  فعالیت 
شوینده های  بخش  در  بازار  نیاز 

بهداشتی هیچ مشکلی نداریم.
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 

و  سیمان  تن  میلیون   ۸۰ تولید 
در  پتروشیمی  تن  میلیون   ۸۷
کرد:  بیان  و  شد  یادآور  را  کشور 
ایران در  در مجموع رشد صنعتی 
که  است  درصد   ۷ امسال  ماه   ۱۱
همین  آینده  سال  در  امیدواریم 

روند ادامه یابد.
با رانت خواری  رزم حسینی مبارزه 
را از سیاست های وزار صمت اعلام 
سالجاری  در  ما  کرد:  اظهار  و 
مدیریت  یک  با  شدیم  موفق 
را  مجوزفروشی ها  بساط  مناسب 
نوعی  به  و  برچینیم  همیشه  برای 
مدیریت درستی را در بخش تولید 
افزایش  انجام دهیم.وی  و صادرات 
به  را  محصولات  تولید  کیفیت 
وزارت  اساسی  اولویت  یک  عنوان 
صمت یادآور شد و خاطرنشان کرد: 
درصد،   ۱۳ فولاد  تولید  بخش  در 
آلومینیوم ۵۷ درصد و فلزات رنگی 
نیز تا 4۸ درصد رشد و جهش در 

کشور اتفاق افتاده است.

اجرای طرح توسعه و اصلاح ۱۵۳ هزار 
متر خطوط برق رسانی سمنان

رشد ۲۸ درصدی صادرات از سمنان

وزیر اقتصاد اعلام کرد:
تومان  میلیارد  هزار   ۱۴۰۰ پرداخت 

تسهیلات در ۱۰ ماهه سال جاری

ایجاد 5۰۰ هزار شغل توسط کمیته 
امداد درسال آینده

رئیس سازمان بورس:
حضور 6۰ میلیون ایرانی در بازار سرمایه

معاون برنامه ریزی و مهندسی شرکت توزیع برق استان سمنان از 
اجرای طرح توسعه و اصلاح ۱۵۳ هزار متر خطوط برق رسانی در 
این استان خبر داد.رضا علی اصغری اظهار کرد: در راستای استمرار 
خدمات دهی به مشترکان، بیش از ۱۵۳ هزارمترشبکه توزیع برق 

احداث و بهسازی شده است.
وی با بیان این که طرح توسعه ۶۱ هزار و ۹۰۰ متر شبکه فشار 
متوسط هوایی و زمینی انجام  شده است، گفت: عملیات اصلاح ۲۵ 
هزار متر شبکه ۲۰ کیلوولت، ازجمله اقدامات صورت گرفته توسط 

واحدهای اجرایی این شرکت به شمار می رود.
معاون برنامه ریزی و مهندسی شرکت توزیع برق استان سمنان 
با اظهار این که 4۹ هزار و ۵۰۰ متر شبکه فشار ضعیف هوایی 
و زمینی در استان احداث شده است، افزود: به منظور پایداری 
شبکه های توزیع برق، بهسازی ۶۸ هزار متر شبکه فشار ضعیف 
هوایی و زمینی، از دیگر اقدامات به عمل آمده در شهرستان های 
استان محسوب می شود.علی اصغری همچنین با اشاره به این که 
برای تغذیه برق مشترکان، ۱۸۶ ایستگاه هوایی و پنج پست زمینی 
توزیع برق افتتاح و وارد مدار شد، اضافه کرد: طرح بهسازی ۲۸۷ 
ایستگاه هوایی و زمینی توزیع برق، از آغاز امسال تا به حال به اجرا 
درآمده است.وی بیان کرد: برای پایداری سامانه روشنایی معابر، 
عملیات نصب و بهینه سازی یک هزار و ۶۸۱ دستگاه سرچراغ نیز 
توسط گروه های روشنایی معابر این شرکت به انجام رسیده است.

فرهاد دژپسند در نشست هم اندیشی کارآفرینان و تولیدکنندگان 
با وزیر امور اقتصادی و دارایی افزود: سال گذشته ۹۷۰ هزار تومان 
تسهیلات پرداخت شد اما با این حال معتقدیم نظام بانکی باید 
چابک تر باشد.وی در ادامه گفت: پس از سه سال جنگ تحمیلی 
اقتصادی و تحریم ظالمانه و نابخردانه در سه ماهه سوم رشد 
اقتصادی نفتی و غیرنفتی مثبت است و براساس اعلام مرکز آمار 
در ۱۱ ماهه امسال صادرات غیرنفتی به۳۲ میلیارد دلار رسید و 
با توجه به شیوع بیماری کرونا و تحریم ها تنها ۱۸ درصد کمتر از 
مدت مشابه سال گذشته بود.دژپسند میزان واردات در ۱۱ ماهه 
امسال را ۳۲ میلیارد دلار اعلام کرد که به گفته وی نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته ۱۵ درصد کمتر بوده و ۸۵ درصد واردات 
مربوط به مواد اولیه و کالاهای واسطه ای است.وی با اشاره به 
نامگذاری امسال به عنوان جهش تولید گفت: اینکه رهبر معظم 
انقلاب این عنوان را برای سال ۹۹ انتخاب کردند نشان دهنده 
اهمیت اقتصاد و فعالان اقتصادی است و ما نیز موظف هستیم 
موانع پیش روی تولید را برداریم. وزیر اقتصاد گفت: البته باید توجه 
کنیم که خیلی از مسائل دست ما نیست و الزام قانونی است اما 
می توان در جهت اصلاح قانون گام برداریم و با حضور در واحدهای 
تولیدی از نزدیک در جریان مشکلات قرار گیریم و به سمت نظام 
تصمیم گیری درست حرکت کنیم. وی با شرایط تحریم و شیوع 
بیماری کرونا تاکید کرد: نباید به بهانه های مختلف همچون تحریم 
اقتصاد را قفل کنیم و در حال حاضر شرایط استفاده از منابع ارزی 
خارجی و صادرات نفت تا حدودی فراهم شده و باید با همدلی و 

هم افزایی تلاش کنیم بار مشکلات را از دوش مردم برداریم.

معاون اشتغال و خودکفایی کمیته امداد از ایجاد ۵۰۰ هزار فرصت 
شغلی در صورت تخصیص۲۰ هزار میلیارد تومان اعتبار تسهیلات 
قرض الحسنه به طرح های اشتغال مددجویان، در سال آینده خبر 
داد.حجت اله عبدالملکی،معاون اشتغال کمیته امداد  با اشاره به 
تقدیر رئیس جمهور از فرصت های شغلی ایجاد شده توسط کمیته 
امداد، گفت: از دولت درخواست کردیم تسهیلات قرض الحسنه 
اشتغال زایی و بودجه فنی مربوطه را افزایش دهد.وی ادامه داد: با 
توجه به ایجاد ۲۳۰ هزار فرصت شغلی برای مددجویان در سال 
جاری، به دولت اعلام کردیم در صورت اختصاص ۲۰ هزار میلیارد 
تومان تسهیلات قرض الحسنه از منابع داخلی شبکه بانکی، آماده 
سازماندهی ۵۰۰ هزار فرصت شغلی برای سال آینده هستیم.معاون 
اشتغال کمیته امداد افزود: هم چنین به هزار میلیارد تومان منابع 
پشتیبانی در ساماندهی و ایجاد ۵۰۰ هزار فرصت شغلی نیاز داریم 
که هر دو میزان این منابع معادل ۲۱ هزار میلیارد تومان در شبکه 
بانکی کشور موجود و قابل تخصیص است.عبدالملکی خاطرنشان 
کرد: منابع مورد نیاز تسهیلات قرض الحسنه برای ایجاد اشتغال نیم 
میلیون مددجو در شبکه بانکی کشور موجود است؛ اگر فقط نیم 
درصد تسهیلات دولتی در اختیار ما قرار گیرد، می توانیم تا ۵۰۰ 
هزار فرصت شغلی برای سال آینده ایجاد کنیم.وی اضافه کرد: زیر 
ساخت ایجاد اشتغال را طی سال ها فراهم کرده ایم و مانند کانال 

مستحکمی است که نیازمند پمپاژ، تزریق و راه اندازی است.

رئیس سازمان بورس از حضور ۶۰ میلیون ایرانی در بازار سرمایه 
خبر داد.محمدعلی دهقان دهنوی در نشست بررسی شرایط 
پیش روی آینده در بازار سرمایه ایران که توسط کانون نهادهای 
سرمایه گذاری ایران برگزار شده بود، اعلام کرد: سرمایه گذاری 
مردم  مشارکت  و  سرمایه گذاری  روش های  از  یکی  بورس  در 
در اقتصاد به شمار می رود و در این بازار نباید هر کسی دلش 
خواست دخالت کند و گاهی اظهارنظرهای حتی خیرخواهانه 
شود.  بازار  این  در  مردم  اعتماد  به  ضربه  باعث  است  ممکن 
فضای موجود باید فضای اعتمادآفرین باشد.وی با بیان اینکه 
بازار سرمایه در حال حاضر بزرگ شده است، افزود: ۶۰ میلیون 
سهامدار در این بازار حضور دارند، یعنی از ۸۰ میلیون نفر عمده 
مردم )۷۵ درصد( حضور دارند و از این طریق اقتصاد می خواهد 
مسیر رشد و توسعه را پیدا کند. رئیس سازمان بورس اظهار 
داشت: گروه دومی که در کنار سرمایه گذاران در بازار سرمایه 
حضور دارند ،کانون نهادهای سرمایه گذاری و کانون کارگزاران 
بازار دست این دو کانون است.  بورس است که مسیر توسعه 
در حال حاضر تعداد زیادی از مردم وارد بازار شده اند اما برای 
پذیرش این افراد باید خود را توسعه دهیم و زمینه لازم را برای 
خدمات به این افراد فراهم کنیم.دهقان دهنوی گفت: نهادهای 
مالی سرمایه مانند بازاریابان عمل می کنند که توسعه بازار در 
دست شرکت های تأمین سرمایه، کارگزاران بورس،  سبدگردان  ها 

و نهادهای مالی دیگر است که باید بازار را توسعه دهند.

آزادسازی  از  عراق  و  ایران  بازرگانی  اتاق  مدیره  هیأت  عضو 
سه میلیارد دلار از منابع ارزی ایران در کره جنوبی، عمان و 
عراق خبر داد.سید حمید حسینی در مورد موافقت آمریکا با 
آزادسازی منابع ایران در بانک تجارت عراق، گفت: با توجه به 
اطلاعاتی که از منابع لبنانی، عراقی و غربی داشتم دو روز پیش 
خبر موافقت آمریکا با آزادسازی بخشی از منابع ارزی ایران در 
عراق را توئیت کردم و براساس اطلاعات واصله اعلام کردم که 
آمریکا با آزاد سازی منابع ایران در بانک تجارت عراق موافقت 

کرده و حتی چند تراکنش نیز انجام شده است. 
وی با بیان اینکه بعد از این تکذیبه ها، مشاور نخست وزیر عراق 
اعلام کرد که واشنگتن اجازه داده بخشی از وجوه سپرده شده  

تهران در بغداد برای اهداف بشردوستانه استفاده شود. 
حسینی با بیان اینکه بخشی از منابع آزاد شده برای تامین کالاهای 
اساسی مورد نیاز کشورمان استفاده خواهد شد، گفت: اخیرا یک 
محموله ذرت نیز از عراق به کشورمان وارد شده که نتیجه آزاد 
سازی این منابع است. وی با تاکید بر اینکه آزاد سازی بخشی از 
منابع کشورمان در عراق حاصل پیگیری های رئیس قوه قضائیه 
کشورمان در سفر به عراق و همچنین  رییس کل بانک مرکزی و 
وزیر نیرو است، گفت: البته پیرو سفر اخیر وزیر امور خارجه عراق به 
کشورمان بحث آزاد سازی منابع ایران توسط عراق نیز مطرح شد.

آزاد شدن ۳ میلیارد دلار از منابع ایران 
در کره جنوبی، عراق و عمان

خبر استانها

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

در سال جاری  استان سمنان  از  رشد ۲۸ درصدی صادرات 
در حالی ثبت شده که کشورمان با محدودیت های جدی در 

مراودات تجاری جهانی روبه رو بوده است.
بر اساس آمارهای دریافتی از سازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان سمنان، صادرات استان سمنان در ۱۰ ماهه سال جاری 
از نظر ارزش، ۲۸ درصد نسبت به مدت مشابه آن در سال 
گذشته رشد داشته است.ارزش دلاری هر تن کالای صادراتی 
در استان سمنان در این مدت، ۳۶ درصد افزایش داشته است.

دلاری  ارزش  به  کالا  تن   ۲۰۸ جاری،  سال  ماهه   ۱۰ در 
شده  صادر  سمنان  استان  از  دلار  میلیون   ۲۵۰ بر  بالغ 
دلاری  ارزش  افزایش  با  توأم  صادرات  وزن  است.کاهش 
و  ارزآوری  افزایش  صادرات،  توسعه  از  بارزی  مصداق  آن 

صادرات با ارزش افزوده بالاتر در استان است.
در ۱۰ ماهه سال جاری، ۱۳ تن کالا به ارزش ۵۵ میلیون دلار 
به استان سمنان وارد شده است که با نگاهی به آمار واردات در 
استان سمنان مشخص می شود غالب کالاهای وارداتی استان 

شامل ماشین آلات و مواد اولیه بوده است.
تراز تجاری استان سمنان هم مثبت است. تراز تجاری استان 
سمنان در سال گذشته، ۱۷۸ میلیون دلار مثبت بوده است که 

این رقم در سال جاری، ۱۹۵ میلیون دلار مثبت است.
صادرات استان سمنان در سال جاری حدود 4.۵ برابر واردات 
شده که این نشان دهنده نتیجه بخش بودن همت صنعتگران و 
تولیدکنندگان استان بر توسعه صنعتی و تجارت خارجی است. 

از  پس  اسلامی  انقلاب  رهبر 
روز  در  میوه  نهال  اصله  دو  کاشت 
درختکاری فرمود: هر چه ستاد ملی 
مقابله با کرونا در خصوص سفر عید 

اعلام کرد همه عمل کنند.
سپس  خامنه ای  آیت اله  حضرت 
در سخنانی، گیاه و فضای سبز را 
عاملی مهم در زندگی و در ساخت 
تمدن بشری خواندند و با اشاره به 
توجه  دینی  و  معرفتی  ریشه های 
کاشتن  گفتند:  زیست،  محیط  به 
از جمله ی  نهال  نشاندن  درخت و 
حسناتی است که در شرع مقدس 

اسلام بر آن تأکید شده است.

اهمیت  به  اسلامی  انقلاب  رهبر 
اساسی  قانون  در  زیست  محیط 
کردند:  خاطرنشان  و  اشاره  نیز 
زیستی،  محیط  فعالیتهای 
است  انقلابی  و  دینی  فعالیتهای 
و  تجملاتی  نگاه  آنها  به  نباید  و 

تزئینی شود.
ایشان تنوع زیستی و اقلیمی کشور 
را بستری مناسب برای فعال شدن 
زمینه  در  جوانان  و  مردم  آحاد 
ابراز  با  و  خواندند  زیست  محیط 
منابع  جنگل ها،  تخریب  از  تأسف 
زیرزمینی  سفره های  و  طبیعی 
تأکید  سودجو،  افراد  به دست 
کردند: تخریب محیط زیست بلای 
بزرگی است که آینده بشر را هدر 
می دهد، بنابراین مسئولان و همه 

مردم باید در مقابل آن بایستند.
اشاره  با  آیت الله خامنه ای  حضرت 
آتش سوزی  مثل  حوادثی  به 
شدن  خشک  یا  و  جنگل ها 
این  گفتند:  تالاب ها،  و  دریاچه ها 

و  است  پیشگیری  قابل  حوادث 
مسئولانی که به وظایف خود عمل 

نمی کنند، دچار تقصیر هستند.
بخش  در  اسلامی  انقلاب  رهبر 
مسئله  به  سخنانشان  از  دیگری 
کرونا در آستانه سال نو پرداختند 
و گفتند: سال گذشته در ایام عید، 
مردم عزیز به توصیه ها کاملًا عمل 
و بلای بزرگی را از سر کشور دور 
و  بیشتر  خطر  امسال  اما  کردند 
امسال هم  بنابراین  فراگیرتر است 

همگان توصیه ها را رعایت کنند.
تأکید کردند: هر چه ستاد  ایشان 
ملی مقابله با کرونا اعلام کرد باید 
ممنوع  را  سفر  اگر  شود.  عمل 
بنده  نروند،  سفر  به  مردم  کردند، 
به  گذشته  سال  مانند  قطعاً  هم 

سفر نخواهم رفت.
اشاره  با  آیت الله خامنه ای  حضرت 
در  مردم  معیشتی  مشکلات  به 
ادامه  کرونا  اگر  گفتند:  کرونا،  اثر 
معیشتی  مشکلات  کند  پیدا 

بیشتر خواهد شد، بنابراین باید با 
همکاری همه، این بیماری هر چه 

زودتر برطرف شود.
ابراز  با  اسلامی  انقلاب  رهبر 
و  گرانی ها  از  ناخرسندی 
این  افزودند:  معیشتی،  مشکلات 
وضع در آستانه عید غصه بزرگی 
اجناس  البته  است.  کرده  ایجاد 
اما  است  فراوان  میوه ها  مانند 
که  است  بالا  بسیار  قیمت ها 
به جیب  بالا هم  قیمت  این  سود 
نمی رود  زحمتکش  باغداران 
واسطه های  و  دلالها  نصیب  بلکه 
به  آن  ضرر  و  می شود  سودجو 
تأکید  با  می رسد.ایشان  مردم 
مشکل  باید  مسئولان  اینکه  بر 
کنند،  حل  را  گرانی  و  معیشتی 
همه  مشکلات،  این  گفتند: 
جلسات  در  بارها  و  دارد  راه حل 
و  داده  تذکر  را  نکات  این  متعدد 
راه حل های مورد نظر کارشناسان 

گفته ایم. مسئولان  به  را 

آغاز مرحله دوم طرح غربالگری شهید 
حاج قاسم سلیمانی در گیلان

کاهش ۱۹ درصدی حوادث در گیلان

جانشین فرمانده سپاه قدس گیلان در بسیج اقشار از آغاز مرحله 
تقویت  طرح  عنوان  با  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  طرح  دوم 
بیماریابی کرونا خبر داد و گفت: با توجه به نزدیک بودن به ایام 
نوروز و از طرفی تهدیدات خیز جهش یافته این بیماری مرحله 
دوم طرح غربالگری شهید حاج قاسم سلیمانی با عنوان طرح 
تقویت بیماریابی کرولا به مدت ۱4 روز، از نیمه اسفندماه آغاز 
می شود.سرهنگ حسن حبیبی با قدردانی از همراهی مردم در 
کنترل ویروس کرونا در گیلان اظهار کرد: بعد از شیوع کرونا 
کشورهایی که داعیه تمدنی و قدرت جهانی داشته اند، در کنترل 
با شدیدترین  ایران  ناکارآمد بوده و کشوری مثل  این ویروس 
با  تحریم ها، در افق کار و کنترل کرونا خوش درخشیدند.وی 
اشاره به کاهش ۸۰ درصدی مرگ ومیر ناشی از ویروس کرونا 
در کشور گفت: یکی از اهداف وزارت بهداشت، سپاه پاسداران و 
بسیج مردمی فاز اول طرح شهید سلیمانی به صورت محله محور 
و با هدف کنترل اپیدمی کووید ۱۹ از ۲۰ آبان ماه ۹۹ آغاز گرچه 
هدف 4۰ درصد کاهش مرگ میر ۵۰ درصد کاهش بستری بوده 
ولی در طی حدود دو ماه از شروع واقعی طرح توانست به بیش 
از ۸۰ درصد کاهش مرگ میر و بستری را کاهش دهد.جانشین 
فرمانده سپاه قدس گیلان در بسیج اقشار یکی از مهم ترین اهداف 

در طرح غربالگری شهید سلیمانی را بیماریابی به موقع دانست.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر گیلان با اشاره به رخ دادن ۶۹۱ 
تاکنون  سال  ابتدای  از  گفت:  گیلان  استان  در  جاده ای  حادثه 
یک هزار و ۱4۷ مورد حادثه رخ داده که در مقایسه با مدت مشابه 
سال گذشته، ۱۹.۱۱ درصد کاهش داشته است.سیاوش غلامی با 
بیان اینکه حوادث جاده ای یکی از مهم ترین خطرات در استان های 
دلیل  به  گیلان  استان  کرد:  اظهار  می شود،  محسوب  گیلان 
جاذبه های گردشگری یکی از استان های مسافر خیز در کشور بوده 
و هرساله مسافران بسیار زیادی به این استان سفرکرده و همین 
امر سبب افزایش میزان حوادث جاده ای می شود.وی با اشاره به رخ 
دادن ۶۹۱ حادثه جاده ای در استان گیلان گفت: بر اساس آمار 
امسال یک هزار و ۱4۷ حادثه در سطح استان رخ داده که ۶۰ درصد 
آن مربوط به حوادث جاده ای، ۱۵ مورد مربوط به برف و کولاک 
و ۳۳ مورد نیز آتش سوزی جنگل و مرتع بوده است.مدیرعامل 
جمعیت هلال احمر گیلان با اذعان به اینکه امدادگران این جمعیت 
در تمامی حوادث به وجود آمده در گیلان حضور فعال داشته اند، 
تصریح کرد: درمجموع یک هزار و ۱4۷ خدمت متناسب با حوادث 
بیشترین  که  گرفته  مختلف صورت  در شهرستان های  رخ داده 
خدمات ارائه شده مربوط به شهرستان رضوانشهر با ۱۲ درصد کل 
آمار بوده است.غلامی بیشترین عامل تصادف در گیلان را انحراف از 
مسیر و برخورد با مانع و واژگونی دانست و افزود: ۵۸ درصد حوادث 
جاده ای مربوط به تصادفات و ۸۵ درصد حوادث دریایی-ساحلی 
مربوط به غریق و ۶ درصد مربوط به  واژگونی شناور و سایرین نیز 

مربوط به نقص فنی شناور و برخورد شناور با شناگر است.
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رییس قوه قضاییه:اصلاح ساختارهای فساد 
زمینه ساز امیدواری بیشتر مردم است

ارومیه- ایرنا- رییس قوه قضاییه با اشاره 
در  فساد  ساختارهای  اصلاح  نقش  به 
راستای امیدواری بیشتر مردم گفت: نباید 
نهادی فضای فساد  اجازه دهیم در هیچ 
ابراهیم  یابد.حجت الاسلام سید  گسترش 
شورای  جلسه  در  پنجشنبه  روز  رییسی 
مسوولان،  افزود:  آذربایجان غربی  اداری 
های  معاونت  و  اداری  تخلفات  هیات 
بازرسی را فعال کنند تا در بطن نهاد ها 
شاهد فساد و اختلاس نباشیم. وی با بیان 

اینکه باید یقه فرد فاسد را گرفت به دست 
عدالت سپرد و او را مجازات کرد تا سبب 
اعتماد مردم شود، گفت: در قوه قضائیه بنا 
بر این گذاشتیم هر کجا پرونده مطرحی 
باشد آن را به سرانجام برسانیم، آنچه در 
کوچه و بازار می گویند و در سطح کشور به 
آنها رسیدگی می شود، این روش در مردم 
اطمینان ساز است و به آن عمل شد. بعد 
از این اراده جدی نظام این است که اجازه 

ندهیم در هیچ کجا فساد لانه کند.
رئیس قوه قضائیه با تاکید بر اینکه مدیران 
باید هیئت تخلفات اداری را فعال کنند، 
افزود: همچنین بازرسی های درون سازمان 
و نظارت های درون سازمانی را فعال شود، 
هر چه در درون سازمان بخش های نظارتی 

فعال تر باشد می تواند تاثیرگذارتر است.
آیت اله رئیسی با بیان اینکه جهش تولید 
با قاچاق کالا سازگاری ندارد و باید سازوکار 

مالی و پولی به نحوی شود که قاچاق برای 
این  در  داد:  ادامه  نکند،  قاچاقچی صرف 
صورت  اقتصادی  اقدامات  باید  اول  راستا 
و  نظامی  کارهای  باید  همچنین  و  گیرد 
انتظامی و اطلاعاتی و قضائی صورت بگیرد.
ضرورت ساماندهی کولبران در کشور

ساماندهی  بر  تاکید  با  قضا  قوه  رئیس 
باید  کرد:  اضافه  بری  کوله  موضوع 
مسئله پیله وری و کوله بری را سامان 
فعال  را  مرزی  بازارچه های  و  بدهیم 
کنیم، چرا که سامان دادن بازارچه های 
مرزی و وضعیت کوله بری و پیله وری 

یک ضرورت اجتناب ناپذیر است.
آیت اله رئیسی با اشاره به اینکه این نقض 
اداری است که کوله برها این گونه در مرزها 
الکترونیک  کارت های  گفت:  کنند  تردد 
اگر  بازنگری شود،  پیله وری در کشور  و 
آفاتی دارد آفات برطرف شود و اگر خود 

این مسئله قرار است به آفتی تبدیل شود 
در  قضائیه  قوه  شود.رئیس  داده  سامان 
خصوص تغییر کاربری ها نیز گفت نسبت 
و  ساخت  یا  کاربری  تغییر  با  برخورد  به 
که  است  قانونی  امری  غیرمجاز  سازهای 
آلونک ها  با  اولویت  بگیر،.  صورت  باید 
نیست و با ساختمان های کذایی است و 
ساختمان هایی که افراد سودجو می سازند.

آیت اله رئیسی با تاکید بر اینکه ماده ۱۰۰ 
باید اصلاح شود و ریشه تخلف کنده شود 
ادامه داد: مجلس باید ماده ۱۰۰ را سامان 
دهد، ماده ۱۰۰ به منبعی برای شهرداری ها 
تبدیل شده که افراد تخلف را می خرند، اگر 
کسی بنای غیرمجاز ساخت و تغییر کاربری 
غیر مجاز برای کشور اشکال ایجاد می کند. 
در بعضی مناطق هر کس چاهی زده است 
باید از وزارت نیرو وضعیت آب را پرسید و 
هر چه کار سازمان یافته تر است سرریزها 

به قوه کمتر و سهل و آسان تر خواهد بود.
کارخانجات به بخش خصوصی واگذار 

شوند
رئیس قوه قضائیه خاطرنشان کرد: وزارت 
تعاون باید بر تعاونی ها نظارت کنند. الان در 
دادگستری ها پرونده تعاونی های را ببینی، 
داریم؟  مسکن  تعاونی  پرونده  میزان  چه 

اولین ناظر در این ارتباط دولت است.
وی با تاکید بر اینکه: کارخانجات به بخش 
خصوصی واگذار شود اما بخش خصوصی 
نظارت شود، گفت: این در حالی است که 

خصوصی سازی باید توانمند شود.
رئیسی همچنین با اشاره به توقف صدها 
از  پیرانشهر،  مرز  در  سوخت  کانتینر 
کردستان  اقلیم  مسئولین  و  عراق  دولت 
بابت همراهی در ترخیص این کانتینرها، 
همزمان با سفر استانی هیئت عالی قضائی 

به آذربایجان غربی، تشکر کرد.

رییس قوه قضاییه: 

اصلاح ساختارهای فساد زمینه ساز امیدواری بیشتر مردم است

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس:
مجلس دنبال حل مشکل 

تامین مالی مسکن

تملک ۱6۰۰ واحد تولیدی
 توسط ۱۲ بانک

سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: مجلس به دنبال این 
است که بانک ها حداقل ۲۰ درصد از تسهیلات خود را به بخش 
ساخت مسکن اختصاص دهند. این موضوع در قانون بودجه با 
اختصاص ۳۶۰ هزار میلیارد تومان به ساخت مسکن پیگیری 
می شود.مهدی طغیانی درباره لزوم تخصیص سالانه حداقل ۲۰ 
درصد از تسهیلات پرداختی بانک ها به بخش مسکن گفت: حمایت 
تسهیلاتی از بخش مسکن دارای اهمیت فراوانی است. درحال 
حاضر میزان تولید مسکن سالانه کمتر از 4۰۰ هزار واحد در سال 
است. این درحالی است که به صورت رسمی بر اساس طرح جامع 
مسکن، سالانه باید ۱ میلیون واحد مسکونی در کشور ساخته شود.

وی در ادامه افزود: بانک ها باید میزان تسهیلات پرداختی خود به 
بخش مسکن را افزایش دهند. بر اساس گزارش های کارشناسی، 
حداقل ۲۰ درصد از کل تسهیلات پرداختی بانک ها معادل بیش از 
۳۰۰ هزار میلیارد تومان باید به بخش مسکن تخصیص داده شود.
طغیانی با بیان اینکه باید از بخش ساخت مسکن حمایت شود، 
گفت: شاهد آن هستیم، سالانه کمتر از ۵ درصد کل تسهیلات 
پرداختی بانک به بخش مسکن اختصاص می یابد. درصد بالای 
از تسهیلات بخش مسکن هم مربوط به وام خرید مسکن است. 
تسهیلات بخش ساخت مسکن هم باید افزایش پیدا کند.نماینده 
مردم اصفهان در پایان تصریح کرد: مجلس به دنبال این است که 
بانک ها حداقل ۲۰ درصد از کل تسهیلات پرداختی خود را به 

بخش ساخت مسکن اختصاص دهند.

در جدیدترین جلسه ستاد رفع موانع تولید نماینده بانک مرکزی 
از تملک هزار و ۶44 واحد تولیدی توسط ۱۲ بانک خبر داد. بر 
اساس گزارش ارائه شده بانک مرکزی در این جلسه در خصوص 
موضوع واحد های تملک شده توسط شبکه بانکی، از تعداد ۳۲ 
بانک و موسسه اعتباری غیربانکی در کشور، پاسخ استعلام از 
۲4 واحد دریافت شده است و بانک مرکزی متعهد شد، ظرف 
مدت یک هفته گزارش مربوط به واحد های تملک شده ۸ بانک 
باقی مانده را تدوین و ارائه کند.همچنین بر اساس گزارش بانک 
مرکزی تا پایان آذرماه سال جاری، ۱4 بانک و موسسه رسماً 
ندارند و  تولیدی تملک شده  اعلام کردند که هیچ گونه واحد 
۱۲ بانک دیگر که پاسخ استعلام آن ها مشخص شده است، تا 
همان تاریخ، هزار و ۶44 واحد تملک شده دارند که از این تعداد 
هزار و ۳۹۲ واحد صنعتی بوده است و ۱۳۰۰ واحد آن در زمان 
تملک، غیرفعال بودند و فعالیت تولیدی و اشتغال زایی نداشتند. 
همچنین نماینده وزارت اقتصاد با تاکید بر حمایت وزارت اقتصاد 
از توسعه تولید، امضای تفاهم نامه شناسایی و واگذاری واحد های 
تولیدی تحت تملک شبکه بانکی مستقر در شهرک ها را اقدامی 
در این راستا ارزیابی کرد.در این رابطه بر اساس گزارش مدیر 
تعداد  صنعتی،  شهرک های  و  کوچک  صنایع  سازمان  عامل 
واحد های تولیدی تملک شده مستقر در شهرک ها، هزار و ۷۱۰ 

واحد است که در اختیار ۱۱ بانک است.
خبر خوب نوبخت برای بازنشستگان تأمین اجتماعی 

همسان سازی حقوق از اسفند

دبیرکل ستاد مبارزه با موادمخدر: 
کشف نزدیک به ۱۲۰۰ تُن مواد مخدر 

توسط ایران

همسان سازی  کرد:  اعلام  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
سال  اسفندماه  از  اجتماعی  تأمین  بازنشستگان  حقوق 
تأمین  بازنشستگان  می شود.همسان سازی حقوق  اجرا  جاری 
اجتماعی که به قول محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و 
تأمین اجتماعی بعد از ۱4 سال اجرا شد، در حالی که محمد 
شریعتمداری اعلام کرد، این همسا ن سازی در لایحه بودجه 
هنوز  و  شده  پیشنهاد  تومانی  میلیارد  هزار   ۱۵۰ منابع  با 
صورت  در  که  است  نشده  تصویب  مجلس  در  بودجه  لایحه 
ساعتی  اما  شود،  می  اجرا   ۱4۰۰ سال  ابتدای  از  تصویب 
بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس  نوبخت  محمدباقر  آن  از  بعد 
همسان سازی  تجربه  از  استفاده  با  که  کرد  اعلام  توئیتی  در 
بازنشستگان عزیز لشکری و کشوری و همراهی وزیر محترم 
اجتماعی  تأمین  کانون های  و  اجتماعی  تأمین  سازمان  رفاه، 
روشی مناسب برای تکمیل همسان سازی حقوق بازنشستگان 
تأمین اجتماعی پیشنهاد شد. با عنایت خداوند احکام جدید 

این عزیزان در همین اسفندماه اصلاح و صادر می شود.

دبیرکل ستاد مبارزه با موادمخدر گفت: ایران در سال ۲۰۲۰، 
قریب به ۱۲۰۰ تن موادمخدر را کشف کرده است که بخش 
اعظم آن، مسیرش به سمت کشورهای اروپایی بود و نسبت به 

سال ۲۰۱۹ ، 4۱ درصد افزایش را نشان می دهد.
نشست  در  موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل  مؤمنی  اسکندر 
تخصصی »اقدامات و دستاوردهای جمهوری اسلامی ایران در 
عرصه همکاری های بین المللی مبارزه با موادمخدر« که با حضور 
شوراهای  با  تصویری  ارتباط  و  کشوری  رتبه  عالی  مسؤولان 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان های سراسر کشور برگزار 
شد، گفت: در دنیا علی رغم بیش از یک قرن مبارزه که از سال 
۱۹۰۹ در کنفرانسی در شانگهای چین شروع شد، باید گفت که 
متأسفانه شاهد افزایش روند تولید، قاچاق و مصرف موادمخدر 
در دنیا هستیم؛ به گونه ای که در ده سال اخیر در دنیا، مصرف 
و تولید موادمخدر، رشد دو برابری داشته و این نشان می دهد 
افزود:  است.وی  بوده  ناکافی  مخدر  مواد  با  جهانی  مبارزه 
افزایش  شاهد  افغانستان،  کشور  در  و  ما  منطقه  در  همچنین 
تولید موادمخدر سنتی و صنعتی هستیم که طی دو  فزاینده 
افغانستان رشد حیرت آوری  با حضور اشغالگران در  دهه اخیر 
را  موادمخدر  و کشت  تولید  برابر  به ۵۰  قریب  و  است  داشته 
در افغانستان شاهد هستیم.دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
ظرفیت  و  توان  تمام  با  ایران  اسلامی  جمهوری  کرد:  تصریح 
خود، به امر مبارزه و مقابله با این پدیده شوم ادامه می دهد و 
علی رغم شرایط سخت فراگیری بیماری کرونا در همه جهان و 
علی رغم تحریم های ظالمانه آمریکا، جمهوری اسلامی ایران در 
سال ۲۰۲۰ قریب به ۱۲۰۰ تن موادمخدر را کشف کرده است 
که بخش اعظم آن، مسیرش به سمت کشورهای اروپایی بود 
که نسبت به سال ۲۰۱۹ ، 4۱ درصد افزایش را نشان می دهد.

به  حاضر  حال  در  گفت:  صمت  وزیر  معاون 
این  ما  مهم  و  اساسی  وظایف  از  یکی  عنوان 
مورد  را  متوسط  و  کوچک  صنایع  که  است 
زمینه  این  در  که  دهیم  قرار  همه جانبه  حمایت 
قرار  کار  دستور  در  نیز  مشاور   ۵۰۰ به کارگیری 

است. گرفته 
علی رسولیان در حاشیه دومین روز از سفر وزیر 
صمت در جمع خبرنگاران اظهار داشت: یکی از 
 4۳۷ و  هزار  یک  بازگرداندن  ما  اساسی  اهداف 
واحد تولیدی راکد به چرخه فعالیت است که در 
این زمینه توانستیم میزان واحدهای راکد کشور 

را از ۲۲ درصد به ۱۹ درصد برسانیم.
یافته  انجام  اقدامات  رغم  علی  کرد:  بیان  وی 
توسعه  راستای  در  تا  است  لازم  همچنان  اما 
انجام  اساسی  برنامه ریزی های  فعال  واحدهای 
برسد  قبولی  قابل  وضعیت  به  میزان  این  تا  یابد 
که نیازمند بهره گیری از ظرفیت بخش خصوصی 
و بانک های عامل هستیم تا با حمایت همه جانبه 
موانع  و  و صنعتگران مشکلات  تولیدکنندگان  از 

کنیم. برطرف سازی  را  موجود 
حاضر  حال  در  کرد:  بیان  صمت  وزیر  معاون 

ما  مهم  و  اساسی  وظایف  از  یکی  عنوان  به 
مورد  را  متوسط  و  کوچک  صنایع  که  است  این 
زمینه  این  در  که  دهیم  قرار  همه جانبه  حمایت 
کار  دستور  در  نیز  مشاور   ۵۰۰ به کارگیری 
برای  کار  و  کسب  کلینیک های  و  گرفته  قرار 
در  واحدها  فعال سازی  برای  رصد  و  کارشناسی 
حمایت  بتوانیم  اگر  داد:  ادامه  تلاشند.رسولیان 
یک  به  کشور  سطح  در  را  تولیدی  واحدهای  از 
و  کسب  و  کنیم  تبدیل  فراگیر  و  نهادینه  امر 
اساسی  و  ویژه  صورت  به  را  کوچک  کارهای 
مشکلات  از  بسیاری  شک  بدون  بخشیم  توسعه 
این  در  و  می شود  خارج  بلاتکلیفی  از  موانع  و 
بهبود  دانش بنیان  فعالیت های  از  حمایت  زمینه 

می یابد.
در  اساسی  برنامه ریزی های  کرد:  اظهار  وی 
اساسی  و  نظر  مورد  اهداف  به  دستیابی  راستای 
و  است  همه جانبه  تعاملات  و  همکاری  نیازمند 
با مشارکت بخش  این زمینه درصدد هستیم  در 
و  عامل  بانک های  حمایت های  نیز  و  خصوصی 
موانع  و  مشکلات  بیشتر  بازرسی های  و  نظارت 

پیش رو را از سر راه برداریم.

خانگی  لوازم  و  فلزی  برق،  صنایع  دفتر  مدیرکل 
از  بیش  تحریم،  شرایط  در  گفت:  صنعت  وزارت 
کشور  در  خانگی  لوازم  تحریم ها  از  قبل  برابر   ۲

است. تولید شده 
فلزی  و  برق  صنایع  دفتر  مدیرکل  گردان،  کیوان 
مردم  به  گفت:  صمت  وزارت  خانگی  لوازم  و 
تحریم ها  اوج  در  که  بودیم  داده  قول  عزیزمان 
را  خانگی  لوازم  تولید  رکورد  اقتصادی  جنگ  و 

این وعده محقق شد. خواهیم شکست که 
رهبری  معظم  مقام  تأکیدات  به  اشاره  با  وی 
در  کرد:  بیان  تولید،  جهش  تحقق  خصوص  در 
جدی  برنامه  تولید  جهش  سال  در  راستا  این 
خانگی  لوازم  تولید  افزایش  و  تولید  خصوص  در 

گذاشتیم.
لوازم خانگی  و  فلزی  و  برق  دفتر صنایع  مدیرکل 
۳۰ درصدی  اینکه رشد  یادآوری  با  وزارت صمت 
کرده  گذاری  هدف  خانگی  لوازم  تولید  در  را 
را  هدف  این  امسال  ماهه   ۱۰ در  افزود:  بودیم، 

محقق و از آن عبور کردیم.
میلیون   ۹ به  نزدیک  گذشته  سال  افزود:  گردان 
تولید  بزرگ(  و  )کوچک  خانگی  لوازم  دستگاه 

میلیون   ۱۲ تولید  امسال  گذاری  هدف  کردیم، 
 ۱4 امروز  تا  اما  است  بوده  خانگی  لوازم  دستگاه 

است. تولید شده  لوازم خانگی  میلیون دستگاه 
سال  در  و  ها  تحریم  از  قبل  کرد:  اضافه  وی 
 ۷.۵ کشور  در  خانگی  لوازم  تولید  میزان   ۱۳۹۶
صنایع  دفتر  است.مدیرکل  بوده  دستگاه  میلیون 
برق و فلزی و لوازم خانگی وزارت صنعت با بیان 
قبل  برابر  دو  از  بیش  تحریم،  روز های  در  اینکه 
کردیم،  تولید  کشور  در  خانگی  لوازم  تحریم ها  از 
 ۳ از  بیش  نشان می دهد که  ما  برآورد های  گفت: 

داشتیم. ارزبری  میلیارد دلار کاهش 
وجود  به  جدید  اشتغال های  به  اشاره  با  گردان 
آمده در حوزه لوازم خانگی، تصریح کرد: صادرات 
به سمت بازارهای هدف جهانی را در سال ۱4۰۰ 
در برنامه داریم و در این مسیر حرکت می کنیم.

لوازم خانگی  و  فلزی  و  برق  دفتر صنایع  مدیرکل 
وزارت صنعت بیان کرد: برخی شرکت های داخلی 
لوازم خانگی خاص  تولید  بار در حال  اولین  برای 
سازی  نمونه  برای  محدودی  تعداد  در  و  هستند 
اولیه این کار را انجام می دهند که این موضوع در 

کنترل کامل وزارت صمت است.

لزوم  به  اشاره  با  رئیس مجلس 
محروم  مناطق  مشکلات  رفع 
مسئله  گفت:  کردستان  استان 
های  زخم  از  یکی  کولبری 
در  و  غرب  شمال  در  کهنه 
شمار  به  کشور  شرق  جنوب 
سال  در  امیدوارم  و  می آید 
معضل  این  حل  برای   ۱4۰۰

بتوانیم ایجاد تحرک کنیم.
رئیس  قالیباف  محمدباقر 
که  اسلامی  شورای  مجلس 
استان  به  میدانی  نظارت  برای 
در  است،  کرده  سفر  کردستان 
این  به  خود  عزیمت  تشریح 
به  سفر  کرد:  عنوان  استان، 
مناطق  از  یکی  که  کردستان 
مناطق  متاسفانه  و  پرظرفیت 
محروم کشور نسبت به شاخص 
می  شمار  به  ای  توسعه  های 
های  برنامه  براساس  آید، 
ها  پروژه  در  میدانی  نظارت 
های  پروژه  بر  نظارت  ویژه  به 
نیمه تمام پس از پایان بررسی 
لایحه بودجه که کار فشرده ای 

بود، صورت گرفت.
اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 

 ۳ سفر  این  در  اینکه  بیان  با 
های  کمیسیون  روسای  از  نفر 
تخصصی مجلس ما را همراهی 
بازدید  در  افزود:  کنند،  می 
مستقر  استان  در  که  میدانی 
همه  به  تقریباً  بود،  خواهیم 
سرکشی  استان  های  حوزه 
موضوعات  و  داشت  خواهیم 
قرار  بررسی  مورد  را  مدنظر 
کرد:  تصریح  داد.وی  خواهیم 
ریزی  برنامه  شورای  با  نشست 
مشکلات  حل  برای  استاندار  و 
های  برنامه  دیگر  از  کردستان 
بود.  میدانی خواهد  بازدید  این 
در  که  موارد  برخی  همچنین 
استان به کندی پیش می رود 
پیگیری  امور  تسریع  برای  نیز 

خواهد شد.
به  توجه  کرد:  بیان  قالیباف 
که  زدایی  محرومیت  موضوع 
به خوبی  نیز  بودجه ۱4۰۰  در 
دیده شده یکی از محورهای ما 
استان  بود.  خواهد  استان  در 
در  خوبی  ظرفیت  کردستان 
صنایع  ویژه  به  صنایع  حوزه 
ظرفیت  همین  و  دارد  تبدیلی 

وجود  نیز  کشاورزی  حوزه  در 
دارد که به همین جهت روسای 
و  کشاورزی  های  کمیسیون 
میدانی  بازدید  این  در  صنایع 
اینکه  بیان  با  دارند.وی  حضور 
آب  حوزه  در  کردستان  استان 
است،  مشکلاتی  دچار  شرب 
گفت: این مشکل در تامین آب 
مورد نیاز برای کشاورزی و آب 

شرب وجود دارد.
کشورمان  مقننه  قوه  رئیس 
موضوعات  از  دیگر  یکی 
مرزی  مسائل  را  استان  مهم 
دانست  کولبرها  موضوع  و 
در  کولبری  مسئله  گفت:  و 
از زخم های کهنه  استان یکی 
در  چه  کشور  مرزی  حوزه  در 
جنوب  در  چه  و  غرب  شمال 
شرق به شمار می آید که همه 
این موضوعات ذکر شده با بهره 
کارشناسان  نظرات  از  گیری 
و  وزرا  با  مشورت  و  استان 
مورد  بودجه  و  برنامه  سازمان 
تا  گرفت  خواهد  قرار  پیگیری 
کردستان  استان  در  را  تحرک 

در سال ۱4۰۰ شاهد باشیم.

حمایت از صنایع کوچک و خرد 
یکی از اولویت های مهم وزارت صمت است

 رشد 30 درصدی تولید طی امسال 

تولید لوازم خانگی در شرایط تحریم 2 برابر شد

رئیس مجلس: 

 نگاه ویژه مجلس به استان های محروم 
در بودجه ۱4۰۰

در  دولت  سخنگوی  ربیعی  علی 
نشست خبری خود با حضور رسانه 
روزهای  در  گفت:  مختلف،  های 
گذشته، روابط خارجی ایران، یکی 
از مهمترین مقاطع تاریخ سیاسی 
ما را پشت سر گذاشت و موضوع 
برجام در کانون تماس های مفید 
رییس  المللی  بین  ی  سازنده  و 
جمهور و برخی همتایانش درباره 
یا  دولت  سخنگوی  بود.  برجام 
اشاره به توافقات احتمالی با ایالات 
تبادل  و  برجام  مورد  در  متحده 
حاضریم  کرد:  تاکید  زندانیان 
همه زندانیان بین ایران و آمریکا 
درباره  ما  کنیم.مواضع  تبادل  را 
و  نکرده  تغییری  برجام  احیای 
از  آمریکا  که  معتقدیم  همچنان 
برجام خارج شده و ناقض قطعنامه 

۲۲۳۱ شورای امنیت است. ربیعی 
در  ایران  جبرانی  اقدامات  گفت: 
کاهش تعهدات مطابق نص برجام 
و در پاسخ به ناتوانی سایر طرف 
ها از انجام تعهدات شان است. اما 
برگشت  سرعت  به  اقدامات  این 
آمریکا  زمان  هر  و  هستند  پذیر 
تحریم  لغو  با  که  بگیرد  تصمیم 
ها به وظایف قانونی خود مطابق 
قطعنامه و توافق برجام عمل کند، 
خواهد دید که ما هم به سرعت به 
همه تعهدات خود عمل خواهیم 
کرد. سخنگوی دولت تاکید کرد: 
که  دیپلماتیکی  ابتکار  هر  از  ما 
کند  تسریع  را  روند  این  بتواند 
بین  جامعه  کنیم.  می  استقبال 
صداقت  که  است  منتظر  المللی 
شعار دولت آمریکا یعنی »بازگشت 
بازگشت  با  را  جهان«  به  آمریکا 
کند.  ارزیابی  برجام  به  آمریکا 
درباره تبادل زندانیان نکته تازه ای 
وجود ندارد؛ قبلا هم موضع ایران 
را وزیر امور خارجه بیان کرده اند، 
حاضریم همه زندانیان بین ایران و 
آمریکا را تبادل کنیم.ربیعی اظهار 
تا  اتفاق  این  تاکنون  اگر  داشت: 

الان نیفتاده به خاطر عدم آمادگی 
دولت امریکا بوده است. دو طرف 
یکباره آزاد شوند. هرچند که شاید 
در مقایسه با گذشته امیدهای تازه 
ای برای آزاد شدن گروگان های 
که  آمریکا  های  زندان  در  ایرانی 
نیت  حسن  با  تحقق  صورت  در 
بوجود  شد،  خواهد  مواجه  ما 
آمده باشد.  منتظریم ببینیم که 
در  آمریکا  جدید  دولت  چقدر 
دولت  های  سیاست  تجدیدنظر 
قبل از جمله در تعلل برای آزادی 
همه زندانیان ایرانی که با اتهامات 
غیرقابل قبول و به دستور آمریکا 
بازداشت  مختلف  کشورهای  در 
شده اند، جدی است.وی در مورد 
اظهارات برخی از مقامات آمریکا 
نبود  استنباط  و  برجام  درباره 
اراده برای لغو تحریم ها گفت:اگر 
این مواضع طرف آمریکایی برای 
مصرف داخلی آمریکاست درباره 
مواضع  اگر  اما  نداریم  نظری  آن 
جدید  دولت  خارجی  سیاست 
و  اشتباه  ما  نظر  از  آمریکاست، 
گمراه  های  مشورت  از  ناشی 

کننده است. 

 سخنگوی دولت :حاضریم همه زندانیان
 بین ایران و آمریکا را تبادل کنیم

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
ایجاد قدرت در همه  اینکه دنبال  بیان  با 
گفت:  هستیم،  جوانان  توسط  عرصه ها 
تفکر و  و  اندیشه  اندیشمند مرکز  جوانان 

نقطه اصلی قدرت سازی در کشور هستند.
سپاه  کل  فرمانده  سلامی  حسین  سردار 
مراسم  امروز در  اسلامی  انقلاب  پاسداران 
اولین رویداد تا ثریا روایت فناورانه و مبتکرانه 
حل مسائل کشور که در محل سالن رویداد 
لانه  سابق  محل  در  فخری زاده  شهید 
جاسوسی برگزار شد، اظهار داشت: به فضل 
الهی بر اساس این باور که استقلال کشور را 
باید از استقلال علمی و اقتصادی آغاز کنیم 
و وابستگی های کشور را باید از بین ببریم در 
این زمینه جوانان ما بسیج شده اند و طلیعه 
علم و پیشرفت را توسط جوانان دانشمند 
مشاهده می کنیم.وجود این جوانان سرشار 

از امید به آینده است که پا به عرصه علم 
و فناوری گذاشته اند و باعث شده اختراعات 

بزرگی را به نام خود ثبت کنند.
فرمانده کل سپاه پاسداران گفت: ما امروز 
به رغم همه تحریم های جهانی توانسته ایم 
نیازهای اساسی کشور را خودمان به دست 
آوریم و کشور از بیگانگان بی نیاز شده است و 
حتی در حال صادرات توانمندی های کشور 
به خارج هستیم و این توانایی از محیط ذهن 

جوانان انقلابی سرچشمه می گیرد.
سلامی همچنین گفت:  جوانان اندیشمند 
اصلی  نقطه  و  تفکر  و  اندیشه  مرکز 
قدرت سازی در کشور هستند و جوانان ما 
در حال ساختن فردا و حال حاضر کشور 
هستند و ما هیچ چیزی برای رسیدن به 
استقلال و سرپا ماندن کم نداریم. جمهوری 
اسلامی کشور آزاد است که از قید و بند 

قدرت ها نجات پیدا کرده است. امروز جوانان 
ما کارهای مهمی انجام دادند و فورانی از 
خلاقیت ها و راه حل ها از خود نشان داده اند و 
جوانان دانشمند مدام در حال ساخت قدرت 
برای کشور هستند و مراد فقط قدرت دفاعی 
نیست هر چند که در سایه قدرت دفاعی 
اما  بزرگی زده ایم  بازدارندگی حرف های  و 
در جنبه های صنعتی و علمی و فناوری، 
عمرانی و سیاسی و همه جهات اقتصادی 

قدرت کشور ما در حال افزایش است.
وی همچنین گفت: کارنامه درخشانی در 
زمینه ایستادگی مقابل فشارها و تحریم ها 
داریم و این پیشرفت جز با قدرت و علم 
و فناوری ممکن نیست و نقشه مقاومت و 
پیشرفت کشور ما توسط جوانان طراحی 
می شود. ما می ایستیم تا همه دشمنان را 
تن  ایران  ملت  اراده  مقابل  در  وادار کنیم 

دهند.فرمانده کل سپاه پاسداران همچنین 
در  ژرف اندیش  رهبری  وجود  به  اشاره  با 
جمهوری اسلامی گفت: ایشان بلند اراده و 
صاحب اندیشه نو برای رسیدن به قله های 
بلند پیشرفت هستند و ملت ما سرشار از شور 
و اراده و تلاش و ملتی مکتبی برای پذیرش 
و  رشید  جوانان  و  هستند  بزرگی  رسالت 
رشد یافته ما مسؤولیت پذیر به آینده کشور 
نگاه می کنند و پرچم دار علمی و فناوری و 
پیشرفت کشور هستند.وی  همچنین گفت: 
کشور ما مهد ظهور یک تمدن بشری بر 
اساس معنویت، اخلاق، کرامت انسان و بر 
اساس پیشرفت در همه عرصه ها به شمار 
می رود.سردار سلامی گفت: آنچه که در این 
نمایشگاه رویداد فناورانه تا ثریا به نمایش 
داده شده است بخش کوچکی از همت و 
تلاش جوانان کشور است که تجلی یافته و 

این همت جوانان وسعت پیدا خواهد کرد 
در  هم  و  کشور  جغرافیای  سطح  در  هم 
سطح علم و فناوری دنیا و ملت ما با امید به 
آینده با تکیه به جوانان خود را برای رسیدن 
می کند.وی  آماده  پیشرفت  قله های  به 
همچنین با تبریک عید مبعث گفت: در 
4۲ سال از انقلاب امپریالیسم و استکبار 
و  کس  هیچ  و  بودند  ما  مقابل  جهانی 
کمک  ما  به  هرگز  ما  دشمنان  ویژه  به 
نمی کنند و ما برای رسیدن به پیشرفت 

باید به جوانان کشور کمک کنیم.

فرمانده کل سپاه پاسداران:

پیشرفت کشور به دست جوانان خواهد بود
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان 
اینکه اصفهان امروز بعد از استان خوزستان 
در خط اول حمله ویروس کرونای جهش 
یافته قرار دارد و باید به شدت مراقب بود، 
به شهروندان تاکید کرد: اگر کوچک ترین 
علائمی پیدا کردید یا افرادی که در تماس 
با مسافران عراق بودند با شما در تماس 
بودند، در اولین فرصت به مراکز بهداشتی و 
درمانی استان مراجعه کرده و تست دهند.

علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  از  نقل  به 
مردم  از  چنگیز  طاهره  اصفهان،  پزشکی 
خواست شیوع ویروس کرونای جهش یافته 

انگلیسی را به عنوان آژیر خطر در استان 
جدی بگیرند و اظهار داشت: اصفهان امروز 
بعد از استان خوزستان در خط اول حمله 
ویروس کرونای جهش یافته قرار دارد و باید 

به شدت مراقب بود.
تست  هزار   4 انجام  ظرفیت  وجود 

کرونا در روز در اصفهان
چنگیز تصریح کرد: همچنین از نقطه ای 
آر  سی  پی  تست  یک  انجام  برای  که 
امکانات لازم را در استان نداشتیم به جایی 
رسیدیم که مجموع آزمایشگاه های دولتی 
و خصوصی استان ظرفیت بیش از ۲ هزار 
این  ضرورت  در صورت  و  دارند  را  تست 

تعداد تا ۲ برابر قابل افزایش است.
اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
تجهیز  در  استان  بضاعت  افزایش 
بیمارستان ها و مخازن اکسیژن و نیز ارتقا 
روش های مراقبت و تجهیزات بخش آی 

سی یو را یادآور شد و افزود: همه این ها 
که  ساده  دستورالعمل  چند  اندازه  به 
می تواند از ابتلا به ویروس پیشگیری کند 
اگر همکاری  به طوری که  نیست،  موثر 
برای  شهروندان  تک  تک  حساسیت  و 
مراقبت از خود و خانواده هایشان را داشته 
باشیم اساسا با موج بعدی بیماری مواجه 
بیماری  افزایش  اگر  یا  و  شد  نخواهیم 
با  بود.وی  اندک خواهد  باشیم  را داشته 
اشاره به ابتلای دو نفر از مراجعان مراکز 
درمانی استان به ویروس کرونای جهش 
آزمایش  براساس  گفت:  انگلیسی،  یافته 
کننده  تعیین  پرایمر  با  و  آر  سی  پی 
کرونای انگلیسی این افراد قویا مشکوک 

به ابتلا به کرونای انگلیسی هستند.
وحشیانه ای  رفتار  انگلیسی  ویروس 

دارد
چنگیز بیان داشت:این جهش ویروس باعث 

قدرت  هم  که  شود  تولید  ویروسی  شده 
سرایت و واگیر بیشتری دارد و هم رفتار 
وحشیانه تری دارد و هم اینکه بیماری زایی 
و کشندگی آن نسبت به والد یعنی ویروس 
ووهان بیشتر است و این یعنی خطر بسیار 

جدی که سلامت مردم را تهدید می کند.
اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
و  استان خوزستان  به وضعیت  اشاره  با 
شیوع گسترده ویروس کرونای انگلیسی، 
باعث  انگلیسی  کرونای  ویروس  گفت: 
تعداد  سهمگین  و  سریع  افزایش 

مبتلایان در این استان شده است.
بیمار  افزایش  نکنند،  رعایت  مردم 

خواهیم داشت
مراعات  در صورت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
رعایت  در  بیشتر  جدیت  و  شهروندان 
دستورالعمل های بهداشتی، تعداد مبتلایان 
جدید مثل منحنی زرد ادامه پیدا می کند، 

افزود: اما اگر غفلت و عادی انگاری صورت 
گیرد، تجمع و ترددها ادامه داشته باشد، 
تهویه،  بدون  فضاهای  در  گرفتن  قرار 
مراعات فاصله اجتماعی و استفاده از ماسک 
جدی گرفته نشود، ممکن است باتوجه به 
رفتار وحشیانه ویروس انگلیسی و ورود آن 
به استان اصفهان افزایش جدیدی تجربه 
و  ملتمسانه  اینکه  بیان  با  کنیم.چنگیز 
صمیمانه از مردم استان خواهش می کنم 
و هشدار می دهم مسؤولیت حفظ سلامت 
هر فرد در وهله اول به عهده خود فرد است، 
گفت: چنانچه در استفاده از ماسک، شستن 
اجتماعی،  فاصله  مراعات  دست ها،  مکرر 
خودداری از تردد نابجا حتی در خیابان ها 
و معابر چه برسد به پاساژها، رستوران ها، 
هتل ها و اماکن تفریحی و اجتماعات توجه 
نداشته باشیم، گرفتار موج ویروس وحشی 

کرونای انگلیسی خواهیم شد.

گروه استان ها ــ اگرچه پیشتر گفته شد برخی 
بهداشتی  دستورالعمل های  رعایت  با  مدارس 
آخرین  در  اما  دارند  را  مسافران  اسکان  امکان 
اسکان  کرونا،  با  مبارزه  استانی  ستاد  نشست 

مسافران در مدارس ممنوع شد.
فرهنگی،  میراث  مدیرکل  پیش تر  حالی که  در   
از  اصفهان  استان  گردشگری  و  دستی  صنایع 
در  مسافران  نوروزی  اسکان  برای  رایزنی هایی 
برخی مدارس خبر داده بود اما سخنگوی ستاد 
استانی مبارزه با کرونا در حاشیه آخرین نشست 
این ستاد، اجازه پذیرایی از مسافران در مدارس 
اسکان  که  شد  گفته  نشست  این  کرد.در  رد  را 
مسافران نوروزی تنها در هتل ها و مراکزی رقم 
را  درمان  و  بهداشت  مرکز  گواهی  که  می خورد 
می دادند  نشان  آمارها  همچنین  باشند.  داشته 
دقیق  صورت  به  بهداشتی  دستورالعمل های  که 
رعایت نشده که این خود زنگ خطری برای ایام 

نوروز در اصفهان است.
فرهنگی،  میراث  مدیرکل  رابطه  همین  در 
در  اصفهان  استان  گردشگری  و  دستی  صنایع 
در  داشت:  اظهار  تسنیم  خبرنگار  با  گفت وگو 
غلامی  ریاست  با  که  سفر  اجرایی  ستاد  نشست 
برگزار  کرونا  با  مبارزه  استانی  ستاد  سخنگوی 
شد مقرر شد برخی مدارس که امکاناتی در حد 
دارند،  اقامتی  و  گردشگری  تاسیسات  اندازه  و 
کامل  رعایت  با  نوروزی  مسافران  اسکان  امکان 

پروتکل ها را داشته باشند.
باید به  ادامه داد: این مدارس  اللهیاری  فریدون 
ستاد معرفی می شدند و پس از بررسی و تایید، 
قرار می گرفتند؛  تاسیسات گردشگری  در شبکه 
اما در حال حاضر رویکرد کشور بر عدم اسکان 
و  است  اردوگاهی  و  کمپی  صورت  به  مسافران 
بدین ترتیب فعلا اسکان در مدارس منتفی است 
است  ممکن  بودن شرایط  متغیر  به  توجه  با  اما 

تصمیمات روز به روز تغییر کنند.
وی با بیان اینکه فعلا تصمیم بر انجام سفرهای 
بهداشتی  پروتکل های  کامل  رعایت  با  نوروزی 
 ۵۰ سقف  تا  گردشگری  تاسیسات  گفت:  است، 
خدمات رسانی  به  قادر  خود  ظرفیت  از  درصد 
و  هتل ها  در  تنها  اقامت  همچنین  هستند. 
صورت  بهداشت  مرکز  تایید  مورد  اقامتگاه های 
و  استیجاری  خانه های  در  اسکان  و  می گیرد 
شخصی ممنوع است. امیدواریم با بهبود شرایط 
بتوانیم تصمیمات بهتری در خصوص ایام نوروز 

داشته باشیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

اصفهان، بعد از خوزستان در خط اول حمله ویروس کرونای انگلیسی است

انتقال آب  اصفهان گفت: کلنگ  استاندار 
از خلیج فارس به اصفهان توسط ریاست 
جمهوری به صورت مجازی به زمین زده 
خواهد شد تا مطالبه به حق چندین ساله 
مردم اصفهان عملیاتی شود.عباس رضایی 
روز  مناسبت  به  نهال  کاشت  آئین  در 
درختکاری اظهار کرد: امروزه آلودگی هوا 
و کم آبی دو تهدید مهم و اساسی استان 
برنامه ریزی  آنها  رفع  برای  باید  که  است 
از  کرد:  تصریح  اصفهان  شود.استاندار 
کودکی آموختیم درخت و درختکاری یکی 
است  بوده  ما  مردم سرزمین  افتخارات  از 
از این رو در این ایام نسبت به آن اهتمام 
بزرگداشت  کرد:  تأکید  داریم.وی  ویژه ای 
روز درختکاری و برگزاری مراسم ارزشمند 

و عمل سرشار از خیر و نیکی و سلامتی 
را باید پاس بداریم و به نسل جوان منتقل 
تفکر  اهمیت  افزایش  برای  باید  کنیم؛ 

درختکاری تلاش شود.
رضایی با بیان اینکه در حال حاضر شرایط 
اصفهان مناسب نیست با فرصت های خوب 
از جمله  تهدیدها روبرو هستیم، گفت:  و 
بالای  شعور  و  فهم  ما  خوب  فرصت های 
مردم و دانایی آنها است.رضایی تأکید کرد: 
همواره دو شعار را از ابتدای فعالیت در این 
استان مورد توجه قرار دادم نخست آنکه 
از هر قطره آب باید بهینه استفاده شود و 
ابعاد  مصرف بهینه آب در دستور کار در 
قرار  شرب  و  صنعت  کشاورزی،  مختلف 
گیرد و دوم اینکه یک قطره آب بیشتر به 

نشست  فرو  که خطر  چرا  آوریم  اصفهان 
و  دامنه  برخوار،  دشت  مهیار،  در  زمین 
فرودگاه اصفهان مستلزم آن است که برای 
باشیم.استاندار  داشته  دغدغه  آبی  منابع 
آینده  هفته  کرد:  خاطرنشان  اصفهان 
کلنگ انتقال آب از خلیج فارس به اصفهان 
توسط ریاست جمهوری به صورت مجازی 
به زمین زده خواهد شد تا مطالبه به حق 
چندین ساله مردم اصفهان عملیاتی شود.

اردیبهشت  پایان  تا  اینکه  به  با اشاره  وی 
ماه سال آینده تلاش می کنیم تا آب شرب 
سالم و خوبی را برای مردم شهر اصفهان و 
۱4 شهر دیگر داشته باشیم، گفت: تا پنج 
سال آینده با اقدامات انجام شده به شرط 
مصرف بهینه آب مشکل قطعی آب شرب 

نخواهیم داشت؛ البته مصرف آب در بخش 
کشاورزی نیز جای خود دارد و باید الگوی 
دهیم. قرار  فعالیت ها  سرلوحه  را  مناسب 

رضایی با تأکید بر اینکه اصفهان در زمینه 
به خود  را  احداث گلخانه رده دوم کشور 
اختصاص داده است، تصریح کرد: به زودی 
گلخانه های بزرگی در استان اصفهان افتتاح 
می شود.استاندار اصفهان افزود: تلاش برای 
مصرف بهینه آب در حال انجام است اما 
نکته حائز اهمیت موضوع آلودگی هوا است 
که ارتباط مستقیمی با سلامت مردم دارد و 
رفع نهایی این مشکل به ارتقا فرهنگ مردم 
باز می گردد.رضایی ادامه داد: انتظار می رود 
در شرایط بد کنونی و با توجه به اینکه تنها 
۲۰۰ میلیون مترمکعب آب در پشت سد 

از هدر رفت آب به  باقیمانده،  زاینده رود 
طور جدی جلوگیری کنیم.

دو  طی  کرد:  تصریح  اصفهان  استاندار 
سال اخیر معادل ۳۵ میلیون مترمکعب 
آب که قبلًا از آب به رودخانه زاینده رود 
از  برای صنعت و فولاد استفاده می شد، 

محل پساب تأمین می شود.

کلنگ زنی انتقال آب از خلیج فارس به اصفهان 

حل مشکل آب اصفهان تا 5 سال دیگر

تاسیسات گردشگری اصفهان در ایام نوروز
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اصفهان  تا سقف 5۰درصد خدمات رسانی می کنند

گفت: دومین پروژه ای که حداکثر در فروردین به 
-بهارستان  اصفهان  قطار  می رسانیم،  بهره برداری 
است که ۱۹۵ میلیارد در سفری که رئیس سازمان 
برنامه و بودجه کشور به اصفهان داشت، تامین اعتبار 
موضوع  با  خبری  نشست  در  اکبری  شد.نعمت اله 
میزان پیشرفت پروژه های توسعه محور دولت تدبیر 
 ۱4۰۰ سال  در  استان  توسعه  چشم انداز  و  وامید 
برای  استانی  طرح های  تمامی  تقریباً  کرد:  اظهار 
تصویب  به  آمایش  و  است  آماده  آینده  سال های 
رسیده و طرح ها و پیش ران های استانی به تفکیک 
شهرستان، دهستان و مناطق هفت گانه آماده شده و 
سند آمایش استان در کمیته های تخصصی سازمان 
برنامه وبودجه کشور به تصویب رسیده است.رئیس 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اصفهان تصریح 
کرد: دولت تدبیر و امید بر این نکته تأکید دارد که 
پایان  به  را  پروژه ها  یکسری  دولت  آخر  تا  بتواند 
برخی  فجر  و دهه  در هفته دولت  اگرچه  برساند؛ 
شهرداری ها  و  خصوصی  بخش  هادر  پروژه  آن  از 
از  تعدادی  ولی  رسید  بهره برداری  و  افتتاح  به 
به  آینده  تا خردادماه سال  بنایی  زیر  پروژه ها  این 
بهره برداری می رسد.وی گفت: یکی از طرح هایی که 
تا پایان دولت در سطح به نتیجه می رسد کنارگذر 
به منظور کم  آن  و دوم  اول  قطعه  است که  شرق 
کردن فاصله اصفهان تا تهران حدود 4۰، افتتاح شده 
و قطعه ای از آزادراه شمال جنوب کشور است که 
بخش فراوان آن در اصفهان قرار داردو  قطعه سوم 

آن به جاده شیراز لاشتر ادامه می یابد و پیمان کار با 
سرعت در حال پیشرفت است و دولت متعهد شده 
۲۰۰ میلیارد به این پروژه تزریق کند و قطعه سوم 
آن تا پایان دولت به بهره برداری می رسد.وی گفت در 
کنار پروژه ها توسعه ای، پروژه های اقتصاد مقاومتی و 
جهش تولید راداریم که ۱۷ پروژه جهش تولید داریم 
تا پایان سال است ۱۰ پروژه بخش خصوصی  که 
و تسهیلاتی است و ۷ پروژه زیربنایی و زیرساختی 
است که حمایت مالی انجام می شود که رقم تمام 

این پروژه ها حدود 4۳۸ میلیارد تومان است.
صد  پروژه ها  این  از  برخی  افزود:  ادامه  در  اکبری 
انجام رسیده اند، مثل تکمیل آزمایشگاه  به  درصد 
پزشکی قانونی یا تکمیل زنجیره تولید طیور شرکت 
یا  داشته  پیشرفت  درصد   ۵۵ که  اسپادانا  حلال 
یکپارچه  تولید  زنجیره  تکمیل  مثل  پروژه هایی 
اکنون حدود ۶۵  تا  پروژه  این  و  بوقلمون  گوشت 
کشتارگاه  همچنین  است؛  داشته  پیشرفت  درصد 
این پروژه جهش  پایان دولت  تا  صنعتی نجف آباد 
تولید به بهره برداری می رسد و الآن در حدود ۷۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.وی بیان کرد: 
در کل کشور ۷۵ هزار طرح نیمه تمام داریم و در 
که  داریم  نیمه تمام  طرح   ۳۵۰۰ اصفهان  استان 
پروژه ها متفاوت  بزرگی  نوع  و  بودجه آن ها  میزان 
ساماندهی  طرح  زاینده رود  برای  همچنین  است؛ 
راداریم که دو قسمت دارد یک قسمت شهرستان تا 
ورزنه و قسمت دوم غربی است که ساماندهی آن زیر 

نظر آب منطقه ای است.

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اصفهان:

وجود 35۰۰ پروژه نیمه تمام در استان اصفهان

بحران  مدیریت  مدیرکل 
از  گفت:  اصفهان  استانداری 
 ۲4۹ تاکنون  سالجاری  ابتدای 
از  ناشی  تومان خسارت  میلیارد 
زراعی  به محصولات  سرمازدگی 

و باغی استان وارد شده است.
به نقل از روابط عمومی سازمان 
اصفهان،  استان  جهاد کشاورزی 
اظهار  شیشه فروش  منصور 
جاری  سال  ابتدای  داشت:از 
از  هکتار  هزار   ۲۲ مجموع  در 
باغی استان  محصولات زراعی و 
قرار  سرمازدگی  تاثیر  تحت 
بحران  مدیریت  گرفتند.مدیرکل 
بیان اینکه  با  اصفهان  استانداری 
سرمازدگی  از  ناشی  خسارت 
فروردین  نویت  دو  در  امسال 
و  زراعی  محسولات  به  مهر  و 
است،  شده  وارد  استان  باغی 
محصولات  فروردین،  در  گفت: 
همچنین  و  کلزا  و  غلات  زراعی 
مانند  هسته دار  باغی  محصولات 
شهرستات   ۹ در  زردآلو  و  بادام 
قرار  سرمازدگی  تاثیر  تحت 

نیز  مهر  در  افزود:  گرفت.وی 
خسارت سرما در ۱۲ شهرستان 
ذرت  محصول  به  عمده  بطور  و 
وارد شد. وی تنها راهکار جبران 
بیمه  را  سرمازدگی  خسارت 
عنوان کرد و گفت: سال گذشته 
بیمه  غرامت  تومان  میلیارد   4۵
محصولات  صندوق  محل  از 
کشاورزان،  به  کشاورزی 
استان  طیورداران  و  باغداران 
افزود:  پرداخت شد.شیشه فروش 
گسترده  اطلاع رسانی  با  امسال 
و  کشاورزان  به  شده  انجام 
باغداران استان برای بیمه کردن 
به  مراجعه  و  خود  محصولات 
کار  این  بیمه ای،  خدمات  دفاتر 
شده  محقق  درصد   ۵۰ تاکنون 
بحران  مدیریت  است.مدیرکل 
تصریح  اصفهان  استانداری 
به  کمک  راهکار  دومین  کرد: 
از سرما  کشاورزان خسارت دیده 
آنها عنوان کرد  وام  استمهال  را 
دستور  در  مهم  این  گفت:  و 
از  که  کسانی  و  دارد  قرار  کار 

بنا بدلایلی  بانک ها وام گرفته و 
مشکل  دچار  آن  بازپرداخت  در 
نامه  تصمیم  مواد  طبق  شده اند 
قانون   ۳۳ ماده  و  وزیران  هیات 
مشمول  توسعه،  ششم  برنامه 

استمهال وام می شوند.
تاکنون  هم  امسال  افزود:  وی 
برای  اعتبار  تومان  میلیارد   ۳۰
و  کشاورزان  وام  استمهال 
سرما  از  خسارت دیده  باغداران 
استانی  کارگروه  جلسه  و  ابلاغ 
است  شده  مقرر  و  تشکیل  آن 
خاص  بطور  کشاورزی  بانک  که 
کشاورزی  جهاد  همکاری  با 
شهرستان ها  در  کارگروه هایی 
تشکیل شود و مشمولان را طبق 
ضوابط تصویب نامه هیات وزیران 
استمهال  برای  و  کند  مشخص 
برنامه ریزی  خسارت دیدگان  وام 
شد:  یادآور  وی  بگیرد.  صورت 
در سال ۹۷ و ۹۸ در مجموع ۳۶ 
وام  استمهال  نفر مشممول  هزار 
از  بیش  آن  اعتیارات  که  شدند 

۲4۰ میلیارد تومان بود.

مقابله  استانی  ستاد  سخنگوی 
با  گفت:  اصفهان  کرونای  با 
استیجاری،  خانه های  سایت ها، 
قصد  که  مدارس  و  کمپ ها 
پذیرش مسافر را دارند برخورد 
اجازه  و  می گیرد  صورت  جدی 
نخواهند  را  مسافر  پذیرش 

داشت.
روابط  کل  اداره  از  نقل  به 
اموربین الملل  و  عمومی 
حجت اله  اصفهان،  استانداری 
استانی  ستاد  حاشیه  در  غلامی 
حضور  با  که  کرونا  با  مقابله 
سالن  در  اصفهان  استاندار 
شد،  برگزار  استانداری  جلسات 
مسافران  پذیرش  داشت:  اظهار 
زرد  و  آبی  شرایط  در  نوروزی 
مراکزی  و  هتل ها  در  استان 
درمان  و  بهداشت  تاییدیه  که 
خواهد  صورت  کردند  اخذ  را 
خانه های  سایت ها،  با  گرفت؛ 
مدارس  و  کمپ ها  استیجاری، 
را  مسافر  پذیرش  قصد  که 
صورت  جدی  برخورد  دارند 

می گیرد و اجازه پذیرش مسافر 
نخواهند داشت. را 

مقابله  استانی  ستاد  سخنگوی 
داد:  ادامه  اصفهان  کرونای  با 
دانشگاه های  گزارش  براساس 
کاشان  و  اصفهان  پزشکی  علوم 
به  نسبت  استان  وضعیت 
تعداد  به  و  بدتر  گذشته  هفته 
زرد  وضعیت  با  شهرستان ها 
شهرستان های  تعداد  و  اضافه 

آبی کم شده است.
شهرضا  اینکه  بیان  با  وی 
با  شهرستان های  جمله  از 
بیان  است،  نارنجی  وضعیت 
نشان  کنونی  وضعیت  کرد: 
دستورالعمل های  می دهد 
دقیق  صورت  به  بهداشتی 
شدن  بدتر  و  نمی شود  اجرایی 
استان  شهرستان های  وضعیت 
خطر  زنگ  نوروز  ایام  برای 

جدی است.
غلامی گفت: استان های شمالی 
خوبی  وضعیت  کشور  جنوبی  و 
ندارند از این رو از مردم استان 

از  می کنیم  درخواست  اصفهان 
استان ها خودداری  این  به  سفر 
استانی  ستاد  کنند.سخنگوی 
با کرونای اصفهان اظهار  مقابله 
شهید  طرح  اجرای  داشت: 
قاطع  صورت  به  سلیمانی 
بهداشت  همکاری  با  و  پیگیری 
هفته   ۲ طی  بسیج  و  درمان  و 
در  ضربتی  صورت  به  آینده 
و  شود  اجرا  استان  سطح 
امیدواریم با اجرای طرح شهید 
و  رصد  غربالگری،  که  سلیمانی 
بتوانیم  است  بیماران  رهگیری 
سطح  در  را  بیماری  شیوع 
با  کنیم.وی  کنترل  استان 
و  نظارت ها  تشدید  اینکه  بیان 
رعایت طرح جامع هوشمند در 
طرح  افزود:  است،  کار  دستور 
که  طرحیست  سلیمانی  شهید 
غربالگری،  بازرسی،  نظارت، 
را  بیماران  رصد  و  رهگیری 
برعهده دارد و همه در راستای 
ایجاد محدودیت و جلوگیری از 

است. بیماری  شیوع 

خسارت 249 میلیارد تومانی سرما به محصولات 
زراعی و باغی اصفهان

مدارس و خانه های استیجاری اصفهان اجازه
 پذیرش مسافر را ندارند

فرمانده انتظامی کاشان خبر داد:
کشف ۱۲۵ دستگاه استخراج ارز 

دیجیتال غیرمجاز در کاشان

ورود گردشگران نوروزی به کاشان 
کنترل خواهد شد

تداوم کمک مؤمنانه کاشانی ها با 
توزیع ۲۰۰۰ هزار بسته معیشتی

امام جمعه کاشان: 
بزرگترین آفت انقلاب ها ارتجاع است

ارز  استخراج  دستگاه   ۱۲۵ گفت:  کاشان  انتظامی  فرمانده 
دیجیتال )ماینر( غیرمجاز قاچاق به ارزش ۷ میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون ریال با تلاش ماموران پلیس امنیت اقتصادی از کارگاهی 
متروکه و غیرفعال در یکی از شهرک های صنعتی این شهرستان 
کشف شد.سرهنگ ستاد حسین بساطی با اعلام این خبر اظهار 
داشت: در پی کسب خبری مبنی بر نگهداری و به کارگیری 
کارگاهی  در  قاچاق  غیرمجاز  دیجیتال  ارز  استخراج  دستگاه 
متروکه و غیرفعال در یکی از شهرک های صنعتی شهر کاشان 
ماموران پلیس امنیت اقتصادی مراتب را به طور ویژه در دستور 
کار قرار دادند.وی افزود: ماموران پس از شناسایی محل مورد نظر 
و هماهنگی با دادستان عمومی و انقلاب کاشان در محل حاضر 
ارز دیجیتال  بر کشف ۱۲۵ دستگاه استخراج  شدند و علاوه 
غیرمجاز قاچاق، یک نفر را در این زمینه دستگیر کردند.فرمانده 
انتظامی کاشان تصریح کرد: شناسایی و دستگیری مجرمان 
از مردم عزیز تقاضا  همواره در دستور کار پلیس قرار دارد و 
می شود برای کمک به اقتصاد، آرامش و به ویژه امنیت جامعه، 
در صورت اطلاع از اینگونه موارد موضوع را از طریق تماس با 

شماره ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج کاشان گفت: به  صورت میانگین 
ابتدای سال تاکنون در بین  از  ماهانه ۲ هزار بسته معیشتی 
نیازمندان در کاشان توزیع  شده است،کریم اکبری در جلسه 
امنیت،  شهدای  گرامیداشت  مؤمنانه ضمن  کمک  هماهنگی 
مدافع حرم و دفاع مقدس اظهار کرد: به  صورت میانگین ماهانه 
۲ هزار بسته معیشتی از ابتدای سال تاکنون در بین نیازمندان 
در کاشان توزیع شده است،فرمانده ناحیه مقاومت بسیج کاشان 
گفت: برای ایام عید برنامه ریزی هایی شده و با کمک مجموعه های 
شهرستان خانواده هایی که از لحاظ معیشتی مشکل  دارند بتوانیم 
این کار را با جدیت پیگیری و انجام دهیم.وی با اشاره فرمایشات 
رهبر معظم انقلاب همزمان با درخت کاری مبنی بر اینکه باید به 
مشکلات مردم رسیدگی شود، افزود: وظیفه خود می دانیم که 
این کار را به  صورت جدی پیگیری و بخشی از مشکلات مردم 
را با اهدای بسته های معیشتی حل کنیم.اکبری تصریح کرد: 
در دوران کرونا ظرفیت عظیم مردمی را پای خدمت رسانی به 
جامعه شاهد بودیم.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج کاشان با اشاره 
به اینکه، پیرو فرمایشات رهبر انقلاب قرارگاه رزمایش مؤمنانه در 
کاشان تشکیل شد، گفت: در سال جاری مجموعه های مختلف 
از جمله مؤسسات گروه ها و ادارات و...، با همکاری و همیاری 
اقدامات قابل ستایشی انجام داده اند و به  صورت میانگین دو هزار 

بسته غذایی از ابتدای سال تاکنون توزیع شده است.

نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشان گفت: بزرگترین آفت 
بازنگری  نیز  انقلاب  دوم  گام  در  و  است  ارتجاع  انقلاب ها 

نیروهای انقلابی مورد توجه قرار گرفت.
دوم  گام  مبحث  یادآوری  با  سلیمانی  عباسعلی  آیت اله 
افزود:  انقلاب  معظم  رهبر  رهنمودهای  از  برگرفته  انقلاب 
و صیانت  تداوم، حفظ  اما  است  مهم  انقلاب  پایه  هر چند 
انقلابی  که  همان گونه  است؛  انقلاب  اصل  از  مهم تر  آن 
ماندن دشوارتر از انقلابی شدن است.وی، ارتجاع را یکی از 
مهم ترین آفت های تمامی انقلاب های جهان دانست و اظهار 
داشت: ارتجاع به معنی سست و متوقف شدن و در تداوم 

آن سیر قهقرایی افراد است که انقلاب کردند.
به  منجر  نباید  دشمن  توطئه های  و  شایعه  وی،  گفته  به 

تغییر تاکتیک، اهمال یا غفلت از اصل انقلاب شود.
آیت اله سلیمانی تصریح کرد: اما انقلاب اسلامی ایران با پشت سر 
در  را  انقلابی  شعارهای  مقاوم  همچنان  دهه  چهار  گذاشتن 
انقلاب بدون رخنه ای در  اختیار دارد و به تعبیر رهبر معظم 
آن، رو به جلو در حرکت است.وی با تاکید بر اینکه شعارهای 
استکبارستیزی و استعمارستیزی انقلابی از جمله "نه شرقی، نه 
غربی جمهوری اسلامی" در مبارزه با ظلم و ظالم پس از 4۰ سال 
هیچ تغییر ماهیتی نداده  است، ادامه داد: همان طور که امام امت 
نیز فرمودند رابطه گرگ و میش شدنی نیست، اکنون نیز اگر 
قرار است مذاکره با مفهوم رابطه گرگ و میش باشد ایران زیر بار 
آن نمی رود.خطیب جمعه کاشان اظهار داشت: اگر چه در درون 
ملت مشکلات اقتصادی و فرهنگی، اثرگذاری تحریم ها و سوء 
مدیریت ها بیش از پیش با تاثیر منفی وجود دارد، اما شعارهای 

انقلابی با عبور از چهار دهه به هیچ وجه تغییر پیدا نکرده  است.

مدیر بحران شهرستان کاشان گفت: طبق دستورالعمل ابلاغی 
از سوی وزارتخانه های کشور و میراث فرهنگی، موضوع ورود 

گردشگران نوروزی به شهرها باید قابل کنترل باشد.
از  بعد  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  مزروعی  محمدجواد 
گذشت یک سال از شیوع کرونا، شهرداری کماکان موضوعات 
اطلاع رسانی و آموزش های شهروندی مقابله با کرونا را مانند 
اوایل کار دنبال می کند.مدیر بحران شهرستان کاشان، اکران 
تبلیغات بصری و محیطی در شهر را برای ارائه آموزش های 
گرافیکی  تصاویر  کرد:  تأکید  و  دانست  تأثیرگذار  شهروندی 
گویا و قابل توجه برای تشویق به رعایت پروتکل های بهداشتی 
تحقق  به  شهرداری  سوی  از  شهروندان  به  آگاهی بخشی  و 
اهداف مجموعه مدیریت بحران شهرستان کاشان کمک کرد.

ازدحام  اگر  پایانی سال،  با توجه به روزهای  وی تصریح کرد: 
مردم در مراکز خرید افزایش پیدا کند، نقطه خطری است که 
می تواند وضعیت شهر را به بحران اسفندماه مشابه سال گذشته 
برگرداند.مزوعی در مورد حضور گردشگران نوروزی در سطح 
این شهرستانطبق دستورالعمل ابلاغی از سوی وزارتخانه های 
کشور و میراث فرهنگی، موضوع ورود گردشگران نوروزی به 
شهرها باید قابل کنترل باشد و از هرگونه ورود خارج از این 
دایره و ضوابط جلوگیری خواهد شد تا بتوانیم با کمک مردم 

مدیریتی صحیح در بحث گردشگری داشته باشیم.
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سلامت  خدمات  و  بیمه  معاون 
سازمان بیمه سلامت ایران، گفت: 
حذف کاربرد دفترچه کاغذی بیمه 
سلامت با شیب ملایم دنبال شده 
و به مرور تا اردیبهشت ۱4۰۰ به 
کرد  خواهیم  حرکت  سمت  این 
دفترچه  از  استفاده  به  نیازی  که 
با  رضایی،  نباشد.مهدی  کاغذی 
اشاره به اینکه در زمینه رسیدگی 
بستری، ۹۵  اسناد  به  الکترونیک 
درصد بیمارستان های کشور به این 
طرح پیوسته اند، گفت: ۱۰۰ درصد 
بیمارستان های دولتی دانشگاهی، 
بیمارستان های  درصد   ۸۵
خصوصی، دولتی و غیر دانشگاهی و 
خیریه به طرح رسیدگی الکترونیک 
به اسناد بستری پیوسته اند و اسناد 
خود را به صورت الکترونیکی ارسال 
می کنند.وی افزود: این طرح منجر 
به تسریع روند ارائه خدمات درمانی، 
کاهش هزینه ها و مدیریت منابع، 
بررسی  و  رسیدگی  در  شفافیت 
خدمات ارائه شده به بیمه شدگان 
سازمان بیمه سلامت و همچنین 
و  کاغذ  مصرف  در  جویی  صرفه 

تنظیم هوشمند اسناد رسیدگی بر 
اساس قوانین بیمه گری می شود.

رضایی با بیان اینکه روند کاهش 
کاربرد دفترچه های کاغذی بیمه 
سلامت و اجرای طرح های موثر و 
قانونی نسخه نویسی و نسخه پیچی 
الکترونیک در سال های اخیر ادامه 
دارد،  ادامه  نیز  داشته و همچنان 
گفت: در این زمینه باید توجه کرد 
که حذف دفترچه های کاغذی باید 
به مرور و در واقع با کاهش کاربرد 
دفترچه انجام شود؛ زیرا برخی از 
سلامت  خدمات  دهندگان  ارائه 
هنوز آموزش های لازم را در زمینه 
نسخه نویسی الکترونیک ندیده اند 
و باید هر دو سمت موضوع، یعنی 
گیرندگان و ارائه دهندگان خدمات 
آشنا  این طرح  مزایای  با  سلامت 
شوند و ترجیح عمومی به سمت 
از  استفاده  حداکثری  کاهش 
دفترچه باشد و منجر به نارضایتی 
نشود.وی ادامه داد: هر طرحی در 
همراه  مشکلاتی  با  اجرا  ابتدای 
است و باید این مشکلات با تعامل 
به مرور برطرف شود.  و همکاری 

بر این شد که  در نتیجه تصمیم 
کاهش کاربرد دفترچه کاغذی بیمه 
سلامت با شیب ملایم دنبال شده 
و به مرور تا اردیبهشت ۱4۰۰ به 
این سمت حرکت کنیم که نیازی 
کاغذی  دفترچه  از  استفاده  به 
نباشد. از طرفی بیش از ۹۶ درصد 
به  مراکز طرف قرارداد و مطب ها 
الکترونیک  نویسی  نسخه  سامانه 
نسخه  برای  و  شده اند  متصل 
پیچی الکترونیک نیز تعامل لازم 
انجمن داروسازان  و  با داروخانه ها 

انجام شده است.
زمینه  این  در  گفت:  رضایی 
مشوق هایی نیز در نظر گرفته شده 
ارائه  به  ارائه دهندگان خدمت  تا 
خدمات الکترونیک تشویق شوند 
و در عین حال مشکلی برای بیمه 
شدگان ایجاد نشود.وی تاکید کرد: 
ارجاع الکترونیکی خدمات نیز گام 
دوم طرح نظام ارجاع در صندوق 
بیمه همگانی سلامت خواهد بود 
پزشکی  برنامه  اجرای  زمینه  که 
خانواده توسط وزارت بهداشت را 

فراهم می کند.

با  مالیاتی  امور  سازمان  رئیس 
از  مالیات  اخد  موافق  اینکه  بیان 
اینفلوئنسرها هستیم، گفت: اجرای 
در  عملا  خالی  خانه های  مالیات 
بودجه ۱4۰۰ دیده می شود، با این 
تکرار  در مجلس  امسال  که  قانون 
شده،  نوشته  که  قانون  نوع  و  شد 
باید 4 ماه در سال خانه خالی باشد 
شود.امیدعلی  مالیات  مشمول  که 
پارسا، درباره ساز و کار اخذ مالیات 
مجازی  فضای  اینفلوئنسرهای  از 
با بیش از ۵۰۰ هزار دنبال کننده 
و تعیین و تکلیف موضوعاتی مانند 
صفحات غیرحقیقی و طرفدار یک 
اخذ  کرد:  اظهار  غیره  و  شخص 
فضای  اینفلوئنسرهای  از  مالیات 

مجازی پیشنهاد نمایندگان مجلس 
است و دولت این پیشنهاد را نداده 
احراز  جمله  از  موضوعات  این  اما 
هویت مالکان صفحات اینستاگرامی 
یا اینکه نحوه اخذ مالیات از صفحات 
طرفداران یک شخص که نسبت به 
انجام تبلیغات اقدام می کنند، مورد 
اجرایی  نامه  آیین  در  است،  بحث 
باید این موضوعات به گونه ای تنظیم 
شود که قابل اجرا باشد.وی با بیان 
اینفلوئنسرها  از  مالیات  اخذ  اینکه 
ایده خوبی است اما اجرایی کردن 
آن به گونه ای که انصاف و کارایی 
به  آیین نامه  در  باید  شود،  رعایت 
دقت دیده شود، ادامه داد: موافق این 
ایده هستم چراکه فرقی نمی کند که 
منشا درآمد چه باشد، از حدی بالاتر 
از حداقل معیشت باشد باید مشمول 
امور  سازمان  شود.رئیس  مالیات 
مالیاتی با اشاره به آخرین اقدامات 
خانه های  از  مالیات  اخذ  بحث  در 
خالی و موضوعاتی مبنی بر مبهم 
سوی  از  شده  ارایه  دیتاهای  بودن 
وزارت راه و شهرسازی گفت: طبق 

قانون و تقسیم کاری که انجام شده، 
شناسایی و تشخیص خانه های خالی 
بر عهده وزارت راه و شهرسازی است 
اساس  بر  مالیاتی  امور  سازمان  و 
نتیجه کار وزارت راه و شهرسازی، 
اجرا می رساند. به  را  مالیات  قانون 

پارسا افزود: با کلاس چک اطلاعات 
مختلف یک واحد خالی تشخیص 
داده می شود. سازمان امور مالیاتی 
مجری لیستی است که وزارت راه و 
شهرسازی آن را به عنوان خانه های 
خالی ارایه می دهد.وی با بیان اینکه 
اجرای مالیات خانه های خالی عملا 
می شود،  دیده   ۱4۰۰ بودجه  در 
در  امسال  که  قانون  این  با  گفت: 
مجلس تکرار شد و نوع قانون که 
نوشته شده، باید 4 ماه در سال خانه 
خالی باشد که مشمول مالیات شود.

رئیس سازمان امور مالیاتی در پاسخ 
به این سوال که اولین مالیات از خانه 
خالی چه زمانی اخذ می شود، گفت: 
با توجه به قانون، عملا وصول مالیات 
از خانه های خالی از مرداد ماه سال 

۱4۰۰ آغاز می شود.

افزایش  از  امداد  کمیته  رئیس 
مستمری  ۵۰درصد  از  بیش 
مددجویان در سال آینده خبر داد 
۳۰۰هزار  آینده  سال  گفت:در  و 
ایجاد  امداد  کمیته  توسط  شغل 
در  بختیاری  شد.محسن  خواهد 
نشست خبری با اشاره به اقدامات 
به  رسانی  خدمت  در  نهاد  این 
با توجه  مددجویان،اظهار داشت: 
به مصوبه ستاد کرونا باید توسط 
آمارمددجویان  بهداشت  وزارت 
مبتلا شده  ارائه شود اما تعدادی 
و  شد  داده  دست  از  مشاغل  از 
گرفت  صورت  آنها  به  مساعدت 
و تعداد قابل توجهی از اشتغالها 
اقدامات  به  با اشاره  احیا شد.وی 
تجهیزات  ساخت  در  مددجویان 
کرونا،گفت:خط  دوران  نیاز  مورد 
مددجویان  توسط  ماسک  تولید 
۶ماه،  مدت  طی  و  شد  ایجاد 
۲۰میلیون ماسک توسط کارگاه 
پوشش  تحت  کوچک  های 
تولید شد.بختیاری  امداد  کمیته 
با اشاره به اینکه با  افزایش اجاره 
خانه و ودیعه مسکن مددجویان 
برابر  این چندین  و  روبرو شدیم 
شد،افزود:مکاتباتی با روسای رئیس 

جمهور،مجلس و قوه قضائیه انجام 
افراد  شد.وی متذکر شد:به همه 
الحسنه   قرض  میلیونی  یک  وام 
داده شده و ۱۵۰میلیارد تومان با 
حمایت بنیاد مستضعفان پرداخت 
تومان  شد.همچنین۳۰۰میلیارد 
بودجه برای وام با سود ۱۲درصد 
امداد  کمیته  گرفت.رئیس  تعلق 
مسکن  تامین  برنامه  به  اشاره  با 
مددجویان،گفت:تلاش  برای 
مورد  را  موضوع  این  کنیم  می 
مسکن  دهیم.موضوع  قرار  توجه 
مددجویان  به  بسته حمایتی  در 
نامه  است.تفاهم  ترین  پرهزینه 
و  مختلف  استانداران  بین  هایی 
بنیاد مسکن انعقاد شده که در آن 
مسکن مددجویان کمیته امداد و 

بهزیستی مورد توجه قرار گرفت.
پنج  کرد:در  تصریح  بختیاری 
کرمان،سیستان  در  جاری  شنبه 
جنوبی  خراسان  و  بلوچستان  و 
مددجویان  به  مسکن  ۵هزار 

اختصاص داده می شود.
حدود  اینکه  بیان  با  وی 
۹۶۰۰واحد مسکونی برای حادثه 
شد،ابراز  ساخته  سیل  دیدگان 
سال  برای  مهمی  داشت:برنامه 

آینده در نظر داریم تا۱۰هزار واحد 
بین  نامه  تفاهم  طی  مسکونی 
بنیاد مستضعفان،مسکن و کمیته 
برای  ۱۸ماه  ظرف  باید  امداد  
مقدمات  و  بسازیم  مددجویان  
است.وی  شده  شروع   کار  این 
آب،برق  امتیاز  اینکه  به  اشاره  با 
مددجویان  برای  فاضلاب  و  ،گاز 
رایگان ارائه خواهد شد،خاطرنشان 
درسال  خصوص  این  کرد:در 
آینده ۳هزار میلیارد تومان بودجه 
اختصاص پیدا کرده ؛ضمن اینکه 
پرداخت  تومانی  ۵۰میلیون  وام 
با  امداد  کمیته  رئیس  می شود. 
واحد  اختصاص  اولویت  به  اشاره 
مددجویان،ببان  به  مسکونی 
به  نفر  سه  های  داشت:خانواده 
بالا در روستاها،مددجویان ساکن 
نفر  زیر۲۵هزار  شهرهای  در 
شهرهای  ،مددجویان  جمعیت 
بزرگ و ایتام اولویت های دریافت 
واحد مسکونی هستند. بختیاری 
کنیم  می  سعی  اینکه  بیان  با 
مسکن  مشکل  ۲تا۳سال  ظرف 
مددجویان را حل کنیم،افزود:۳۲ 
هزار مسکن برای ایتام در روستاها 

ساخته خواهد شد.

دفترچه کاغذی تا اردیبهشت ۱4۰۰ حذف می شود رئیس سازمان امور مالیاتی مطرح کرد:
زمان اخذ مالیات از خانه های خالی اعلام شد

رئیس کمیته امداد: 
افزایش 5۰درصدی مستمری مددجویان در سال آینده

مسکن  بانک  مدیرعامل 
سال  پایان  خبرخوش  درباره 
جوانان  حساب  دارندگان  به 
مصوبه  براساس  کرد:  اعلام 
نرخ  بانک،  هیات مدیره  جدید 
پس- حساب  تسهیلات  سود 

دوره  برای  جوانان  مسکن   انداز 
بازپرداخت حداکثر ۵ ساله، از ۹ 
پیدا  کاهش  درصد   ۶ به  درصد 
برنامه ریزی  برای  کرد.خانوارها 
شدن  خانه دار  جهت  بلندمدت 
فرزندانشان از امکانات و مزیت های 
انداز مسکن جوانان  حساب پس 
صورت  این  به  می کنند  استفاده 
و  تدریجی  سپرده گذاری  با  که 
بلندمدت  امتیاز  از  هزینه  کم 
مسکن  خرید  تسهیلات  دریافت 
نرخ  و  سقف  می گردند.  بهره مند 
سود تسهیلات مسکن جوانان به 

پایان مدت  در  که  است  گونه ای 
تسهیلات  سپرده گذاری،  زمان 
مناسب به لحاظ قدرت پوششی 
هزینه خرید خانه به جوانان دارای 

این حساب پرداخت می شود.
درباره  مسکن  بانک  مدیرعامل 
درباره  جدید  تصمیم  جزئیات 
تغییر کاهشی نرخ سود تسهیلات 
سود  نرخ  گفت:  جوانان  مسکن 
تسهیلات پرداختی در قالب فروش 
خرید  از  )اعم  مسکن  اقساطی 
ناشی  سهم الشرکه  واگذاری  یا 
مشارکت  اعطایی  تسهیلات  از 
پس انداز  محل حساب  از  مدنی( 
مسکن جوانان با مدت بازپرداخت 
حداکثر ۵ ساله، از ۹ درصد به ۶ 
درصد کاهش یافت. نرخ سود ۶ 
درصدی برای تسهیلات مربوط به 
این حساب، ناظر به آن دسته از 
قراردادهای تسهیلاتی است که از 
تاریخ ۱۲ اسفند سال ۹۹ و بعد 
از این تاریخ،  با مدت بازپرداخت 
)ثبت  منعقد  ساله   ۵ حداکثر 
شایان  می شوند.  قرارداد(  قطعی 
تصریح کرد، در خصوص نرخ سود 
سایر تسهیلات و یا تسهیلات از 
مسکن  پس انداز  حساب  محل 

جوانان با مدت بازپرداخت بیش از 
۵ سال، کماکان ضوابط و مقررات 
قبلی به قوت و اعتبار خود باقی 
دریافت  برای  انتظار  است.مدت 
این حساب بین ۵  تسهیلات در 
زمان  مدت  و  است  سال   ۱۵ تا 
روش  به  تسهیلات  بازپرداخت 
پلکانی  به روش  و  ساده۲۰ ساله 
۱۲ سال تعریف شده است که در 
مقایسه با سایر تسهیلات، مناسب 
ارزیابی می شود. همچنین دریافت 
کنندگان تسهیلات مسکن جوانان 
برای نحوه بازپرداخت می توانند از 
پلکانی  یا  مدل ساده  دو  از  یکی 
بهره ببرند.هر شخصی که به سن 
یا حکم  ۱۸ سال تمام رسیده و 
رشد او از سوی دادگاه صادر شده 
باشد می تواند به نام خود یا کسانی 
او  قیمومیت  و  ولایت  تحت  که 
مسکن  پس انداز  حساب  باشند 

جوانان افتتاح کند.
سقف  حداکثر  حاضر  حال  در 
پرداخت تسهیلات مسکن جوانان 
پنجم  سال  پایان  در  تهران  در 
سپرده  گذاری مبلغ ۲۱۰ میلیون 
تومان و در پایان سال پانزدهم نیز 

4۰۰ میلیون تومان است. 

 شرایط تازه پرداخت تسهیلات مسکن جوانان: 

خبر خوش برای جوانان متقاضی وام مسکن

از  آنچه  گفت:  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
سال۱۳۹۷ تاکنون در حال رخ دادن است 
از نظر حجم دشواریها به هیچوجه باهیچ 
دوره تاریخی قابل مقایسه نیست تا توفیق 
یا عدم توفیق کنترل تورم را بتوان ارزیابی 
بانک  کل  رئیس  همتی  عبدالناصر  کرد. 
مرکزی در آیین تجلیل از عملکرد شبکه 
مسکن  بهسازی  ویژه  »طرح  در  بانکی 
روستایی و بازسازی مناطق سانحه دیده 
در حوادث غیر مترقبه« که با حضور دکتر 

جهانگیری، معاون اول رییس جمهوری و 
مهندس تابش، رییس بنیاد مسکن انقلاب 
شد،  برگزار  مرکزی  بانک  در  اسلامی 
گفت: نظام بانکی علی رغم شرایط سخت 
اقتصادی ناشی از فشار تحریم ها و شیوع 
کرونا عملکرد خوبی  در راستای کمک به 
اقشار مختلف مردم به ویژه طبقات محروم 
آسیب دیده داشته است.رییس کل بانک 
مرکزی با اشاره به پرداخت یک میلیون 
از  تسهیلات  تومان  میلیارد  هزار  و 4۰۰ 
ابتدای سال جاری تاکنون توسط بانک ها 
گفت: از این میزان ۳۰ درصد سهم بخش 
صنعت بوده است.وی افزود: عملکرد شبکه 
بانکی نقش مهمی در رشد مثبت اقتصادی 

شش ماهه اول سال جاری داشته است.

همتی با اشاره به اقدامات نظام بانکی در 
طرح نوسازی و بهسازی واحدهای مسکن 
روستایی گفت: تاکنون حدود دو میلیون 
خانه در این طرح، نوسازی و بهسازی شده 
 ۹۲ سال  از  بانکی  نظام  همچنین  و  اند 
تاکنون ۳۵۰ هزار فقره تسهیلات معادل 
۱۳ هزار میلیارد تومان بابت حوادث غیر 

مترقبه پرداخت کرده است.
میلیارد  هزار   4۰ مجموع  در  افزود:  وی 
داخلی  منابع  محل  از  تسهیلات  تومان 
و  روستایی  مسکن  راستای  در  ها  بانک 

حوادث غیر مترقبه پرداخت شده است.
بازسازی و بهسازی و  تاکید کرد:  همتی 
نوسازی حدود ۲.۳ میلیون واحد مسکن 
زندگی  تحول  به  کمک  برابرِ  روستایی 

از اقشار روستایی  حدود ۱۰ میلیون نفر 
بیان  با  اعتبار  است.رییس شورای پول و 
سال  ابتدای  از  کشور  بانکی  نظام  اینکه 
تومان  میلیارد  هزار   ۷۵ تاکنون  جاری 
تسهیلات بابت مساعدت به آسیب دیدگان 
از شیوع ویروس کرونا درنظر گرفته است، 
گفت: بانک ها در این شرایط سخت تمام 
مساعی خود را برای ارایه کمک به مردم 
به کار بستند.وی تاکید کرد: دراین راستا 
۳۸4 هزار فقره تسهیلات معادل ۹ هزار 
اقتصادی  واحدهای  به  تومان  میلیارد 
آسیب دیده از کرونا، ۲۱۵ هزار فقره وام 
کمک ودیعه مسکن معادل 4 هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان و همچنین ۲۸ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه به 

سرپرستان خانوار یارانه بگیر پرداخت شده 
است؛ لذا بانکها در سال جاری نقش خود 
را در کمک به دولت و مردم به خوبی ایفا 
کرده اند.همتی با بیان اینکه درآمد نفتی 
کاهش  به شدت  اخیر  دوسال  در  کشور 
یافته و کمتر از ۲۰ درصد سالهای معمولی 
در  قضاوت  هرگونه  گفت:  است  بوده 
خصوص عملکرد بانک مرکزی و سیستم 
بانکی در مورد تورم و ارزش پول ملی باید 
با توجه به شرایط سخت تحریم ها صورت 
گیرد.همتی ادامه داد: آنچه از سال۱۳۹۷ 
تاکنون در حال رخ دادن است از نظر حجم 
دشواریها به هیچوجه باهیچ دوره تاریخی 
قابل مقایسه نیست تا توفیق یا عدم توفیق 

کنترل تورم را بتوان ارزیابی کرد.

رئیس کل بانک مرکزی: 

درآمدنفتیکشورکمتراز۲۰درصدسالهایمعمولیبودهاست

اقتصادی  وضعیت  گفت:  رئیس جمهور 
در  ویژه  به  ظالمانه  تحریم های  به سبب 
حوزه هایی که ارتباط مستقیم با زندگی و 

معیشت مردم دارد، مورد رضایت نیست.
رئیس  روحانی  حسن  حجت الاسلام 
هماهنگی  شورایعالی  جلسه  در  جمهور 
اقتصادی سران قوا با بیان اینکه وضعیت 
اقتصادی به سبب تحریم های ظالمانه به 
ویژه در حوزه هایی که ارتباط مستقیم با 
زندگی و معیشت مردم دارد، مورد رضایت 
نیست، گفت: تمامی تلاش ها در سه قوه 
کم  در جهت  بایست  می  نهادها  همه  و 
مردم  زندگی  از  اقتصادی  فشار  کردن 
باشد.رئیس جمهور با اشاره به اینکه عمده 
از  گونه ای  به  مشکلات  و  معضلات  این 
عوارض جنگ فراگیر و نفس گیر اقتصادی 
تحمیل شده به کشور در ۳ سال گذشته 
و  تاب آوری  از  پس  اکنون  افزود:  است، 

خنثی سازی  در  مردم  ستودنی  مقاومت 
برطرف  زمان  اقتصادی،  جنگ  و  تحریم 
شدن تحریم و عوارض آن فرا رسیده که 
بی ثباتی قیمت ها عمده ترین این عوارض 
است.روحانی اظهار داشت: دشمنان با این 
تصور که جمهوری اسلامی چند ماه بیشتر 
در برابر فشار حداکثری تاب نخواهد آورد، 
تحریم ها را طراحی کرده بودند، اما ملت 
ایران با مقاومت و ایستادگی حداکثری در 
برابر  اقتصادی، در  تمام عیار  برابر جنگ 
دیدگان جهانیان، افتخاری دیگر خلق کرد.

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه بازآفرینی، 
شکوفایی اقتصاد و برطرف کردن عوارض 
ملی  انسجام  و  وحدت  نیازمند  تحریم ها 
است، تصریح کرد: وجود اختلاف سلیقه 
و دیدگاه در کشور طبیعی است، اما اکنون 
وقت پرداختن به این اختلافات نیست و 
شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا 

می تواند منشا انسجام و یکپارچگی کشور 
تمامی  و  باشد  اقدامات  و  تصمیمات  در 
و  مشکلات  رفع  در  کشور  ظرفیت های 

معضلات اقتصادی را به کار گیرد.
فعالان  و  مردم  اینکه  بیان  با  روحانی 
توقع  مسئولان  و  شورا  این  از  اقتصادی 
با  و  اتخاذ  دقت  با  تصمیمات  دارند 
کرد:  خاطرنشان  شود،  اجرا  سرعت 
آنها  اجرای  و  تصمیمات  داد  اجازه  نباید 
معطل اختلاف نظرها بماند.رئیس جمهور 
ناپایداری  و  بی ثباتی  احساس  داد:  ادامه 
کشور  اقتصاد  بر  منفی  تاثیرات  سیاسی 
می گذارد و جامعه را دچار آسیب جدی 
می کند. گاهی اظهارات و مواضع شخصی 
روانی  ناامنی  سیاسی،  ماهیت  با  صرفا 
ایجاد  جامعه  آینده  از  اطمینان  عدم  و 
دارد  منفی  اقتصادی  عوارض  و  می کند 
ویژه  به  بازار  فعالان  نگرانی  موجب  که 

با  جمهور  می شود.رئیس  سرمایه  بازار 
آنها  از  به فرصت هایی که می توان  اشاره 
برای برطرف کردن اثرات تحریم و جنگ 
توجه  با  گفت:  کرد،  استفاده  اقتصادی 
ظرفیت های  و  زیرساخت ها  استحکام  به 
و  مشارکت  استمرار  با  می توان  کشور 
عبور  مشکلات  این  از  مردم  همکاری 
کرده و سایر مشکلات را نیز حل کنیم.
روحانی با اشاره به ظرفیت و سرمایه های 
مادی و معنوی ایرانیان خارج از کشور بر 
و  ایشان  بازگشت  برای  بسترسازی  لزوم 
آنان در جهت  از سرمایه های  بهره مندی 
تاکید  کشور  اقتصادی  توسعه  و  ساخت 
ایرانیان  از  کرد و اظهار داشت: هر کدام 
خارج از کشور به نحوی علاقمند به فراهم 
در  فعالیت  برای  مساعد  شرایط  شدن 
حوزه های مختلف از جمله اقتصاد هستند 
و از این نظر با وفاق میان همه دستگاه ها 

برای  اطمینان  و  خاطر  امنیت  می توان 
فراهم  را  بزرگ  ظرفیت  این  از  استفاده 
و  رونق  به  اشاره  با  جمهور  کرد.رئیس 
بر  دانش بنیان،  شرکت های  شکوفایی 
امکان استفاده از ظرفیت ایرانیان مستعد 
خارج کشور در این راستا تاکید و تصریح 
کرد: توسعه و شکوفایی شرکت های دانش 
بنیان بهترین نمونه برای تحقق مشارکت 
بر  توسعه کشور  ایرانیان مقیم خارج در 
نظر  اتفاق  و  وفاق  و  قبلی  تجربه  اساس 
ملی است که توانسته زندگی و معیشت 

مردم را در برخی حوزه ها متحول کند.

رئیس جمهور: 

وضع زندگی مردم به ویژه در حوزه معیشت مورد رضایت نیست افتتاح اولین پارک آبخیزداری کشور
 در اراک

کاهش ۶۰ درصدی بارش ها در 
خراسان رضوی نسبت به سال گذشته

سرمایه گذاری یک هزار و ۲۹۰ میلیارد 
ریالی در معادن استان مرکزی

تاکید استاندار خراسان رضوی بر 
جبران خسارت های صنوف از کرونا

اولین پارک آبخیزداری کشور با حضور وزیر جهاد کشاورزی و 
جمعی از مسئولین استانی در منطقه گردشگری دره گردوی 
اراک افتتاح شد.اولین پارک آبخیزداری کشور با حضور کاظم 
خاوازی وزیر جهاد کشاورزی و جمعی از مسئولین استان با 
دره  منطقه گردشگری  در  و 4۱۳ هکتار  هزار  مساحت یک 
گردوی اراک افتتاح شد.وزیر جهاد کشاورزی در این مراسم 
گفت: طی ۸ سال اخیر بالغ بر ۶.۵ میلیون هکتار از اراضی 
قرار  آبخوانداری  و  آبخیزداری  طرح های  زیرپوشش  کشور 
گرفته است.کاظم خاوازی نخستین پارک آبخیز استان مرکزی 
هکتار  هزار   ۳۵ کاشت  نیز  جاری  سال  در  افزود:  اراک،  در 
نهال و  غنی سازی  4۷ هزار هکتار از جنگل ها در دستور کار 
قرار گرفت.وزیر جهاد کشاورزی اظهار کرد: همچنین یکی از 
بود  اولویت های مهم وزارت جهاد اجرای طرح زراعت چوب 
که امسال موفق به کاشت درخت در ۲۰ هکتار شد.وی بیان 
داشت: ایران از نظر جنگل یکی از کشورهای فقیر به شمار 
میلیارد  دنیا 4  اکنون سطح جنگل های  می رود چرا که هم 
هکتار است که بیش از ۵۰ درصد این جنگل ها در حدود ۶ 
کشور جهان قرار گرفته و  سرانه جنگل در ایران ۲ دهم هکتار 
است. رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور نیز 
میزان فرسایش آبی در هر هکتار از اراضی طبیعی کشور را 
۱۶.4 تن برشمرد و گفت: اجرای طرح های آبخیزداری کاهش 

۹ تنی فرسایش آبی در هکتار را به دنبال دارد.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی گفت: 
یک هزار و ۲۹۰ میلیارد ریال امسال از سوی بخش خصوصی در 
معادن استان سرمایه گذاری شد.سعید جعفری کرهرودی افزود: 
سرمایه گذاری در معادن استان  بیش از ۲۱۳ فرصت شغلی در این 
حوزه به دنبال داشته است.وی اظهار داشت: ۲۶ پروانه اکتشاف، 
4۱ گواهی کشف و 4۰ پروانه بهره برداری معادن  نیز امسال در 
نقاط مختلف استان  مرکزی صادر شده است.وی خاطرنشان 
کرد: یک هزار و ۵۲۹ میلیارد ریال حقوق دولتی معادن امسال 
در این استان وصول و  مطابق قانون  به خزانه دولت واریز شد 
که ۱۵ درصد آن برای توسعه فعالیت های این رشته اقتصادی 
به استان برگشت داده می شود.جعفری کرهرودی، ذخیره قطعی 
مواد معدنی استان مرکزی را ۱۰ میلیون و ۹4۰هزار تن اعلام 
کرد و گفت:  امکانات برای استخراج بسیاری از این مواد در 
استان وجود دارد.استان مرکزی با حدود ۵۵۰ معدن و استخراج 
سالانه ۱4 میلیون تن ماده معدنی، رتبه هفتم معدنی کشور را 
به خود اختصاص داده و تاکنون از ۵۷ نوع ماده معدنی موجود در 
کشور 4۲ نوع آن در استان مرکزی شناسایی شده است که  ۳۵ 
نوع ماده معدنی در این خطه بهره برداری می شود.بیش از چهار 

هزار نیروی کار در معادن استان مرکزی فعالیت دارند.

به  اشاره  با  مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی 
کاهش بارندگی در سال جاری گفت: امسال ۶۰ درصد نسبت 
به سال گذشته و 4۸ درصد نسبت به میانگین سال آبی، کاهش 
با اشاره به کاهش بارندگی در  بارندگی داشتیم.محمد علایی 
سال جاری اظهار کرد: برخلاف دو سال گذشته که سال پرآبی 
را تجربه کردیم متاسفانه خراسان رضوی امسال با خشکسالی 
روبرو شد.مدیر عامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی افزود: 
امسال ۶۰ درصد نسبت به سال گذشته و 4۸ درصد نسبت به 
میانگین سال آبی، کاهش بارندگی داشتیم و چنانچه در سال های 
آینده این کاهش بارندگی و کم آبی ادامه پیدا کند باید با تدبیر 
و فکر بحران کم آبی را مدیریت کنیم.وی با اشاره به همکاری 
شرکت آب و فاضلاب خراسان رضوی و مشهد در تهیه طرح هایی 
برای مدیریت شرایط کم آبی تاکید کرد: باید در شرایط سخت 
از تمامی ظرفیت های قانونی خود استفاده کنیم و اجازه ندهیم 
به مردم آسیب جدی وارد شود، به عنوان مثال در صورت نیاز، 
تمامی چاه های نهادهای دولتی مشهد را باید در اختیار شرکت 
آب و فاضلاب قرار داد.علایی به توجه ویژه نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی به تامین آب شرب و بهداشت مردم و افزایش 
اعتبار شرکت آب و فاضلاب خراسان رضوی به ویژه شرکت آب 
منطقه ای برای اجرایی کردن طرح های خود تاکید کرد و گفت: 

باید در این راستا به سمت بخش خصوصی نیز حرکت کنیم.

خبر استانها

ایام شیوع کرونا در  استاندار خراسان رضوی گفت: صنوف در 
کلان،  سیاست های  به  عمل  و  بهداشتی  پروتکل های  رعایت 
همراهی مناسبی داشتند بنابراین جبران خسارت های آنها در 
این شرایط ضروری است.محمدصادق معتمدیان اظهار کرد: باید 
مشکلات صنوف در شرایط کنونی جمع بندی و راهکارها برای حل 

مشکلات به دستگاه های ملی اعلام شود.
استاندار خراسان رضوی بیان کرد: بسته ویژه خسارت های وارده 
خراسان  اصناف  و  گردشکری  بخش  به  کرونا  شیوع  از  ناشی 
رضوی در حال تهیه است و باید طی نامه ای وضعیت متفاوت 
مشهد به دلیل وابستگی آن به اقتصاد گردشگری تشریح و از 
مسوولان در سطح ملی اتخاذ رویکرد ویژه به بنگاه های اقتصادی 
کرد:  خاطرنشان  شود.وی  درخواست  اصناف  بویژه  شهر  این 
خراسان رضوی در ماه های گذشته وضعیت نامناسبی در شیوع 
کرونا داشت اما با تعاملات صنوف و مردم در رعایت پروتکل های 
بهداشتی، خوشبختانه وضعیت این استان به ویژه مشهد به شرایط 
نسبتا مناسبی رسیده است.معتمدیان با قدردانی از اصناف در 
خصوص همراهی آنها با برنامه ها و سیاست های ستاد ملی مقابله 
با کرونا افزود: گزارش های زیادی از رعایت پروتکل های بهداشتی 
و شیوه نامه های مربوط به آن توسط واحدهای صنفی در ستاد 
ملی مقابله با کرونا مطرح شده که شایسته قدردانی است.استاندار 
خراسان رضوی ادامه داد:  تحریم های اعمال شده بر کشورمان، 
ظالمانه ترین و بی سابقه ترین فشارها بر یک ملت در طول تاریخ 

بشریت بوده که مشکلات اقتصادی را بوجود آورده است.
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مدیر کارگاه تیرچه  بلوک امینی اول جار:

 مسئولان با واحد های غیرمجاز برخورد قانونی کنند

تیرچه بلوک که از مصالح مهم در صنعت ساختمان سازی 
به شمار می رود ، سقف هایی را شامل می شود که ترکیبی 
از  و  است  سفالی  بلوک  یا  سیمانی  بلوک  و  تیرچه  از 
ما  کشور  در  موجود  ترین سقف های  متداول  و  رایج ترین 
به حساب می آید.سقف تیرچه بلوک نوعی دال یک طرفه  
یونولیت  یا  بلوک  و  تیرچه   ، دال  عنصر  سه  از  که  بوده 
تشکیل شده و از مزایای فراوانی برخوردار است که کاهش 
غیر  حوادث  برابر  در  مقاوم سازی  ساز،  و  ساخت  هزینه 
کار،  اجرای  در  سهولت  و  سرعت  زلزله،  جمله  از  مترقبه 

... از مهم ترین مزایای سقف تیرچه  عایق صوت و گرما و 
بلوک به شمار می رود.کارگاه تیرچه بلوک امینی اول جار  
از جمله واحدهای شاخص در این صنعت محسوب می شود 
اعتبار و  از  تولیدی  بالای محصولات  به لحاظ کیفیت  که 
مقبولیت خاص نزد مصرف کنندگان و فعالان ساخت و ساز 
تیرچه  این کارگاه  امینی مدیر  اکبر  برخوردار شده است. 
بلوک در مصاحبه با خبرنگار ما از سابقه ۲۱ ساله خود در 
در  بلوک  تیرچه  تولید  اعلام کرد:  و  داد  این صنعت خبر 
ابعاد و سایزهای مختلفی که مشتریان عزیز سفارش دهند 
زمینه اصلی فعالیت و خدمات این واحد تولیدی است.وی 
با بیان اینکه مواد اولیه مورد نیاز برای تولید تیرچه بلوک 
 ، می شود  شامل  را  میلگرد  و  سیمان  ماسه،  شن،  عمدتا 
مواد  به  دسترسی ها  قبل  مدتی  از  متاسفانه  کرد:  تصریح 
اولیه به شدت سخت و دشوار شده به عبارت دیگر از یک 
از سوی  و  کمیاب  بازار  در سطح  اقلام  این  از  برخی  سو 
دیگر قیمت ها نسبت به قبل چندین برابر افزایش یافته و 

همچنان نیز ثبات قیمت پیدا نکرده است.
اولیه در حالی  مینی اظهار داشت: گرانی روز افزون مواد 
به موازات  توانیم  است که ما به عنوان تولیدکننده  نمی 
این افزایش قیمت ها، بهای محصولات خود را نیز افزایش 
یافته  کاهش  به شدت  مردم  قدرت خرید  که  چرا  دهیم. 
و همچنین تعداد بی شماری از واحدها و مراکز غیر مجاز 
به تولید تیرچه بلوک با کیفیت های نازل مشغول هستند. 
این واحدها به لحاظ اینکه تعهدی به پرداخت تعرفه های 
کیفیت  فاقد  تولیدات  ندارند،  صنفی  مقررات  و  دولتی 

و  می کنند  عرضه  بازار  به  ناچیزی  قیمت های  با  را  خود 
در این حال امکان رقابت از ما سلب شده است. متاسفانه 
جدی  کنترل  و  نظارت  زمینه  این  در  مرجعی  هیچ 
تیرچه  صنعت  در  پیش کسوت  فعال  نمی کند.این  اعمال 
آیا  اینکه  بر  مبنی  ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  بلوک 
و  مجاز  غیر  واحدهای  با  زمینه  این  در  صنفی  اتحادیه 
خاطر  نمی دهد؟  صورت  اقدامی  قیمت ها  یکسان سازی 
نشان کرد: اتحادیه از اختیارات کافی برای برخورد قانونی 
با این مراکز و واحدهای غیر مجاز برخوردار نیست و عملا 
نمی کند.  اعمال  این خصوص  در  هم  جدی  نظارت  حتی 
در نتیجه من که از ۲۰ سال قبل پروانه کسب ومجوزهای 
لازم را دریافت کرده و واحدهایی مشابه این واحد، مالیات، 
حق بیمه، عوارض و ...پرداخت می کنیم از هیچ تسهیلاتی 
برخوردار نبوده و سهمیه ای از مواد اولیه نیز در اختیار ما 
قبل  هفته  سه  حدود  از  اینکه  بیان  با  نمی گیرد.وی  قرار 
این  طی  متاسفانه  گفت:  هستیم  سیمان  دریافت  پیگیر 
مدت حتی یک تانک سیمان هم در این واحد تخلیه نشده 
اظهار  جار   اول  امینی  بلوک  تیرچه  کارگاه  مدیر  است. 
به  دست  آن  با  که  عدیده ای  مشکلات  علت  به  داشت: 
گریبان هستیم ظرفیت این واحد را کاهش داده و نیروی 
بیش  قبل  مدتی  تا  که  به طوری  نموده ایم  تعدیل  را  کار 
از ۱۰ نفر در این کارگاه به طور مستقیم مشغول به کار 
اما این تعداد اکنون به 4 نفر کاهش یافته است.  بوده اند 
امینی همچنین خاطر نشان کرد: در حالی که حدود ۱۸۰ 
واحد تولیدی تیرچه بلوک در سطح منطقه دارای پروانه 

، مجوزهای لازم و استاندارد هستند؛ نزدیک به یک هزار 
واحد فاقد پروانه به صورت غیر مجاز تولیدات فاقد کیفیت 
و با قیمت  های نازل روانه بازار می کنند. چون همانطور که 
تعرفه های  مجاز  غیر  واحدهای  این  کردم  اشاره  هم  قبلا 
آن  ها  مصرفی  برق  حتی  و  نمی کنند  پرداخت  را  دولتی 
برق کشاورزی بوده و برق صنعتی نیست در نتیجه هزینه 
تولید آن ها بسیار اندک است.این مدیر مجرب و کارآزموده 
صنعت تیرچه بلوک در ادامه پتانسیل های واحد کارگاهی 
این  افزود:  و  داد  قرار  اشاره  مورد  را  خود  مدیریت  تحت 
واحد کارگاهی در فضایی به متراژ ۵۰۰۰ متر  احداث و 
راه اندازی شده که ملکیت آن شخصی است و دارای پروانه 

و علامت استاندارد برای تولیدات خود هستیم.
و  قیمت ها  شدید  افزایش  و  نوسان  اینکه  بیان  با  وی 
همچنین فعالیت واحدهای زیر پله ای موجب شده نتوانیم 
استفاده کنیم،  این مجموعه  از ظرفیت های  به طور کامل 
گفت: چنانچه حمایت و پشتیبانی لازم از این مجموعه به 
عمل آید می توانیم با ظرفیت کامل به تولید محصول اقدام 
در  امینی  نماییم.  اشتغال  ایجاد  دیگر  نفر  برای چندین  و 
به طور مشخص چه  ما که  دیگر خبرنگار  به سوال  پاسخ 
نوع حمایت هایی را از ارگان ها وادارات مربوطه انتظار دارید 
اینست که دسترسی  ما  انتظار  و  گفت: مهم ترین خواسته 
داشته  سیمان  خصوص  به  اولیه  مواد  به  آسان  و  سهل 
باشیم که بتوانیم به تولید محصول ادامه دهیم. همچنین 
کنترل و مهار نوسانات بازار و تثبیت قیمت ها یکی دیگر از 
به شمار  تولید کنندگان  ما و همه  مهم ترین خواسته های 

می رود.وی اضافه کرد: سامان دهی واحد های غیر مجاز که 
امکان رقابت را از کارگاه های دارای پروانه و استاندارد سلب 
کرده اند، از دیگر راهکارهای حمایتی دولت از این صنعت 
این  ذیربط  ارگان های  داریم  انتظار  می شود.  محسوب 
واحدهای موسوم به زیر پله ای را ملزم به دریافت پروانه و 
رعایت مقررات صنفی و اعمال قیمت های مصوب و متعارف 
ادامه  از  زنند  باز  سر  امر  این  از  که  صورتی  در  و  نماید 
تیرچه  کارگاه  آید.مدیر  عمل  به  جلوگیری  آن ها  فعالیت 
بلوک امینی  اول جار همچنین اختصاص تسهیلات ارزان 
قیمت بانکی)وام با اقساط طولانی مدت و نرخ بهره پایین( 
تحت  مجموعه  از  حمایتی  موثر  راهکارهای  دیگر  از  را 
مدیریت خود و همچنین دیگر تولید کنندگان عنوان کرد 
می توانیم  مجموعه  این  نقدینگی  توان  افزایش  با  افزود:  و 
مواد اولیه را به صورت انبوه خریداری و برای مدت زمان 
مشخصی از تبعات نوسان و افزایش قیمت ها مصون بمانیم 
شرایط  و  قیمت  با  تولیدی  محصولات  صورت  این  در  که 
خواهد  عرضه  عزیز  مشتریان  و  متقاضیان  به  مناسب تری 
و  عملی  صورت  در  اینکه  اعلام  با  پایان  در  امینی  شد. 
اجرایی شدن این حمایت ها می توانیم گام های بلندتری در 
مسیر تحقق اهداف جهش تولید برداریم افزود: از سازمان 
نظام مهندسی انتظار داریم واحدهایی مانند این کارگاه را 
که دارای پروانه بوده و محصولات تولیدی از کیفیت بالا و 
استاندارد برخوردار است مورد حمایت قرار داده و مجریان 
و  کیفیت  با  تولیدات  از  استفاده  به  را  عمرانی  پروژه های 

استاندارد معرفی و هدایت نمایند.

کندو ساز پیش کسوت خواستار تشکیل اتحادیه اختصاصی کندوسازان برای پیگیری مطالبات صنفی شد

واحد کندو سازی گودرزی از جمله واحد های شاخص و فعال دراین 
صنعت یا هنربه شمارمی رود که مدیریت آن را محمد رضا گودرزی 
عهده دار است.او در مصاحبه با خبرنگارما گفت :از حدود ۲۵ سال 
ما  فعالیت  اکنون عمده  و  اشتغال دارم  به حرفه ساخت کندو  قبل 

و  زنبور  به  که  هرآنچه  و  کندو  ملزومات  و  و مشتقات  کندو سازی 
صنایع  کلونی مرتبط می شود ، می باشد!

این کندو ساز پیش کسوت و کارآزموده با تاکید بر اینکه ساخت 
کندو یک حرفه تخصصی است ، اظهار کرد : با توجه به اینکه ماده 
کشاورزان  لذا   ، است  چوب  کندو  ساخت  جهت  نیاز  مورد  اصلی 
حومه اصفهان و حاشیه شهرها ، چوب های مورد نیاز را برای ما 
می آورند ،در پاره ای اوقات نیز ما خود جهت تهیه و خرید چوب 

به مناطق و روستاها عزیمت می کنیم.
اخیر  سال  سه  دو  طی  اینکه  از  ابرازتاسف  با  گودرزی  رضا  محمد 
چوب به شدت کمیاب شده ، افزود :گرانی چوب مستقیما از نوسان و 
افزایش نرخ جهانی دلار ناشی می شود، چرا که پیش از آن  چوب نراد 
بوده که از روسیه وارد می شد و از بهترین و کیفی ترین انواع چوب 
در سطح جهانی به حساب می   آید. از سوی دیگر کشاورزانی هم که 
به تولید چوب اشتغال داشتند ،طی همین مدت به علت کم آبی و 
بی آبی ، موفق به کشت و تولید چوب کبود نشده اند و به جای آن 

درختان هلو و گردو کشت می کنند که به آب کمتری نیاز دارد.
سال  چند  شد:  یادآور  ادامه  در  گودرزی  سازی  کندو  واحد  مدیر 
قبل مسئولان ذیربط اعلام کرده بودند که درصد وانعقاد قرارداد با 
برخی کشورهای آفریقایی در زمینه واردات چوب به کشور هستند. 
ظاهراً بین دو طرف ایرانی و افریقایی توافق شده بود که در قبال 
واردات چوب به ایران ، عسل به آن کشور آفریقایی صادر شود و 
فعالان  و  بری  های چوب  کارگاه  در سطح  را  وارداتی  های  چوب 
توافق  این  نتایج  وجود  این  ،با  کنند  پخش  و  توزیع  چوب  صنایع 
به طور شفاف اطلاع رسانی نشد و به نظر می رسد توافق و قرار داد 

درحد مذاکره بوده و جنبه عملی به خود نگرفته است.
وی سپس با اشاره به اینکه علاوه بر کمبود چوب با مشکل افزایش 
چند برابری قیمت آن نیز مواجه هستیم ، گفت : شنیده ها حاکی 
برآن است که نوعی چوب مرسوم به چوب نو قرار است وارد بازارشود 
که قیمت آن نسبت به انواع دیگر چوب گران تر است.این فعال پیش 
کسوت در کندو سازی همچنین با اشاره به اینکه در حال حاظر ۹۸ 
درصد تهیه و توزیع چوب ، در اختیار افراد واسطه و دلال قرار دارد 

که البته در شرایط کنونی این امر اجتناب ناپذیر است.
فعالیت  علت صدور  چه  به  که  ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  وی 
ناپذیرارزیابی  اجتناب  توزیع چوب  و  تهیه  در چرخه  را  ها  واسطه 
اولیه  مواد  کندو  سازنده  عنوان  به  ما   : اظهارداشت  ؟  کنند  می 
نقدینگی  فاقد  چون  که  کنیم  می  خریداری  نقدی  صورت  به  را 
کافی هستیم ، نمی توانیم محصول تولیدی را به صورت اقساطی به 
مشتری عرضه کنیم ،از سوی دیگر مشتریان نیز با مشکل مالی و 
ندارند  نقدی  توانایی خرید  کاهش قدرت خرید مواجه هستند که 
قیمت  به  که  شده  مهیا  کاملًا  ها  واسطه  فعالیت  برای  شرایط  لذا 
های دلخواه و مطابق با منافع مالی خود چوب را خریداری نموده 

و با چندین برابر قیمت به صورت شرایطی به فروش می رسانند.
باید  اینکه دولت  بیان  با  ادامه  مدیر واحد کندو سازی گودرزی در 
از این رسته شغلی حمایت و پشتیبانی کند ، تصریح کرد : اصفهان 
که قطب صنعت کشور محسوب می شود در رسته ی صنعتی کندو 

سازی نیز سرآمد دیگر استان ها می باشد و افراد فعال در صنعت 
زنبورداری شهرهای استان های مختلف کشور کندوهای مورد نیاز 
خود را عمدتاً از اصفهان و به طود خاص در همین منطقه تامین می 
کنند ، این در حالیست که هیچ حمایت و پشتیبانی از کندوسازان 
اتحادیه مستقل و  یا  و  آید وحتی یک تشکل صنفی  به عمل نمی  
اختصاصی هم نداریم و زیر پوشش اتحادیه درود گران قرار گرفته ایم 
که سنخیت وقرابت چندانی با نوع حرفه ما ندارد.وی افزود : علیرغم 
اینکه از ۲۵ سال قبل در این عرصه مشغول فعالیت و ساخت کندو 
هستم تا کنون موفق به تهیه یک ملک شخصی برای ساخت کارگاه 
از ۹  اینکه  نشده ام و همچنان در وضعیت استیجاری هستیم کما 

سال قبل درهمین مکان در وضعیت اجاره ای استقرار دادیم.
محمد رضا گودرزی با بیان اینکه مساحت یکصد و ۲۰ متری کارگاه 
برای فعالیت های ما بسیار محدود و تنگ است ، گفت : قطعه زمینی 
در مجاورت این مکان قرار داشت که بیش از این با توافق مالک آن به 
عنوان انبارچوب از آن استفاده می کردیم اما بعداً که درصدد نصب 
درب در این زمینه برآمدیم با مخالفت مالک مواجه شدیم. متعاقب 
آن چون چوب های ما در فضای باز و بدون حصار قرار داشت  توسط 
یکسری افراد در اغتشاشات گرانی بنزین   تعمداً به آتش کشیدند که 
زیان مالی هنگفتی به ما تحمیل شد . اعتراض ما نیز حمله فیزیکی 
شدید  شتم  و  ضرب  مورد  را  من  که  داشت  دنبال  به  را  افراد  آن 
قرار دادند.این فعال مجرب و کارآزموده در کندوسازی همچنین با 
اشاره به عدم همکاری بانک ها در پرداخت تسهیلات خاطر نشان 
کرد:بانک ها در مناسبات فیما بین با مشتریان صرفاً منافع خود را 
نیز  و  از هیچ تسهیلات  تاکنون  اینکه  ، کما  قرار می دهند   مد نظر 
اینکه ساخت کندو در  بیان  با  ایم.وی سپس  نکرده  استفاده  بانکی 
با  را  در گذشته چوب   : ، گفت  می گیرد  زمان خاصی صورت  مدت 
فروش  و  تولید  از  می کردیم که پس  دار خریداری  چک های مدت 
محصول ، چک پاس می شد اما در شرایط کنونی خرید ها نقدی است 
که انتظار داریم بانک ها با اختصاص تسهیلات با بهره پایین و تنفس 

در بازپرداخت اقساط با ما مساعدت و تعامل به عمل آورند. 
محمد رضا گودرزی با تاکید براینکه دستگاه های این مجموعه اغلب 
به  نیاز  ها  این دستگاه   : افزود  است،  قبل  الی4۰ سال  ساخت ۳۰ 
باید یکسری تجهیزات  برآن  به روز رسانی دارد و علاوه  نوسازی و 
دیگر مانند: اره  و نظایرآن را نیز به تجهیزات فعلی اضافه کنیم که 

 : به عنوان مثال  بالا است.  این دستگاه ها بسیار  از  قیمت هر یک 
دستگاه سه کاره ۵۰ میلیون تومان قیمت دارد و بدیهی است که ما 
چنین نقدینگی نداریم.این فعال پیش کسوت و با سابقه در صنایع 
چوب و کندو سازی با جمع بندی صحبت های خود گفت :کمبود 
نقدینگی ، کمبود و افزایش قیمت چوب به عنوان ماده اصلی مورد 
نیاز این مجموعه، بالا رفتن هزینه های دولتی از جمله انشعاب برق 
و حق بیمه تامین اجتماعی از مهم ترین و اساسی ترین مشکلات ما 
به شمار می رود که در رابطه با تعرفه بالای حق بیمه ، به اتفاق جمعی 
از همکاران صنفی ، نامه ای خطاب به سازمان تامین اجتماعی تهیه و 

ارسال نمودیم که در آن خواستار کاهش تعرفه بیمه شدیم.
چون مبلغ حق بیمه تماماً توسط کارفرمایان پرداخت می شود و در 
تعرفه  پرداخت   ، مواجه هستیم  نقدینگی  با کمبود  که  این شرایط 
های سنگین حق بیمه فشار مالی مضاعفی به ما وارد می کند از سوی 
دیگر کارگر هم به محض ورود به محل کار ، خواستار پوشش بیمه 
به  با توجه  انتظار و تقاضا داریم که  از مسئولان ذیربط  لذا  می شود 
اینکه اصفهان و به خصوص این منطقه قطب ساخت کندو درسطح 
کشور محسوب می شود و زنبورداران زیادی در استان های مختلف 
خواستار این محصول هستند چوب نراد راکما فی السابق وارد و در 
اختیار ما قرار بدهند  ،همچنین تسهیلات ارزان قیمت با درصد سود 
اندک و تنفس در بازپرداخت اقساط به ما اختصاص بیابد تا بتوانیم 
فضای کارگاهی بزرگ تری که متناسب با حجم کاری و سفارشات 
و  تولید  افزایش  با  و  ببینیم  تدارک  باشد  مجموعه  این  دریافتی 
خدمات ، تعدادی دیگر از جوانان مستعد منطقه را جذب کار کنیم.

کندو سازی، ساخت آشیانه برای زنبورهای عسل است.کندوهای 
زنبور عسل به دو صورت طبیعی و مصنوعی دیده می شوند.

زنبورها در  به کندوهایی گفته می شود که  کندوهای طبیعی 
طبیعت و روی شاخه و یا دیوار و تخته سنگ ها ی مرتفع می 
سازند ،کندوهای مربعی شکلی که در حرفه زنبورداری به کار 
گرفته می شود را به عنوان کندوی مصنوعی می شناسند ،این 
کندوهای مربعی شکل دارای سه روزنه هستند  ، یک روزنه برای 
ورود و خروج زنبورها و دو روزنه دیگر برای تهویه هوا روی کندو 
تعبیه شده است ،روزنه های تهویه به وسیله توری های ریزی 
جهت جلوگیری از ورود دیگر حشرات مانند مورچه پوشانده 
شده می شود.ساخت کندو ، به واقع یک کار تخصصی محسوب 
می شود که سازندگان توانمند ، نوآوری هایی در کارهای فنی 
مربوط به کندو اعمال می کنند  ،حتی در پاره ای مواقع مواد 
جدید و متفاوتی برای ساختن کندو و حتی قاب عرضه می گردد.

بر اساس یافته های پژوهشی به سلول های کندو در  ابتدا به 
شکل دایره _ و نه شش ضلعی _ ساخته می شود.کندو در واقع 
خانه یا آشیانه زنبورهابه حساب می آید ، به بیان دیگر محل 
زندگی کولونی زنبورهای عسل است ،از داخل این حفره های 
در بسته _ زنبورهای عسل که ازشگفتی های آفرینش هستند ، 
به فعالیت های پایدار زندگی خود ادامه می دهند ،نکته جالب و 
قابل تامل اینکه به تصویربیرونی کندوی عسل ، هیچ نشانه ای 
از جریان زندگی جادویی داخل آن نمایان نمی کند!یک کندوی 
از  ترکیبی  که  شود  می  محسوب  خانواده  یک  واقع  به  عسل 

زنبورها ومنابع مورد نیاز آنها برای بقاء است!

مدیریت مجموعه تیرچه و بلوک برادران صالحی خواستار حمایت دولت برای تنوع بخشیدن به محصولات  این مجموعه شد

.محمد صالحی مدیر این واحد از صنعت گران و تولید کنندگان 
مجرب و کارآزموده در بخش تولید قطعات بتونی و تیرچه و بلوک 
است که از حدود ۲۳ سال قبل در این عرصه به فعالیت اشتغال 
دارد.وی در مصاحبه با خبرنگار ما یادآور شد: تاقبل از ورود به این 
عرصه به عنوان پیمانکار ساختمان مشغول فعالیت بودم که بنا بر 
دلایلی، از پیمانکاری کنار کشیده و به بخش تولید ورود کردم.
مدیر واحد تیرچه و بلوک برادران صالحی با بیان اینکه طی۲۳ 
سال فعالیت در این رسته شغلی فراز و نشیب های متعددی را 
پشت سر گذاشتم، خاطر نشان کرد: باتوجه به عشق و علاقه ای 
که به کار تولید و اشتغال زایی داشتم با اعتماد به نفس  ، پشتکار 

متعدد  نشیب های  و  فراز  از  را  مجموعه  این  مستمر،  تلاش  و 
عبور داده و موفق شدم آن را سر پا نگه دارم.وی افزود: مشکل 
همیشگی ما در این مدت زمان طولانی مساله تامین مواد اولیه به 
خصوص سیمان و شن بوده که در سال های اخیر ابعاد این مشکل 
گسترده تر شده است .محد صالحی با بیان اینکه از مدتی قبل، 
سیمان به شدت کمیاب و به تبع آن گران تر شده است، افزود: به 
دفعات اتفاق افتاده که با مشتریان قراردادهایی منعقد و قیمت روز 
را برآورد و اعلام می کنیم اما در پروسه انجام کار و تحویل سفارش 
با افزایش قیمت مواجه می شویم که سود پیش بینی شده در 
قرارداد را به کلی از بین می برد و بعضا در مواردی حتی دچار ضرر 
و زیان مالی هم می شویم.وی با بیان اینکه در دوران رونق نسبی 
کسب و کار ،۱۰ نفر به صورت مستقیم در این واحد مشغول به 
کار بوده اند، خاطر نشان کرد: متاسفانه به علت مشکلات عدیده 
که کمبود نقدینگی در رأس این مشکلات قرار دارد، ناگزیر از 
تعدیل نیروها شده، به طوری که هم اکنون فقط ۲ نفر در این 
واحد مشغول به کار هستند.این صنعت گر مجرب و کارآزموده 
اضافه کرد: این مشکلات و معضلات و تعدیل نیرو در حالی است 
که این مجموعه از پتانسیل بالایی برای اجرای طرح های توسعه 
برخوردار  و کیفی  لحاظ کمی  از  تولیدات  به  تنوع بخشیدن  و 
است و می توانیم در صورت حمایت دولت و رفع برخی مشکلات 
تولید و تعداد بیشتری را جذب کار  محصولات متنوع دیگری 
کنیم.محمد صالحی همچنین با اعلام اینکه کارگاه تحت مدیریت 
وی به مساحت یک هزار متر با مالکیت شخصی است افزود: برای 
اجرای طرح توسعه پیش شرط هایی لازم است که اولین آن تهیه 
فضای کارگاهی بزرگ تر می باشد در این رابطه باید قطعه زمینی 

تهیه و مجموعه  در شهرک صنعتی،  به متراژ مناسب ترجیحاً 
فعلی را به آن مکان انتقال دهیم.وی با بیان اینکه تیرچه و بلوک 
در  دیواری  بلوک  تولید  است  شدن  منسوخ  درحال  تدریج  به 
انواع مختلف را از جمله طرح هایی عنوان کرد که با اجرای طرح 
توسعه می تواند اجرایی شود.محمد صالحی افزود: از آن جایی که 
نقدینگی به مقدار کافی در اختیار نداریم و از حیث تامین متریال 
نیز با مشکل مواجه هستیم، لذا ظرفیت تولید را در شرایط کنونی 
به حداقل کاهش داده ایم.وی فضای متناسب با ظرفیت های بالقوه 
مجموعه تحت مدیریت خود را حدود ۵ هزار متر اعلام کرد و 
افزود: برای تهیه زمین مناسب پیگیری هایی داشته ایم و از طریق 
اتحادیه در سطح مراجع ذیربط این نیاز را منعکس کرده ایم که 
مقرر شده بود در شهرک خمینی شهر قطعه زمینی به ما واگذار 
کنند اما تا کنون این امر محقق نشده است.محمد صالحی اضافه 
کرد: چنانچه با حمایت های دولت زمین و امکانات مورد نیاز و 
متنوع  محصولات  شود  پرداخت  ما  به  قیمت  ارزان  تسهیلات 
دیگری همچون بلوک فوم و انواع بلوک های دیواری در سایزهای 
مختلف تولید و روانه بازار می کنیم.وی نوسانات بازار و بی ثباتی 
قیمت ها را یکی دیگر از مشکلات اصلی همه تولیدکنندگان و 
افراد  با برخی  افزود: کارخانجات سیمان  صنعت گران دانست و 
در  انبوه  به صورت  را  و سیمان  منعقد می کنند  قرارداد  خاص 
اختیار آن ها قرار می دهند که این افراد واسطه، ابتدا با کمبود 
کاذب ،قیمت محصول را افزایش داده و سپس روانه بازار می کنند.

در ادامه این نشست رسانه ای مهندس  نصرا... صالحی که در این 
واحد مشغول فعالیت و همکاری است در مصاحبه با خبرنگار ما 
نکاتی را متذکر شد.وی که دانش آموخته رشته مهندسی عمران 

در مقطع لیسانس است گفت: فعالیت در بخش تولید مصالح به 
نوعی حرفه خانوادگی ما محسوب می شود و پدر و عموهای من 
بیش از ۳۰ سال در این رشته شغلی فعالیت داشته و صاحب 
از  اینکه  بیان  با  بوده اند.مهندس صالحی آن گاه  تولیدی  کارگاه 
۶ سال قبل در این زمینه مشغول فعالیت شدم گفت: مسائل 
و مشکلات را مدیریت این مجموعه بیان داشته اند و من فقط 
باید به این نکته اشاره کنم که نوسانات قیمت ، ضررهای مالی 
سنگینی به این مجموعه تحمیل می کند کما اینکه در مردادماه 
سال جاری در یک قرارداد پروژه ساختمانی حدود ۵۰ میلیون 
تومان ضرر و زیان مالی متحمل شدیم.این فعال جوان در صنعت 
تولید مصالح ساختمانی اظهار کرد: در صورتی که حمایت های 
لازم از این مجموعه به عمل آید علاوه بر اینکه طرح توسعه را 
اجرا و برای بیش از ۱۰ نفر فرصت شغلی ایجاد خواهیم کرد ، 
همچنین خواهیم توانست با مشارکت در پروژه های ساختمانی 
به کسب و کار مشاغل دیگری که وابسته به صنعت ساختمان 
هستند از جمله درب و پنجره سازی، موزاییک سازان، آرماتوربندها 
و دیگر مشاغل وابسته رونق ببخشیم و به طور میانگین در هر 
پروژه ساختمانی برای ۵۰ نفر فرصت شغلی ایجاد کنیم.وی در 
ادامه با بیان اینکه برای اجرای طرح توسعه علاوه بر زمین باید 
دستگاه های مدرن و به روز تهیه، نصب و راه اندازی شود گفت: 
در حال حاضر یک نوع بلوک تولید می کنیم که با اجرای طرح 
توسعه و تکمیل تجهیزات کارگاهی می توانیم بیش از ۱۰ نوع 
بلوک تولید و روانه بازار کنیم.مهندس صالحی همچنین با اشاره 
به ویژگی خاص و ممتاز مجموعه اظهار کرد: تجارب طولانی مدت 
پدر، عموها درکنار آموزه های آکادمیک تلفیقی از تئوری و عملی 

را در این مجموعه عینیت بخشیده که برآیند آن ارتقاء هر چه 
بیشتر سطح کیفی محصولات تولیدی بوده است.گفتنی است: 
مدیریت مجموعه تیرچه و بلوک برادران صالحی در این مصاحبه 
با تاکید بر اینکه اصفهان قطب صنعت و تولید کشور محسوب 
می شود خواستار آن شد که مجموعه های تولیدی فعال در صنعت 
ساختمان تحت نظر یک تشکل صنفی)اتحادیه( واحد قرار بگیرند 
و با یکسان سازی نرخ ها و دسترسی سهل و راحت به متریال 
مصرفی، دغدغه های نوسان و افزایش قیمت ها مرتفع شود ، ضمن 
اینکه مطالبات صنفی فعالان این صنعت توسط یک تشکل صنفی 

منسجم و پویا می تواند به طور جدی تحت پیگیری قرار گیرد.
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تانکر سازی سپاهان کپسول پیشرو در ساخت مخازن با کیفیت برتر

محمد باقرصاد مدیر واحد تانکر سازی سپاهان کپسول در مصاحبه 
با خبرنگار ما با اشاره به اینکه از ۳۰ سال قبل در این حیطه شغلی 
مشغول فعالیت است خاطر نشان کرد: از حدود ۲۱ سال قبل به طور 
مستقل فعالیت خود را در این صنعت ادامه می دهم و پیش از آن در 
کارگاه های دیگری مشغول به کار بوده که تجاربی کسب نمودم و به 
دنبال آن کارگاه تانکر سازی را به طور مستقل احداث و راه اندازی 
کردم.وی سپس با اشاره به عمده فعالیت و خدمات واحد صنعتی 
تحت مدیریت خود پرداخت و گفت: طراحی، ساخت و تولید انواع 
سازه های فلزی، مخازن حمل سوخت، مخازن آب رسانی، سیلوها و ... 
زمینه اصلی فعالیت و خدمات این واحد صنعتی را تشکیل می دهد.

وی با بیان اینکه متاسفانه نوسان و افزایش شدید و لجام گسیخته 
قیمت ها، معضلی اساسی در زمینه تهیه و خرید مواد اولیه تبدیل 
شده به طوری که در زمان انعقاد قرارداد  با مشتری، قیمت روز را 
برآورد و اعلام و بر مبنای آن توافق و قرار داد امضاء می  کنیم اما حین 

اجرای سفارش و زمان تحویل آن با افزایش قیمت متریال مواجه 
می شویم به طوری که حاشیه سود ما از بین می رود و در مواردی 
حتی محتمل ضرر و زیان مالی می شویم.متاسفانه هیچ اداره، ارگان 
و نهادی هم پاسخگوی این افزایش قیمت های بی رویه روزانه نیست.

این صنعت گر پیش کسوت در پاسخ به این سوال که به چه علت 
مواد اولیه را به طور مستقیم از کارخانجات تولیدی خریداری نمی 
کنید؟ اظهار کرد: کار فروش مواد اولیه به بورس واگذار شده که 
برای فروش مستقیم مواد اولیه، کد اقتصادی از ما مطالبه می کند 
از سوی دیگر فروش مستقیم این متریال به صورت انبوه و تیراژ بالا 
توسط بورس صورت می گیرد که حداقل باید۵۰۰ میلیون تومان 
نزد سازمان بورس سپرده نهاد و این پول به مدت 4۵ روز بلوکه 
می شود و بعد مواد را به ما تحویل می دهند.وی گفت: این واحد، 
یک کارگاه کوچک صنعتی است که مشتریان ما  سفارش های خود 
را به فاصله های زمانی کوتاه پس از انعقاد و توافق، مطالبه می کنند 
و ما باید در موعد توافق شده سفارش آن ها را تحویل دهیم. اما در 
خرید مستقیم، بعد از 4۵ روز، تازه باید کار تولید را شروع کنیم! 
مدیر واحد تانکر سازی سپاهان با اشاره به میزان اشتغال زایی در 
واحد صنعتی تحت مدیریت خود اظهار کرد: در حال حاضر ۸ نفر 
به صورت مستقیم در این واحد مشغول به کار هستند اما افزون بر 
یکصد نفر به طور غیر مستقیم با این واحد ارتباط کاری دارند.وی 
با اشاره به اینکه این واحد صنعتی تحت پوشش اتحادیه صنفی 
فعالیت می کند افزود: اتحادیه نمی تواند حمایتی از اعضای صنف 
به عمل آورد و مطالبات صنفی اعضا را در سطح ادارات و ارگان های 
ذیربط پیگیری نماید. این تشکل صنفی حتی قادر نیست به یکسان 
سازی نرخ ها در این صنف اقدام کند به طوری که هر کارگاه صنفی 
)در این رسته شغلی( کار قیمت گذاری را به دلخواه و مطابق منافع 
خود انجام می دهد البته با توجه به رقابتی بودن قیمت ها معمولا 
کارگاه های زیر پله ای با کیفیت پایین  با عدد و ارقامی بسیار پایین تر 

از نرخ های مصوب و متعارف کار می کنند که بدین ترتیب فضای 
رقابتی ناسالمی را شکل می دهند و در چنین فضایی عملا امکان 
رقابت برای ما وجود نخواهد داشت چرا که ما با کیفیت بالا محصول 
تولید می کنیم و بهترین و مرغوب ترین متریال را در تولید محصول 
مورد استفاده قرار می دهیم که قیمت تمام شده تولید را افزایش 
می دهد.مدیر واحد تانکر سازی سپاهان کپسول در پاسخ به سوال 
خبرنگار ما که پرسید چگونه واحدهای مشابه،  قیمت تولید خود را 
تا بدین حد کاهش می دهند اظهار کرد: به جز استفاده از مواد اولیه 
نامرغوب، این واحدها به شیوه های دیگری نیز برای کاهش هرچه 
بیشتر قیمت محصول تولیدی خود متوسل می شوند از جمله اینکه 
ورق هایی با ضخامت پایین تر از حد استانداردها مورد استفاده قرار 
می دهند. حل چنین مسائلی با بخشنامه ها و وضع قوانین امکان پذیر 
نیست چرا که این شیوه  ها در حوزه اخلاق تعریف می شود و به طور 
مستقیم به وجدان کاری و صدافت صنعت گر در مناسبات فی ما بین 
با مشتریان ارتباط پیدا می کند.وی با بیان اینکه برخی از واحد های 
مشابه که بدون مجوز مشغول فعالیت هستند، تعهدی نسبت به 
پرداخت تعرفه های دولتی ندارند و لذا از این منظر هم قیمت تمام 
شده محصول تولیدی آن ها باز هم کاهش می یابد.محمد باقرصاد در 
ادامه تصریح کرد: این مجموعه دقیقا مطابق با توافقی که با مشتریان 
به عمل می آورد و این توافق در قالب قرارداد مستند می سازد؛ به 
تولید محصول اقدام می کند، متاسفانه در پاره ای اوقات مشتری پس 
از انعقاد و امضای قرارداد با ما؛ به واحد دیگری هم مراجعه و استعلام 
قیمت می کند و چون قیمت آن واحد را ارزان تر می بیند قرارداد خود 
را با ما فسخ می نماید. با این وجود علیرغم این مشکلات؛ ما تحت 
هیچ شرایطی کیفیت محصول را کاهش نخواهیم داد و اساسا مقوله 
کیفیت فاکتور اصلی در اعتبار بخشی به این مجموعه طی بیش از 
دو دهه فعالیت تولیدی است.مدیر واحد تانکر سازی سپاهان کپسول 
آنگاه با اشاره به اینکه این مجموعه در فضایی به متراژ یک هزار و 

پانصد متر مستقر شده، که حدود سیصد متر آن مسقف است افزود: 
با توجه به پتانسیل  هایی که از حیث فنی – اجرایی و مدیریتی از 
آن برخوردار است می توانیم ظرفیت ها را در تولید و اشتغال زایی 
افزایش داده و همچنین تنوع بیشتری به تولیدات بدهیم به عنوان 
مثال در حال حاضر که تانکر می سازیم و تولید می کنیم می توانیم 
کشنده  هم تولید کنیم. وی در همین حال خاطر نشان کرد: البته 
برای اجرای طرح های توسعه به فضای کارگاهی بیشتری به متراژ 
حداقل ۵۰۰۰ متر نیاز خواهیم داشت که ترجیحا چنین فضایی 
باید در همین منطقه استقرار یابد.این صنعت گر مجرب و کارآزموده 
همچنین اظهار کرد: البته به جز زمین، نقدینگی کافی هم برای 
اجرای طرح توسعه نیاز داریم که در صورت حمایت مسئولان به 
خصوص در بخش تزریق مالی در قالب تسهیلات ارزان قیمت برای 
درآمد ۱۰ نفر دیگر فرصت شغلی ایجاد خواهیم کرد.در ادامه محمد 
رضا بارانی از همکاران این مجموعه در مصاحبه با خبرنگار ما گفت: 
پدر من در این مجموعه با آقای محمد باقرصاد همکاری و مشارکت 
داشته که این مشارکت تا به امروز نیز کم و بیش ادامه دارد. وی 
با بیان اینکه از سال ۹۰ فعالیت خود در این واحد صنعتی شروع 
کردم افزود: تا کنون از تسهیلات ویژه بانکی استفاده نکرده ایم اما 
بر اساس کارکرد حساب شخصی در مقطعی تسهیلات وام با بهره 
۱۸ درصدی دریافت کرده ایم که البته در عمل این بهره به ۲۰ 
درصد و بیشتر افزایش می یافت ،چرا که سیستم بانکی برای هر 
روز تاخیر، جریمه و سود و دیرکرد منظور می کند. محمدرضا بارانی 
همچنین با اشاره به بخش دیگر از مشکلات تعرفه های بالای مالیاتی 
را عنوان کرد و گفت: اداره دارایی مفاصا حساب نمی دهد و میزان 
مالیات را هر سال چند درصد بالا می برد و از ما می خواهد که علی 
الراس پرداخت کنیم که این علی الراس تقریبا مالیات را به دو برابر 
افزایش می دهد. از سوی دیگر تعرفه های ۳۰ درصدی حق بیمه نیز 
فشارهای مالی بر این مجموعه تولیدی – صنعتی را افزایش می دهد. 

این در حالیست که اداره تامین اجتماعی نیز هر سال تعرفه حق 
بیمه پرسنل را افزایش می دهد.وی در ادامه خاطر نشان کرد: انجام 
سفارش های مشتریان با کیفیت بالا، مردم داری، مشتری مداری، 
خوش قولی در تحویل سفارش ها و همچنین مدارا با مشتریان از 
حیث پرداخت از  ویژگی های شاخص این مجموعه به شمار می رود 
که این واحد صنعتی را از دیگر واحد های مشابه متمایز می کند در 
واقع مدیریت این مجموعه از بسیاری موارد همه فشارها را متحمل 

شده تا آسودگی و رضایتمندی هرچه بیشتر مشتری جلب شود. 
وی در ادامه همچنین ضرورت تکمیل و به روز رسانی تجهیزات 
به  گفت:  و  خواند  ضروری  توسعه  طرح  اجرای  راستای  در  را 
علت کمبود نقدینگی تا کنون موفق به تهیه و تامین بخشی از 
تجهیزات و ابزار کاری مانند قیچی و دستگاه لبه کش و نظایر آن 
نشده ایم که قیمت هر کدام از این دستگاه ها با توجه به افزایش 

نرخ دلار و ارز به میزان زیادی افزایش یافته است.

تاکید مدیر واحد مرغ داری تخم گذار کسری )نعلبندیان طیور ( بر لزوم تامین نهاده ها توسط دولت

جمله  از   ) طیور  نعلبندیان   ( کسری  تخمگذار  مرغداری  واحد 
واحدهایی در صنعت مرغداری به شمار می رود که در تامین تخم مرغ 
مصرفی جامعه نقش مهمی ایفا می کند و از معدود واحدهای مرغداری 

در  و  را می زند  اول  آن حرف  در  کیفیت محصول  است که  تخم گذار 
ارسال محصول به بازار وسواس خاصی از حیث سالم بودن تخم مرغ ها 
اعمال می شود ،ضمن اینکه رعایت دقیق و کامل ضوابط بهداشت محیط 
است. برانگیز  تحسین  و  مثال زدنی  مرغداری  واحد  این  در  پرسنل  و 

نعلبندیان مدیر واحد مرغداری تخم گذار کسری در مصاحبه با خبرنگار 
ما اعلام کرد: از حدود ۸ سال قبل به این عرصه کاری ورود کردم اما 
واحد مرغداری را سال گذشته خریداری نمودیم که یک واحد فرسوده 
و متروکه بود و پس از خریداری به بازسازی و نوسازی آن اقدام کردیم 
،البته در این زمینه سختی و مشقت زیادی متحمل شدیم تا جایی که 
اداره راه به بهانه واقع شدن مرغداری در طرح، آن را تخریب کرد که با 
رایزنی و پیگیری های زیاد و پرداخت جریمه توانستیم مجددا این واحد 
اینکه تولید تخم مرغ  بیان  با  بازسازی و راه اندازی نماییم.وی سپس  را 
زمینه اصلی فعالیت این واحد مرغداری است افزود: ظرفیت اسمی این 
واحد ۲۰ هزار قطعه در هر دوره )۱۸ ماهه( است.امیر نعلبندیان با اشاره 
به اینکه ۸ نفر به صورت مستقیم در این واحد مرغداری مشغول فعالیت 
هستند افزود: همین تعداد نیرو هم به صورت غیر مستقیم و عمدتا به 
عنوان راننده حمل کننده محصولات با این واحد ارتباط کاری دارند.وی 
در ادامه تامین نهاده ها را مشکل اصلی این واحد مرغداری اعلام کرد و 
گفت: نهاده ها را با قیمت های چند برابری و به سختی از بازار آزاد تهیه 
و خریداری می کنیم.مدیر واحد مرغداری تخم گذار کسری اضافه کرد: 
در حالی که حد اقل ۱4 قلم نهاده برای تلفیق و خوراک مرغ ها مورد 
نیاز است، دولت فقط دو قلم این نهاده ها مانند ذرت و سویا را به مقدار 
همین  البته  که  می دهد  قرار  دولتی(  قیمت  )به  ما  اختیار  در  ناکافی 
روزهای   برای  و  می کند  کفایت  ماه  در  روز  چند  برای   فقط  سهمیه 
باقی مانده از ماه ناگزیر از بازار آزاد همین دو قلم نهاده را نیز تهیه و 
خریداری می کنیم. با این وجود دولت در قبال سهمیه اندک و ناکافی 
در  مطالبه می کند!وی  را  تخم مرغ  قیمت حمایتی  ما  از  و سویا،  ذرت 
همین حال خاطر نشان کرد: البته دولت از شهریور ماه سامانه بازارگاه 
را راه اندازی کرده اما مشکلات و موانع صنعت مرغداری متعدد است و 
تقریبا تمامی فعالان و دست اندرکاران این صنعت با مشکلات مشترک 
ادامه  فعال صنعت مرغداری در  به گریبان هستند.این  مشابهی دست 
با بیان اینکه اتحادیه مرغ تخم گذار  ، 4 یا ۵ شرکت تعاونی از جمله 
متولیان این صنعت محسوب می شوند افزود: در حال حاضر ۶۹ واحد 
مرغداری در اتحادیه مذکور عضویت دارند.وی در عین حال به این نکته 
اشاره کرد که تشکل های صنفی به طور معمول فاقد اختیارات کافی و 
ابزارهای اجرایی جهت پیگیری جدی مطالبات صنفی اعضا هستند و 
از این رو ما سعی می کنیم به اتفاق جمعی از همکاران جلساتی در ماه 
برگزار و مسائل و مشکلات صنف به علاوه راهکار های مرتفع ساختن 

این مشکلات را مورد بحث و بررسی قرار می دهیم.
مدیریت وی  مرغداری تحت  واحد  اینکه  بیان  با  آنگاه  نعلبندیان  امیر 
در زمینی به مساحت کلی بیش از یک هکتار احداث و راه اندازی شده 
این فضا مسقف و شامل دو سالن  از  اظهار کرد: دو هزار و ۳۵۰ متر 
برای مرغ ها، یک انبار دان، انبار کارتن و شانه و همچنین یک اتاق برای 
تخم مرغ است.وی همچنین ملکیت این واحد را شخصی اعلام کرد و 
افزود: به جز این سالنها،  قطعه زمین بایر  دیگری نیز در  اختیار  داریم 
که در صورت حمایت ارگان های ذیربط دولتی می توانیم واحد مرغداری 

به سوال خبرنگار ما  پاسخ  را در آن قطعه زمین توسعه دهیم.وی در 
آن  در  سوله  ساخت  شروع  برای  اقدامی  کنون  تا  آیا  اینکه  بر  مبنی 
زمین انجام داده اید یا خیر؟ گفت: برای استارت زدن پروژه درخواست 
تسهیلات وام به بانک ارائه داده ایم اما تا کنون دریافت نکرده ایم و این 
در حالیست که قیمت مصالح، آهن و نیز دستمزد کارگران ساختمانی 
طرح  قالب  در  سوله  تجهیز  و  ساخت  برای  و  یافته  افزایش  شدت  به 
توسعه به سرمایه کلانی نیاز است که ما فاقد آن هستیم و انتظار داریم 
سیستم بانکی در این زمینه با تسهیلات ارزان قیمت)وام بلند مدت با 

درصد بهره پایین( از ما حمایت کند.
امیر نعلبندیان همچنین تصریح کرد: علاوه بر نقدینگی مورد نیاز برای 
نیز  مجوزها  در صدور  ذیربط  ارگان های  مسئولان  توسعه  اجرای طرح 
باید همکاری و تعامل لازم را با این واحد به عمل آورند کما اینکه برای 
تغییر زمینه کاری این واحد از مرغ گوشتی به مرغ تخم گذار حدود 4 
ماه در سطح ادارات آب، گاز، برق، محیط زیست و ... آمد و شد و پیگیر 
ما  با  تا کنون  ارگان های مختلف  و  ادارات  افزود:  استعلام ها شدیم.وی 
با ما به  همکاری خوبی داشته اند و فقط اداره آب هیچ گونه مساعدتی 
این  به  پاسخ  در  تخم گذار کسری  مرغداری  واحد  نمی آورد.مدیر  عمل 
سوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه در حال حاضر با چه مشکل و معضل 
خاصی مواجه هستید اظهار کرد: با توجه به اینکه برای این واحد پیش 
از این به نام شخص دیگری صدور پروانه شده و مرغ گوشتی بوده در 
صدد تغییر و جابجایی نام خود در پروانه واحد هستیم و همه مدارک 
را نیز ارائه داده ایم اما اداره آب در این زمینه با ما همکاری نمی کند.

وی گفت ما حاضر هستیم حتی هزینه هایی که لازم باشد را پرداخت 
در  نعلبندیان  شویم.  برخوردار  آب  اداره  تعامل  و  همکاری  از  و  کنیم 
ادامه خاطر نشان کرد: از ابتدا این واحد را برای ظرفیت بالای ۸۰ هزار 
قطعه طراحی کرده ایم که استخر آب، ولتاژ برق، گاز و دیگر تاسیسات 
و سازه ها بر اساس همین طراحی تعبیه و استقرار یافته است.مدیر واحد 
تلاش  و  سعی  اینکه  بر  تاکید  با  همچنین  کسری  تخم گذار  مرغداری 
مصرف کنندگان  و  بازار  به  سالم  تخم مرغ های  ارائه  معطوف  ما  اصلی 
است گفت: در این راستا با نهایت دقت و وسواس تخم مرغ ها را کنترل 
و از ارسال محصول ضعیف یا ترک خورده به بازار خودداری می کنیم. 
با  واحد  این  در  پرسنل  و  محیط  بهداشت  موازین  و  اصول  همچنین 
طور  به  مرغداری  فضای   ، می شود  اعمال  و  رعایت  ویژه ای  حساسیت 
منظم ضدعفونی شده و نمای بیرونی و داخلی به نحو چشم نوازی تدارک 
دیده ایم ضمن اینکه علیرغم کمیابی و گرانی نهاده ها، همواره از بهترین 

و مرغوب ترین انواع دان برای خوراک مرغ ها استفاده کرده ایم که این امر 
در کیفیت تخم مرغ های تولیدی تاثیر بسزایی دارد.وی آنگاه در خصوص 
قیمت تخم مرغ نیز اظهار داشت: دولت به تازگی تخم مرغ را دو نرخه 
اعلام کرد از مرغ داران تخم گذار خواست ۲۰ درصد تولید خود را تحویل 
یافت. در  افزایش  به ۵۰ درصد  این میزان  بعد  بدهند که کمی  دولت 
مصرف  اختیار  در  مناسبی  و  متعادل  قیمت  با  فعلا  تخم مرغ  حال  هر 
صنعت  در  فعالیت  اینکه  بیان  با  نعلبندیان  می گیرد.  قرار  کنندگان 
مرغداری با استرس های زیادی همراه است گفت: از آنجایی که با موجود 
زنده سر و کار داریم حتی در نیمه های شب اگر زنگ تلفن به صدا درآید 
دچار استرس می شویم که شاید حادثه ای برای این موجودات زنده اتفاق 
افتاده باشد اما علیرغم مشکلات خرد و کلان و استرس های شغلی از 
تا  علاقه مندی  این  که  بوده ام  علاقه مند  این صنعت  به  کودکی  دوران 
غذای  از  بخشی  تامین  در  مشارکت  آن  بر  علاوه  و  دارد  ادامه  کنون 
عین حال شیرین محسوب  در  و  مسئولیتی سنگین  نیاز جامعه  مورد 
را  ذیربط حمایت های لازم  ارگان های  امیدواریم مسئولان  که  می شود 

برای اجرای طرح توسعه این واحد از ما به عمل آورند.
 نعلبندیان در پایان ضمن آرزوی موفقیت برای دکتر رضایی 
استاندار اصفهان از نماینده ارشد دولت در استان تقاضا کرد 
این  معضلات  و  مشکلات  مرغداری،  واحد های  از  بازدید  در 
برای  راهکارهایی  و  تمهیدات  و  نزدیک مشاهده  از  را  صنعت 
رفع  با  شک  بدون  که  نمایند  اتخاذ  موانع  و  مشکلات  رفع 
مشکلات و اجرای طرح توسعه تا یکصد هزار قطعه مرغ)مرغ 
30 نفر دیگر در  یا تخم مرغ( زمینه برای اشتغال زایی حداقل 

ایجاد خواهد شد. این واحد 

و سایر  دانه ها  تبدیل  بسیار مهمی در  نقش  صنعت مرغداری 
محصولات به گوشت و تخم مرغ دارد که از مواد غذایی بسیار 
مفید برای انسان محسوب می شود ، در واقع صنعت مرغداری از 
چند جهت دارای اهمیت است: به عنوان یک منبع درآمد، منبع 
غذا و استفاده در صنعت.با توجه به نحوه  و  لزوم سرمایه  نسبتا 
اندک برای پرورش مرغ؛ بر اثر فروش انواع مختلف محصولات 
مرغ، جوجه، تخم مرغ، مرغ تخم گذار، خروس و ... در آمد جانبی 
مناسبی برای کشاورز تامین می شود.بدیهی است گوشت مرغ و 
تخم مرغ از غذاهای مرسوم، متداول، ارزان قیمت و باکیفیت خوب 
برای افراد بوده که به آسانی پخت شده و همواره آماده طبخ است ، 
با توجه به ارزش غذایی فراوان تخم مرغ میلیون ها نفر از مردم دنیا 
هر روزه از تخم مرغ به صور مختلف استفاده می کنند.گوشت مرغ 
نیز غذایی اقتصادی با پخت سریع و از نظر ارزش تغذیه ای بسیار 
مفید است و از نظر ارزش غذایی مردم بیشتر گوشت جهت تامین 
پروتئین استفاده می کنند گوشت مرغ و بوقلمون در مقایسه 
با گوشت گاو مقدار پروتئین بیشتری دارد.امروزه از تخم مرغ 
،گوشت مرغ و محصولات فرعی آن در صنایع مختلفی استفاده 
می شود. تخم مرغ های غیر قابل استفاده برای انسان عمدتا برای 
تهیه غذای حیوانات مورد استفاده قرار می گیرد. از تخم مرغ  های 
نطفه دار نیز برای تهیه واکسن، سفیده تخم مرغ جهت تولید 
بعضی مواد دارویی، زرده تخم مرغ در تهیه کیک، صابون، شامپو، 
کرم های براق کننده پوست و ... استفاده می شود ، پوست تخم مرغ 
نیز به عنوان مکمل مواد معدنی در جیره غذایی دام و طیور و ... 
مورد استفاده قرار می گیرد ، صنعت مرغداری علاوه بر آنچه اشاره 
شد همچنین از ظرفیت اشتغال زایی گسترده ای برخوردار است 
که در صورت حمایت دولت می تواند علاوه بر تامین پروتئین مورد 

نیاز جامعه نرخ بیکاری را به نحو قابل ملاحظه ای کاهش دهد.

تیرچه بلوک ایران سقف برای افزایش ظرفیت های تولید و اشتغالزایی به فضای کارگاهی وسیع تری نیاز دارد 

فرامرز کریمی پناه مدیر کارگاه تیرچه بلوک ایران سقف با۱۲سال 
سابقه فعالیت مستمر در زمینه تولید تیرچه و بلوک ، از فعالان معتبر 
و خوشنام این صنعت به شمار می رود.وی در مصاحبه با خبرنگار 
ما گفت:تولید تیرچه و بلوک در اجرای پروژه های  ساختمانی و هم 
چنین  اجرای اسکلت های بتنی، مطابق با هر نقشه ای که به ما 
ارائه می شود، زمینه اصلی و خدمات این کارگاه را تشکیل می دهد. 
کریمی پناه با بیان این که این مجموعه با هدف خدمت به صنعت 
ساختمان سازی و اشتغالزایی احداث و راه اندازی شده، خاطر نشان 

کرد: کار ما به نوعی کیمیا گری به حساب می آید چرا که ما در یک 
اقدام ابتکاری از ضایعات  شن ، بلوک تولید می کنیم.وی در توضیح 
بیشتر اظهار داشت: ضایعات سنگ را  تبدیل به آسیاب نموده  و 
متعاقب آن شن و بعد هم  بلوک تبدبل می کنیم، این کار ما در 
صنف تیرچه و بلوک خاص و ویژه محسوب می شود و یکی از مهم 
ترین و ارزشمندترین مزایای این ابتکار: حفظ موازین زیست محیطی 
است که ما مواد اولیه را نه از شن بلکه از ضایعات و لاشه های سنگ 
بری ها ، تهیه و تامین می کنیم. مدیر کارگاه تولیدی تیرچه  بلوک  
ایران سقف سپس با بیان این که نوسان و افزایش قیمت  متریال 
مورد نیاز ما از اصلی ترین مشکلات به شمار می رود گفت : از ابتدای 
سال جاری تاکنون ۶ مرحله افزایش قیمت در متریال داشته ایم ، 
ضمن اینکه با کمبود برخی  از این اقلام هم مواجه هستیم که البته 
علت اصلی این کمبود شیوع ویروس کرونا است، در این رابطه  اکنون 
فقط یک نوبت خرید متریال  در هفته داریم در حالی که  قبل از 
شیوع ویروس کرونا سه بار در هفته این خرید صورت می گرفت. وی 
در ادامه با بیان این که  در حال حاظر 4نفر به صورت مستقیم در این 
مجموعه مشغول به کار هستند ، افزود: تعدادی نیرو هم به صورت 
غیر مستقیم با این مجموعه ارتباط کاری دارند که این عده را اغلب 
رانندگانی که به حمل و  تخلیه  بار اشتغال دارند و همچنین اکیپ 
های قالب بندی و نظایر آن  تشکیل می دهند.  کریمی پناه آنگاه با 
اشاره به این که  مشتریان این مجموعه محدود به شهرستان و استان 
اصفهان نمی شوند، افزود : از استان های دیگر مانند خوزستان، 
چهارمحال بختیاری، لرستان و...... هم مشتریان ثابتی داریم که علی 
رغم مسافت طولانی و صرف هزینه بالا  از واحدهای مشابه متعدد 

عبور کرده و از محصولات وخدمات این مجموعه استفاده می کنند 
چرا که کیفیت بالای محصولات  این مجموعه بر همگان اثبات شده 
است.این فعال خوشنام و خلاق در صنعت تیرچه و بلوک هم چنین 
باتاکید براینکه  کیفیت و مشتری مداری در این مجموعه حرف اول 
را می زند،گفت: همواره به کارگران این واحد تاکید می کنم که 
تولید ۲۰۰ بلوک با کیفیت را به۲۰۰۰ بلوک فاقد کیفیت ترجیح 
می دهیم.وی در ادامه به بیان برخی مشکلات پرداخت و در این 
زمینه، استیجاری بودن کارگاه را مورد اشاره قرار داد و افزود:متاسفانه 
اجاره این واحد هم به صورت مکتوب منعقد نشده و صرفا با مذاکره 
و توافق شفاهی مالک،این واحد در اختیار ما قرار گرفته که حدود 
یک هزار متر مساحت دارد و ما آن را به دو قسمت تقسیم کرده 
ایم. وی در پاسخ به این سوال خبرنگار ما که از اجرای طرح توسعه 
این مجموعه جویا شد ؛ اظهار داشت:بدون شک در صورت حمایت 
ارگان های ذیربط دولتی و رفع برخی موانع و مشکلات طرح های 
توسعه را در قالب گسترش فضای کارگاهی ، افزایش ظرفیت تولید 
و ایجاد فرصت های شغلی بیشتر ، اجرایی خواهیم کرد. کریمی پناه 
افزود: حمایتی که ما انتظار داریم الزاما حمایت ریالی و تسهیلات این 
چنینی نیست بلکه الویت برای ما کمک ادارات و ارگان ها برای تهیه 
یک فضای کارگاهی با حجم فعالیت های این مجموعه  است که در 
ضمن از امکان اجرای طرح توسعه نیز برخوردار باشد ،در این صورت 
۱۵ نفر  دیگر را جذب کار خواهیم کرد.مدیر کارگاه تولیدی تیرچه 
و بلوک ایران سقف در ادامه ، فضای مورد نیاز برای  اجرای طرح 
توسعه  با حدود ۳۰۰۰ متر اعلام کرد.وی همچنین  دشواری های 
تهیه و تامین مواد اولیه و به ویژه نوسان و افزایش بی رویه قیمت این 

مواد را از اصلی ترین مشکلات برشمرد و افزود: سال گذشته متاسفانه 
برخی همکاران به علت همین مشکل، ناگزیر از توقف فعالیت و بعضا 
تعطیلی واحد کارگاهی خود شده اند.این مدیر مجرب و کارآزموده 
، عدم حمایت بیمه را از دیگر مشکلات عنوان کرد و توضیح داد:از 
آن جایی که فاقد قرار داد  اجاره این مکان هستیم، کد بیمه  به ما 
تعلق نمی گیرد با این وجود، کارگران را تحت پوشش بیمه حوادث 
قرار داده  به انحاء مختلف از پرداخت خسارت و انجام تعهد مالی 
خود سر باز می زند و مارابه بیمه تامین اجتماعی ارجاع می دهد.
وی در ادامه با ابراز تاسف از این که بخش تولید مورد حمایت و 
پشتیبانی عملی مسئولان دولتی قرار ندارد، اظهار کرد:علیرغم تمامی 
مشکلات و موانع،  به دلیل علاقه به تولید اشتغالزایی و سازندگی، 
همچنان دراین عرصه حضور فعال داریمو حمایت مشتریان و تایید و 
رضایتمندی این عزیزان از کیفیت محصولات تولیدی این مجموعه 
که از نقاط مختلف کشور این واحد را انتخاب می کنند بهترین 
دلگرمی و تشویق برای ما محسوب می شود که ما را در ادامه مسیر 
تولید و اشتغال زایی دلگرم و مصمم تر می سازد . کریمی پناه 
همچنین خاطر نشان کرد : معتقدم خداوند این فرصت را در اختیار 
ما قرار داده که نقش و سهمی در ایجاد سرپناه برای مردم عزیز و 
شریف استان و کشور خود داشته باشیم .وی سپس با بیان اینکه 
برای ارتقاء هر چه بیشتر کیفیت محصولات تولیدی از هیچ تلاشی 
کوتاهی نمی کنیم اضافه کرد : دستگاه ها و تجهیزات نوین تولیدی 
به تازگی روانه بازار شده که اتوماتیک و مدرن و به روز است این 
دستگاه ها توسط صنعتگران ماهر و توانمند ایرانی طراحی و تولید 
شده اما قیمت آن گران است و مهم تر اینکه در حال حاضر فضایی 

برای نصب و راه اندازی چنین دستگاه هایی نداریم .وی افزود : این 
دستگاه ها راندمان کار را به میزان چشمگیری ارتقا داده و استهلاک 
بسیار اندکی دارد که کارگر نیز می تواند در شرایط سهل و آسان 
تری با این دستگاه های مدرن کار کند .مدیر کارگاه تیرچه بلوک 
ایران سقف در پاسخ به سوال خبرنگار ما که پرسید آیا برای تهیه و 
خرید زمین به متراژ مورد نیاز این مجموعه اقداماتی به عمل آورده 
اید گفت : قطعه زمینی شناسایی کرده ایم که در همین منطقه واقع 
شده که ما حاضریم با فروش واحد مسکونی و خودروی شخصی و 
دیگر امکانات زندگی این قطعه زمین را خریداری کنیم فعلاً پیگیر 
موضوع و در تلاش برای تامین نقدینگی هستیم که امیدواریم به 
یاری خدا بتوانیم در این زمینه به نتایج مثبت برسیم . کریمی پناه در 
پایان ضمن ابراز ارادت و آرزوی موفقیت برای استاندار اصفهان گفت 
: همانطوری که قبلا هم اشاره کردم نیاز چندانی به تسهیلات بانکی 
و حمایت های مالی نداریم و با رفع برخی مشکلات و موانع می توانیم 
نقدینگی مورد نیاز خود را تامین کنیم تنها انتظار و خواسته ما از 
مسئولان ذیربط و به خصوص استاندار محترم به عنوان نماینده عالی 
دولت در استان این است که دستگاه ها و ادارات زیر مجموعه تعامل 
بیشتری با واحدهای تولیدی صنعتی داشته باشند و با نگاه دلسوزانه 
تری به کارآفرینان نگریسته شود ، در حال حاضر تهیه یک فضای 
کاری مناسب که پاسخگوی ظرفیتهای بالای این مجموعه باشد نیاز 
اصلی ما به شمار می رود که با توجه به علاقه ، اعتماد به نفس ، 
توانمندی و پشتکاری که در تولید داریم بتوانیم پتانسیل های بالقوه 
این مجموعه را محقق نموده و فرصت های شغلی بیشتری ایجاد 

کنیم که بدین ترتیب از نرخ بیکاری کاسته خواهد شد .
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مدیر کارگاه چوب رام برش احمدی خواستار حمایت دولت برای توسعه خدمات و اشتغال زایی شد

مجموعه های  از  یکی  عنوان  به  احمدی  رام برش  چوب  کارگاه 
خدمات  که  می شود  شناخته  چوب  صنایع  در  خوشنام  و  معتبر 
برش چوب در سطح کیفی بالا، تعامل و مدارا با مشتریان، قیمت 
ممتاز  و  شاخص  ویژگی های  از  مدیریت  اخلاق مداری  و  مناسب 

آن به شمار می رود.
مهدی احمدی موسس و مدیر کارگاه چوب رام برش در مصاحبه 
خبر  چوب  درصنایع  خود  ساله   ۲۲ سابقه  از  ابتدا  ما  خبرنگار  با 
داد و با بیان اینکه از ۱۸ سال قبل به طور مستقل در این رسته 
شغلی مشغول فعالیت هستم افزود: با توجه به اینکه برادر بزرگ 
من به شغل نجاری اشتغال داشت من نیز به این رسته علاقه مند 

شده و خیلی زود به بازار کار ورود کردم.
۸ سال در کارگاه ساخت  یا   ۷ ابتدا به مدت  وی اضافه کرد: در 
و   MDF با گران شدن  بعدا  اشتغال داشتم که   MDF تولید  و 
در  به خصوص  مردم  پایین  قدرت خرید  با  که  این صنعت  رکود 
خدمات  حوزه  به  گرفتم  تصمیم  نداشت  همخوانی  روستا  سطح 
برش چوب ورود و در این رسته ادامه کار دهم که شکر خدا تا 
کنون در این حوزه از نظر جلب رضایت مشتریان موفق بوده ایم.

چوب  ما  اصلی  اولیه  مواد  اینکه  بیان  با  آن گاه  احمدی  مهدی 
از  عمدتا  واحد  این  نیاز  مورد  چوب های  کرد:  نشان  خاطر  است 
درختانی تامین می شود که در حاشیه زاینده رود کاشته شده اما 
قابلیت باردهی و ثمردهی خود را از دست داده و در واقع مزاحم 
فعالان چوب بری  و  کشاورزان  را  نوع چوب ها  این  می شود.  تلقی 
در اختیار این مجموعه قرار می دهند و ما با دستگاه رام برش این 
با سلیقه و درخواست مشتریان برش می زنیم. را مطابق  چوب ها 

که  است  خاصی  دستگاه  برش  رام  دستگاه  اینکه  بیان  با  وی 
اصفهان  استان  سطح  در  افزود:  دارد  متفاوتی  و  خاص  کارایی 
از  یکی  که  هستند  برخوردار  دستگاهی  چنین  از  واحد  سه  فقط 
این واحدها کارگاه رام برش چوب احمدی است.وی تصریح کرد: 

مختلفی  صنایع  در  چوب  برش  نوع  در  رام برش  دستگاه  عملکرد 
و  خراطی  زیرسنگ(،  سنگ بری)الوار  نجاری،  مبلمان،  همچون 

نظایر آن کاربرد گسترده ای دارد.
مدیر کارگاه چوب رام برش احمدی در ادامه با بیان اینکه میزان 
متغیر  کاری  فصل های  به  توجه  با  مجموعه  این  در  اشتغال زایی 
است اظهار داشت: در حال حاضر به طور مستقیم ۳ نفر در این 
مجموعه اشتغال به کار دارند اما عمدتا از نیمه شهریور تا اواخر 
مختلف  صنایع  برای  چوب  برش  فصل  که  سال  هر  بهمن  ماه 
کار  به  اشتغال  مستمر  و  دائمی  طور  به  نفر   ۷ می شود  محسوب 
اینکه مجموعه  به  با اشاره  پیدا می کنند.مهدی احمدی همچنین 
دارد  قرار  درودگران  اتحادیه  پوشش  تحت  او  مدیریت  تحت 

کرده ایم  دریافت  اتحادیه  همین  از  را  خود  کسب  پروانه  افزود: 
خود  اختیارات  و  وظایف  شرح  چارچوب  در  اتحادیه  مسئولان  و 
مساحت  ادامه  در  دارند.وی  تعامل  و  همکاری  صنف  اعضای  با 
کارگاه را ۶۷۰ متر اعلام کرد و گفت: زمین این کارگاه را ۵ سال 
بانکی  با اخذ تسهیلات  قبل از طریق دهیاری روستا خریداری و 
از  متر  یکصد  حدود  که  کرده ایم  راه اندازی  و  احداث  را  کارگاه 

نموده ایم. را مسقف  کارگاه  فضای 
وی در پاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی بر اینکه آیا طرحی برای 
توجه  با  گفت:  خیر  یا  دارید  کار  دستور  در  مجموعه  این  توسعه 
صورت  در  قطعا  هستیم  برخوردار  آن  در  که  پتانسیل هایی  به 
طرح های  اعتباری  منابع  تامین  در  بانک ها  و  دولت  حمایت 
بیشتر  توضیح  در  احمدی  کرد.مهدی  خواهیم  اجرایی  را  توسعه 
داشتن  مستلزم  توسعه  طرح  اجرای  که  آنجایی  از  داشت:  اظهار 
درصد  با  بانکی  تسهیلات  چنانچه  است  کافی  میزان  به  نقدینگی 
یابد  اختصاص  ما  به  اقساط  بازپرداخت  در  تنفس  و  پایین  بهره 
طرح توسعه را در قالب احداث سوله ای بزرگ تر اجرایی می کنیم 
که به تبع آن سطح خدمات و اشتغال زایی افزایش خواهد یافت.

بیان  با  همچنین  صنایع چوب  در  کارآزموده  و  مجرب  فعال  این 
روتین،  خدمات  و  کارها  انجام  بر  علاوه  حاضر  حال  در  اینکه 
فاقد مکان هستند  را که  این صنف  فعالان  برخی  کاری  نیازهای 
که  صنف  فعالان  و  همکاران  برخی  کرد:  اضافه  می کنیم  تامین 
لحاظ  به  دیگر  تعدادی همکاران  و همچنین  کارگاه هستند  فاقد 
ارجاع  ما  به  را  خود  برش  کارهای  مجموعه  این  مناسب  قیمت 
می دهند، چنانچه سوله بزرگ تری احداث کنیم این نوع خدمات 
نیز ورود  تولید مصنوعات چوبی  به حوزه  و  داده  نیز گسترش  را 
اظهار  ادامه  در  احمدی  رام برش  کارگاه چوب  خواهیم کرد.مدیر 
اختیار  در  محدودی  کارگاهی  فضای  که  کنونی  شرایط  در  کرد: 
ما  خدمات  و  می کنیم  خدمات دهی  گسترده ای  سطح  در  داریم 

شیراز،  تهران،  از  بلکه  نیست  استان  و  شهرستان  این  به  محدود 
بهبهان و ... نیز مشتریان زیادی داریم که کارهای چوبی خود را 
به ما ارجاع می کنند.وی در همین حال یادآور شد: برای توسعه 
این مجموعه نیاز چندانی به گسترش فیزیکی کارگاه نداریم چرا 
فضای  که  دهیم  قرار  عمودی  طور  به  را  چوب ها  می توانیم  که 
اساسی  نیازهای  از  یکی  حاضر  حال  در  کند.  اشغال  را  کمتری 
را  بتوانیم چوب ها  که  است  تهیه یک دستگاه جرثقیل سقفی  ما 
این  در  بزنیم.  برش  و  نموده  جابجا  آسان تری  و  سهل  شرایط  با 
مجددا  و  داده  مشتریان  تحویل  را  زده  برش  چوب های  صورت 
با  احمدی  رام برش  چوب  کارگاه  نمود.مدیر  خواهیم  جایگزین 
بیان اینکه در بسیاری از صنایع، چوب به عنوان مواد اولیه نقش 

مهمی ایفا می کند گفت: با رفع برخی مشکلات و تزریق نقدینگی 
ابتکاری  ایده های  و  طرح  می توانیم  همچنین  مجموعه  این  به 
ترکیه  کشور  مثال  عنوان  به  نماییم.  اجرایی  را  چوب  صنایع  در 
تولید  توانایی  نیز  تولید می کند که ما  را  اپوکسی  اکنون میزهای 
به  نیستیم  قادر  فعلا  نقدینگی  کمبود  دلیل  به  اما  داریم  را  آن 
این حوزه ورود کنیم.وی افزود: انجام کارهای ظریف هنری روی 
به شمار  این مجموعه  ابتکاری  و  نو  ایده های  از  چوب یکی دیگر 
به نحو احسن  تامین منابع مالی می توانیم  می رود که در صورت 
شهرهای  بر  علاوه  کرد:  اظهار  همچنین  دهیم.وی  انجام  را  آن 
کشورها  برخی  به  مجموعه  این  برش  خدمات  کشور  مختلف 
سپس  احمدی  است.مهدی  شده  ارسال  نیز  نروژ  و  دبی  ازجمله 
ویژگی هایی  چه  پرسید  که  ما  خبرنگار  دیگر  سوال  به  پاسخ  در 
گفت:  می کند  متمایز  مشابه  واحدهای  از  را  رام برش  مجموعه 
است  مشتری مداری  و  اخلاق مداری  من  عقیده  به  فاکتور  اولین 
که همواره انصاف و عدل را در مناسبات با مشتریان عزیز به خرج 
داده ایم و چوبی را که به قیمت مناسب تهیه نموده ایم به قیمت 
برش  بالای  کیفیت  داده ایم.وی  قرار  مشتریان  اختیار  در  مناسب 

بر  خود  مدیریت  تحت  مجموعه  شاخص  ویژگی های  دیگر  از  را 
نیاز  این مجموعه دستگاه های اصلی که مورد  افزود: در  و  شمرد 
نقدینگی  به علت کمبود  اما  راه اندازی شده  و  است نصب  ما  کار 
کردم(  اشاره  قبلا  )که  سقفی  جرثقیل  مانند  دستگاه ها  از  برخی 

کنیم. و خریداری  تهیه  نتوانسته ایم  را 
احداث  و  آهن آلات  و  سقفی  جرثقیل  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
می رود  شمار  به  مجموعه  این  اساسی  نیازهای  از  بزرگ تر  سوله 
تامین  را  نیازها  این  می توانیم  دولت  مساعدت  و  حمایت  با  که 
مبنی  ما  خبرنگار  دیگر  سوال  به  پاسخ  در  احمدی  کنیم.مهدی 
قالب  در  نقدینگی  تزریق  و  دولت  حمایت  صورت  در  اینکه  بر 
این مجموعه  تعداد فرصت شغلی دیگر در  تسهیلات کم بهره چه 
فرصت  دیگر  نفر   ۷ برای  حداقل  کرد:  تصریح  شد،  خواهد  ایجاد 
شغلی فراهم خواهیم ساخت که میزان اشتغال زایی این مجموعه 

افزایش می یابد. نفر   ۱۰ به 
آرزوی  با  آن گاه  احمدی  رام برش  چوب  کارگاه  مدیر 
اصفهان گفت:  استاندار محترم  برای دکتر رضایی  موفقیت 
از نماینده ارشد دولت در استان که مدیری لایق و توانمند 
حمایت های  داریم  انتظار  می شود  محسوب  پرتلاش  و 
به  تولیدی  و  صنعتی  معتبر  و  فعال  واحدهای  از  بیشتری 
استانداری  زیر مجموعه  ارگان های  و  ادارات  و  آورند  عمل 
همکاری  و  تعامل  هستند  ما  کاری  حوزه  با  مرتبط  که 
را  خود  خدمات  بتوانیم  تا  باشند  داشته  ما  با  بیشتری 

کنیم. ایجاد  بیشتری  و فرصت های شغلی  داده  توسعه 

 در صورت حمایت، سهم بسزایی در رونق تولید
 و اشتغال منطقه خواهیم داشت

کشاورز ولایتمدار و پیش کسوت خواستار توجه جدی دولت به بخش کشاورزی شد

محمد محمدی از معدود کشاورزانی به شمار می رود که احساس تعهد 
و مسئولیت بالایی نسبت به   کشاورزی داشته و منافع این بخش را 
پیشرو که  و  متعهد  منافع شخصی خود می داند.این کشاورز  به  مقدم 
سابقه حضور در یکی از ارگان های نظامی و خدمت در سطوح مختلف 
نظام جمهوری اسلامی در رزومه او ثبت شده در مصاحبه با خبرنگار ما 
گفت: در خانواده ای متدین به دنیا آمده و پرورش یافتم که در شروع 
انقلاب اسلامی نوجوان بودم اما از همان دوران در زمینه توزیع و پخش 

اعلامیه های حضرت امام راحل در روستاهای اطراف فعالیت داشتم.
وی با بیان اینکه در سن ۱۲ سالگی به عضویت هیات حضرت ابوالفضل 
العباس)ع( در روستای محل سکونت خود درآمد  واز فعالیت هایش در 
زمینه های فرهنگی- اجتماعی و سیاسی پیش از پیروزی انقلاب اسلامی 
خبر داد و افزود: با پیروزی انقلاب عضو بسیج محل شده و در سال ۵۹ 
اعزام  کردستان  آشوب زده  مناطق  به  مبارکه  پاسداران  سپاه  سوی  از 
شدم ، همچنین در مقطعی به تیم حفاظتی شخصیت ها و آیات عظام 
پیوستم.محمد محمدی سپس با بیان اینکه بعد از پایان جنگ تحمیلی 
از ارگان نظامی استعفا و به فعالیت در بخش کشاورزی مشغول شدم 
فعالیت  باغداری  و  زمینه های مختلف بخش کشاورزی  اضافه کرد: در 
باغی،  محصولات  تا  برنج  گندم،  جو،  سنتی  کشاورزی  از  که  داشته  ام 

صیفی جات، سیب زمینی، پیاز و ... را شامل می شود.
این کشاورز ولایت مدار با بیان اینکه خدمت به نظام جمهوری اسلامی 
آرمان های  و  ارزش ها  تابع  افزود:  می دهد  تشکیل  را  من  اصلی  هدف 
بوده  اسلامی  جمهوری  نظام  و  رهبری  معظم  مقام  راحل،  امام  والای 
و  مردم شریف  نیازهای  تامین  و  کشاورزی  بخش  در  می کنم  و سعی 
یک  عنوان  به  را  خود  وظیفه  کشاورزی  فرآورده های  حیث  از  انقلابی 
سرباز در سنگر تولید و سازندگی به انجام برسانم.وی در همین حال 
و  نمود  گلایه  و  تاسف  ابراز  کشاورزی  بخش  به  دولت  توجه  عدم  از 
هیچ گاه  باغداری  و  کشاورزی  بخش  در  فعالیت  سال   4۰ طی  گفت: 
حتی  و  نبوده  بخش  این  متولی  مسئولان  پشتیبانی  و  حمایت  مورد 
مسئولان و کارشناسان و مهندسان کشاورزی بازدیدی از این مجموعه 
نداشته در حالی که کشاورزان برای به روز شدن و ارتقاء کمی و کیفی 
محصولات باغی یا زیر کشت خود نیاز به آموزش و راهنمایی دارند .این 
کشاورز مجرب و کارآزموده آنگاه با اشاره به تلاش های خود در زمینه 

با  سابق  جمهوری  ریاست  دوره  در  داد:  ادامه  تعاونی  شرکت  تشکیل 
دعوت از دوستان و فعالان بخش کشاورزی جلسه ای در باغ خود برگزار 
استارت زدیم  را  زاینده رود  تعاونی گلستان  و مقدمات تشکیل شرکت 
ارزشمندی را دنبال  این شرکت تعاونی اهداف  با تأسیس و راه اندازی 
می کردیم که در راستای افزایش تولید فرآورده های کشاورزی، صنایع 
کارخانه  احداث  طرح  جمله  از  بود  گسترده  اشتغال زایی  و  بسته بندی 
از  توجهی  قابل  ما محسوب می شد چرا که بخش  ایده های  رانی جزء 
آلبالو،  آلو،  زردآلو،  همچون  محصولاتی  کشت  زیر  منطقه  این  اراضی 
هلو و نظایر آن قراردارد.وی افزود : به علت عدم همکاری مسئولان این 
اهداف محقق نشد ،طرحی که ارائه دادیم از سوی بانک عامل با ادعای 
اینکه سنتی است مورد قبول قرار نگرفت و تقاضای تسهیلات وام ما هم 
رد شد در واقع همان افرادی که ما را تشویق به تشکیل شرکت تعاونی 
و دریافت تسهیلات وام کرده بودند در عمل خود را کنار کشیده و هیچ 
حمایتی از ما صورت نگرفت.این کشاورز ولایت مدار و کارآزموده آنگاه 
اینکه در تمامی سال های طولانی فعالیت در بخش کشاورزی  بیان  با 
تامین کرده ایم گفت:  و  تهیه  به سختی  آزاد  بازار  از  را  نهاده ها  عمدتا 
من از مسئولان فعلی و سابق که متولی بخش کشاورزی بوده اند گلایه 
دارم چرا که هیچ نوع کمک و حمایتی نه از لحاظ تسهیلات ریالی و 
نه از حیث آموزش و راهنمایی و مشاوره های کارشناسی از ما به عمل 
نیاورده اند .وی در ادامه اعلام کرد: در مجموعه ای که هم اکنون فعالیت 
می کنیم حداقل ۷ تا ۸ خانوار مشغول به کار بوده و از آن امرار معاش 
ما  با  برداشت محصولات  مرحله  در  نیز  نفر  اینکه ۱۰  می کنند ضمن 
همکاری دارند.محمد محمدی آنگاه با اشاره به مسئله کمبود آب زراعی 
در استان گفت: من به عنوان یک کشاورز که بیش از 4۰ سال تجربه 
و سابقه فعالیت در این بخش را دارم معتقدم خشکسالی وجود نداشته 
بلکه بر اثر مدیریت ناکارآمد در بخش آب با چنین پدیده ای دست به 
گریبان هستیم.وی افزود: در سال های قبل از انقلاب خانواده ما به کار 
گله داری اشتغال داشته و گله را به سمت چهارمحال و بختیاری هدایت 
می کردیم که سرچشمه زاینده رود و تونل های ۱ و ۲ و ۳ و آبشارها پرآب 
ارائه دادم و  بودند بعدها من طرحی تهیه و به سازمان آب منطقه ای 
اثبات کردم بی آبی به خاطر خشکسالی نیست ، کما اینکه قنوات یزد 
و آب شرب آن از همین رود تامین می شود که در مسیر خود اراضی را 
سیراب می کند .وی همچنین کم آبی یا آنچه خشکسالی خوانده می شود 
را از مدیریت ناکارآمد و یا ناکارآمدی مدیریتی دانست وبر لزوم مدیریت 

صحیح و اصولی بر منابع آبی جهت آبیاری مزارع و باغات تاکید کرد.
و  مهندسان  اینکه  بیان  با  آنگاه  ولایتمدار  و  متعهد  کشاورز  این 
به  آموزشی  های  کلاس  تشکیل  با  باید  کشاورزی  جهاد  کارشناسان 
در  را  باغداران  و  کشاورزان  آگاهی  سطح  روستاها  در  منظم  صورت 
تولید محصولات کشاورزی  و  و زرع  نوین کشت  خصوص شیوه های 
و ارتقاء کمی و کیفی این محصولات افزایش دهند گفت: به موازات 
آموزش های منظم و مستمر لازم است به منظور افزایش توان مالی 
پرداخت  آنها  به  پایین  بهره  درصد  با  تسهیلات  زحمتکش  کشاورزان 
شود. محمدی اضافه کرد : ما طرح و ایده هایی به منظور تامین آب 
با حمایت دولت می  باغات در ذهن داریم که  آبیاری مزارع و  جهت 

توانیم این ایده ها را اجرایی کنیم .
وی احداث استخر را یکی از راهکارهای تامین آب عنوان کرد و افزود 
: برای احداث استخر و لوله گذاری باغات و مزارع می توانیم محصولات 
دیگری همچون پیاز ، سیب زمینی دیگر فرآورده ها را کشت کنیم و از 

آب این نعمت الهی و مایه حیات به نحو بهینه استفاده نماییم .

مسئله  ماه  اردیبهشت  اواخر  از  اینکه  به  اشاره  با   محمدی همچنین 
می شود  مطرح  باغداران  و  کشاورزان  مشکلات   صدر  در  مجدداً  آب 
گفت : از حیث تامین آب زراعی همیشه وابسته به زاینده رود بوده ایم 
مطالعات  با  حالیکه  در  است  قبل خشک شده  مدتی  از  متاسفانه  که 
نسل  برای  و  نمود  احیا  را  زاینده رود  توان  می  کارشناسی  اقدامات  و 
کشاورز  .این  گذاشت  یادگار  به  گرانبها  میراثی  عنوان  به  آینده  های 
از  دیگر  یکی  عنوان  به  گلخانه  احداث  از  آنگاه  کارآزموده  و  مجرب 
منابع  تامین  و  دولت  حمایت  در صورت  که  برد  نام  خود  های  طرح 
اعتباری این طرح را اجرایی خواهد نمود . محمدی در این خصوص 
تصریح کرد : با توجه به اینکه زمین مورد نیاز برای احداث گلخانه را 
در اختیار دارم می توانیم به کشت و تولید نهال و نیز گل های زینتی 
، سبزیجات ، صیفی جات و دیگر کشت های گلخانه ای اقدام کنیم 
با  آنگاه  .وی  داشت  خواهد  دنبال  به  گسترده ای  اشتغال زایی  قطعاً 
اشاره به برخی مشکلات دیگر گفت : کمبود نقدینگی از اصلی ترین 
مشکلات قشر زحمتکش کشاورزان محسوب می شود که ما نیز از آن 
مستثنا نیستیم . محمدی اضافه کرد : چنانچه تسهیلات ارزان قیمت 
در اختیار ما قرار بگیرد ایده ها و طرح های اشتغال زا را به مورد اجرا 
خواهیم گذاشت که علاوه بر احداث گلخانه ، استخر پرورش ماهیان 

گرمابی رانیز دایر و راه اندازی خواهیم کرد .
اینکه  به  اشاره  با  همچنین  کارآزموده  و  ولایت مدار  کشاورز  این 
سطح  در  سلامت  و  کیفیت  حیث  از  کشورمان  کشاورزی  محصولات 
جهانی سرآمد است گفت : در سال ۸۶ سفری به کشور مالزی داشتم 
که در جریان این سفر از چند کارخانجات برنج کوبی آن کشور دیدن 
کردم نکته قابل تامل این بود که آنها با شیوه های متفاوتی از ما برنج را 
فرآوری می کنند بدین ترتیب که برنج در کارخانجات برنج کوبی مالزی 
به صورت خمیر در می آید و در آسیاب عمل آوری و با مواد نگهدارنده 
وارداتی  برنج  دیگر  بیان  به  شود  می  کیسه  داخل  و  تبدیل  برنج  به 
:در  افزود  .وی  به مردم توصیه نمی شود  طبیعی نیست و مصرف آن 
کشور ما استانهای مختلفی به کشت محصول برنج اقدام می کنند که 
از نظر کیفی درجات متفاوتی دارد اما وجه مشترک تمامی انواع برنج 
خاطر  همچنین  محمدی   . است  آن  بودن  طبیعی  کشورمان  تولیدی 
با  نشان کرد :همه سعی و تلاش ما معطوف آن است که محصولاتی 
کیفیت برتر تولید و در اختیار مصرف کنندگان عزیز قرار بدهیم در این 
راستا بعضاً ابتکاراتی نیز به خرج می دهیم به عنوان مثال در شهریور 
سال ۸۶ برف سنگینی باریده که ۲۰۰ اصله درخت زردآلوی ما از ۷۰ 
جنبه  اما  شدیم  متحمل  کلانی  مالی  ضرر  و  شد  دوشقه  سانتیمتری 
مثبت این مسئله این بوده که مهندس شهبازی معاونت وقت باغبانی 

جهاد کشاورزی که از تاسیسات باغی تخریب شده ما دیدن می کرد 
با مشاهده نوع پیوند شگفت زده شد چرا که من ۵ تا ۶ سانت از مرز 
آبخور بالاتر پیوند زده بودم تاآب به پیوند نفوذ نکند .وی در ادامه توزیع 
به موقع و به اندازه سم و هرس درختان را از دیگر فاکتورهای تولید 
محصول با کیفیت بالاتر قلمداد کرد و افزود : تجارب سالها فعالیت در 
بخش کشاورزی محصولات مختلف از جمله جو ، گندم و ... را می توانیم 
از حیث  را  کار  راندمان  و  نموده  تلفیق  روز  به  و  آموزه های علمی  با 
کمی و کیفی ارتقا دهیم بنابراین انتظار و تقاضای ما این است جهاد 
کشاورزی به عنوان متولی بخش کشاورزی تعامل بیشتری با کشاورزان 
داشته باشد و با اعزام کارشناسان و مهندسان قشر زحمتکش کشاورزان 
را با اصول نوین کشت و زرع آشنا نماید .وی در ادامه با تاکید بر این 
که برای مبحث شیلات و احداث گلخانه به حمایت دولت و تسهیلات 
ارزان قیمت بانکی نیاز داریم افزود :چنانچه این حمایتها محقق شود 

برای حداقل ۱۵ نفر فرصت شغلی ایجاد می کنیم .
دیگر  و  اصفهان  استاندار  برای  موفقیت  آرزوی  با  محمدی   
نظام  مقدس  اهداف  برای  صادقانه  که  مسئولانی  و  مدیران 
خدمات دهی  و  فعالیت  مسلمان  ملت  ایران  اسلامی  جمهوری 
: انتظار داریم درب اتاق مسئولان بر روی قشر  می کنند گفت 
توقع  کم  و  پرتلاش  قشر  این  تا  باشد  باز  کشاورزان  زحمتکش 
گوش  به  مستقیماً  را  خود  های  دل  درد  و  ها  خواسته  بتواند 
انتظار و خواسته  مسئولان ارشد استان برساند همچنین دیگر 
ما این است در تصمیم گیری های مربوط به بخش کشاورزی از 
نمایندگان این بخش که از تجارب طولانی مدت در کشت و زرع 
و باغداری برخوردار باشند دعوت به عمل آید بدون شک در این 
صورت مسائل و مشکلات را با ارائه مدارک مستند و همچنین 
ایده های ابتکاری خود در کشت و تولید محصولات کشاورزی  

کشور را به اطلاع مسئولان ذیربط ارائه خواهیم داد .
یک  مبلغ  تسهیلاتی  خاتمی  دولت  زمان  در  که  است  ذکر  شایان 
میلیون و ششصد هزار تومان   به عنوان شبکه ۲۰ کیلوولت برق برای 
بتوانیم چاههای  به ما پرداخت شدکه  چاه های آب بخش کشاورزی 
آب را برقی کنیم  و قرار بر این بود با توجه به نامه ای که به ما دادند 
، پنجاه درصد این تسهیلات را دولت به کشاورزان یارانه بدهد ، بعد 
دریافت تسهیلات و احداث شبکه برق  و نصب ترانس و کنتورها، به 
بانک عامل مراجعه کردیم و بانک عامل اعلام کرد که یارانه دولت به 
شما تعلق نمی گیرد و شما باید اصل وام ، سود و جریمه را پرداخت 
دولت  از   سوالم   ، کردیم  پرداخت  میلیون  سه  حدود   ما  که  کنید 

محترم این است که  چرا نامه یارانه دولت را بانک نمی پذیرد ؟؟؟؟؟
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محمدجعفری کشاورزگلخانه دار درگفتگو با صابرین: 

دولت برای رفع مشکلات کشاورزان دست واسطه ها را کوتاه کند
بر  تاکید  با  فلاورجانی  کسوت  پیش  دار  گلخانه 
پتانسیل های واحد تحت مدیریت خوددرراستای افزایش 
در  دولت  حمایت  خواستار  بیشتر  اشتغال زایی  و  تولید 
قیمت گذاری  و  ها  نقدینگی،کنترل گرانی  تزریق  زمینه 
که   جعفری  شد.محمد  گلخانه ای  محصولات  عادلانه 
فعالیت  مشغول  کشاورزی  بخش  در  سال  چهل  حدود 
واحد  این  کرد:  اعلام  ما  خبرنگار  با  مصاحبه  در  است 
فلفل،  خیار،انواع  تولید  و  کشت  زمینه  در  گلخانه 
صیفی جات، سیب زمینی، کلم و ... فعالیت و خدمات دهی 
می کند.وی افزود: در حال حاضر ۵ هزار متر زمین خود 
و  داده ام  اختصاص  فلفل  و  خیار  تولید  و  کشت  به  را 
در  اجاره  به صورت  مترزمین هم که  در حدود ۸ هزار 
اختیار دارم محصولات متنوعی مانند فلفل دلمه، سیب، 
کلم، صیفی جات و ... کشت و تولید می شود.این کشاورز 
مجرب و با سابقه همچنین اعلام کرد که 4 تا ۵ نفر همه 
روزه به صورت مستقیم در این واحد گلخانه مشغول به 
کار هستند و تعداد بیشتری نیز به صورت غیر مستقیم 

با ما ارتباط کاری دارند.
طی  اینکه  به  اشاره  با  آن گاه  جعفری  محمد 
ویژه  تسهیلات  از  هیچ  گاه  فعالیت  طولانی  سال های 
متاسفانه  افزود:  نشده  برخوردار  دولتی  حمایت  های  و 
هیج سهمیه دولتی از نهاده ها از قبیل بذر، کود، سم، و 
... به ما اختصاص نمی یابد و ناگزیر هستیم این افلام 

برابری خریداری  قیمت های چند  با  و  آزاد  بازار  از  را 
محصولات  تولید  هزینه های  ترتیب  بدین  که  کنیم 
محصولات  نرخ  دیگر  سوی  از  می یابد.  افزایش 
کشاورزی  فرآورده های  کلی  طور  به  و  گلخانه ای 
ناچیز  قیمت های  با  که  می شود  تعیین  دلال ها  توسط 
از ما خریداری می کنند و با چند برابر قیمت به دست 
زحمت  و  تلاش  واقع  در  می رسد.  مصرف کنندگان 
ما متحمل می شویم  را  تولید محصولات  طاقت فرسای 
اما سود اقتصادی نصیب افراد واسطه و دلال می شود.
برخی  زمینه  همین  در  مجرب  و  سابقه  با  کشاورز  این 
اشاره  مورد  را  خوردن  سبزی  و  خیار  مانند  محصولات 
برابر  ده  معادل  قیمت هایی  با  مقاطعی  در  که  داد  قرار 
افزود:  می رسید.وی  مصرف کنندگان  دست  به  گران تر 
تربچه  به خصوص  سال گذشته دلال ها سبزی خوردن 
ما خریداری  از  تومان  هزار  یک  از  پایین تر  قیمت  با  را 
می کردند اما در همان مقطع زمانی مصرف کنندگان این 
محصول را  هر کیلو۱۰ تا ۱۵ هزار تومان می خریدند. 
این وضعیت در مورد خیار هم مصداق داشت که دلال 
ها حدود ۱۰ برابرگران تر از قیمتی که از ما خریداری 

میکردند، در اختیارمصرف کنندگان قرار می دادند.
از  را  سوخت  و  آب  کمبود  آنگاه  جعفری  محمد 
گلخانه ای  واحد  روی  پیش  موانع  و  مشکلات  دیگر 
سوخت  لیتر   ۳۰۰ ابتدا  در  گفت:  و  کرد  عنوان  خود 

این  بعداً  که،  بود  یافته  اختصاص  وانت  خودرو  برای 
سهمیه را به ۲۰۰ لیتر و ۱۵۰ لیتر و اکنون به ۱۲۰ 
گوی  پاسخ  سوخت  مقدار  این  که  داده اند  لیترکاهش 
در  کارآزموده  و  مجرب  فعال  نیست.این  ما  نیازهای 
خواستار  آن گاه  گلخانه ای  صنعت  و  کشاورزی  بخش 
حمایت و مساعدت مسئولان ذیربط در تامین نهاده ها 
از  به عنوان یکی  بذر خیار و سم شد که  به خصوص 
معضلات اساسی در بخش کشاورزی به شمار می شود.

وی گفت: چنانچه از حداقل حمایت های دولتی برخوردار 
شویم زمین های بیشتری را اجاره نموده و ضمن افزایش 
شغلی  فرصت های  باغی،  و  کشاورزی  محصولات  تولید 
بیشتری ایجاد خواهیم کرد.در ادامه علی جعفری فرزند 
این کشاورز پیش کسوت در مصاحبه با خبرنگار مااعلام 
 کرد که در سطحی معادل یک هکتار به فعالیت و کشت 
زمین  مقدار  این  در  افزود:  است.وی  مشغول  گلخانه ای 
مانند  محصولاتی  داریم  اختیار  در  اجاره  صورت  به  که 
را  آن  نظایر  و  تربچه  شاهی،  صیفی جات،  فلفل،  خیار، 
کشت و تولید می کنیم.علی جعفری با تایید صحبت های 
پدر خود اضافه کرد: گرانی نهاده ها به خصوص بذر خیار 
موسوم به اسپادانا از مشکلات اساسی ما به شمار می رود 
که با آن دست به گریبان هستیم. این در حالیست که 
قبلا بخشی از این اقلام به صورت سهمیه ای در اختیار 
ما قرار می گرفت و اکنون نیز شنیده ها حاکی است که از 

تهران این اقلام را به منطقه می آورند اما کشاورزان به آن 
دسترسی مستقیم ندارند و باید از دلال ها به چند برابر 
قیمت خریداری می کنند.این فعال جوان و کارآزموده در 
صنعت گلخانه اضافه کرد: در حالی که به دلیل قیمت 
افزایش  تولید  هزینه های  پلاستیک  هاو  نهاده  بالای 
محصولات  واسطه ها  و  دلال ها  اما  یافته  چشمگیری 
تولیدی را با قیمت های ناچیز از ما خریداری می کنند به 
طوری که گاه حتی هزینه های اداره این واحد گلخانه و 
دستمزد کارگران نیز تامین نمی شود.علی جعفری آن گاه 
گلخانه  صنعت  از   مسئولان  حمایت  لزوم  بر  تاکید  با 
داری تصریح کرد: دولت باید با اختصاص تسهیلات ارزان 
قیمت)وام با بهره اندک( زمینه تبدیل گلخانه های سنتی 
این صورت محصولات  در  فراهم سازد که  را  به صنعتی 
یافت.  خواهند  بیشتری  ارتقا  کیفی  و  کمی  لحاظ  به 
همچنین انتظار داریم دولت با توجه به هزینه های بالای 
تولید به قیمت گذاری محصولات گلخانه  ای اقدام و دست 
محصولات،  قیمت  تعیین  و  چرخه  این  در  را  واسطه ها 
کوتاه نماید که بدین ترتیب منافع کشاورزان زحمتکش 
درصورت  که  شد  خواهد  تامین  مصرف کنندگان  نیز  و 
کشاورزان  بحق  های  ازخواسته  که  امرمهم  این  تحقق 
شاهد  توسعه  فازهای  اجرای  با  توان  می  براحتی  است 
شد.           تولیدواشتغال  جهش  یعنی  سال  شعار  تحقق 
سنتی  های  گلخانه  مندی  بهره  عدم  پایان  در  وی 

چندین  های  وخواسته  ازدیگرمشکلات  را  ازگازشهری 
ساله کشاورزان این منطقه عنوان کرد واظهارداشت:لوله 
اصلی گازشهری درمجاورت این گلخانه ها قرارگرفته و 
ازآنجایی که یکی از مصارف اصلی این واحدها سوخت 
به  گازرسانی  تقاظای  بارها  واحدهاست  گرمایش  برای 
این  فراوانی  به  توجه  با  متاسفانه  که  کردیم  ها  گلخانه 
که  نشد  محقق  تاکنون  موضوع  این  کشور  در  نعمت 
امیدواریم مسئولان ومتولیان امرتوجه جدی به این مهم 

داشته باشندتاباری ازمشکلات ما کاهش یابد.

با افزایش سرسام آور قیمت انواع خودروها و به وجود موازات آن 
کاهش شدید قدرت خرید عمومی و با توجه به اینکه وسیله نقلیه 
امروزه یکی از ضروریات هر شخص و خانواده ای محسوب می شود، 
به  و دسترسی  تهیه  امکان  که  گرفته اند  مراکزی شکل  و  واحدها 

خودرو را برای قشرهای کم درآمد جامعه فراهم ساخته اند.
واحد جایگاه تصادفات پارس یکی از این مراکز به شمار می رود که 
داشته  صافکاری  شغلی  رسته  در  طولانی مدت  سابقه  آن  مدیران 
اتومبیل های  خود،  تخصص  این  از  بهره گیری  با  قبل  مدتی  از  و 

بسیار  نحو  به  را  خارج  رده  از  خودروهای  همچنین  و  تصادفی 
قیمت های  با  و  نموده  نوسازی  و  بازسازی  تخصصی  و  حرفه ای 
از  یکی  براهیمی  می کنند.مصطفی  عرضه  متقاضیان  به  مناسب 
مدیران جایگاه تصادفات پارس در مصاحبه با خبرنگار ما پیرامون 
فعالیت ها و خدمات این واحد توضیحاتی داد.وی با بیان اینکه از 
فعالیت  مشغول  خودرو  صافکاری  شغلی  رسته  در  قبل  سال   ۲۵
خود  فعالیت های  قبل  سال  یک  از  افزود:  است،  خدمات رسانی  و 
فرسوده  و  تصادفی  اتومبیل های  بازسازی  و  نوسازی  زمینه  در  را 
صافکاری  خدمات  انجام  بر  علاوه  اکنون  که  کرده ایم  شروع 
می کنیم. سرویس دهی  و  فعالیت  نیز  بخش  این  در  خودروها، 

اتومبیل های تصادفی را از صاحبان  مصطفی براهیمی اضافه کرد: 
آن خریداری نموده و از صفر تا صد بازسازی و نو سازی می کنیم 
به طوری که تفاوت چندانی از حیث کارکرد با یک اتومبیل صفر 
کیلومتر ندارد.وی گفت: پس از خریداری این نوع خودروها، لوازم 
و قطعات مورد نیاز که باید تعویض شود را تهیه و با بهره گیری از 
تخصص خود در صافکاری، به بهترین شکل خودرو را بازسازی و با 
استاد  واگذار می کنیم.این  متقاضیان  به  مناسب  بسیار  قیمت های 
کار مجرب و کارآزموده با اشاره به اینکه تهیه و تامین قطعات و 
توضیح  و دشوار شده،  بسیار سخت  فعلی  یدکی در شرایط  لوازم 
داد: درواقع از نظر تهیه قطعات و لوازم یدکی با دو مشکل دست 
این  قیمت  افزایش شدید  و  نوسان  نرم می کنیم که یکی  پنجه  و 
اقلام است و مشکل دوم اینکه قطعات با کیفیت از مدتی قبل در 
افراد سودجو، قطعات یدکی  برخی  و  به شدت کمیاب شده  بازار 
تقلبی یا بی کیفیت را در جعبه های )قطعات اصلی( قرار می دهند 
می شود.مصطفی  معلوم  قطعه  کارایی  عدم  آن،  نصب  از  پس  که 
نقدینگی  کمبود  علت  به  کرد:  نشان  خاطر  همچنین  براهیمی 
ناچارا از دلال های بازار آزاد قطعات یدکی را با قیمت های بسیار 
از نقدینگی کافی برخوردار شویم،  بالا خریداری می کنیم که اگر 
خریداری  تولیدکنندگان  از  مستقیما  را  قطعات  این  می توانیم 
کنیم که هم از نظر قیمت و هم به لحاظ کیفیت اطمینان خاطر 
برخی  متاسفانه  کرد:  اظهار  حال  همین  در  می شد.وی  حاصل 
قطعات یدکی به شدت کمیاب شده به طوری که در سطح استان 
قابل تهیه نیست و ما ناگزیر هستیم برای تهیه و خریداری چنین 
هزینه های  است  بدیهی  که  کنیم  عزیمت  تهران  به  قطعه هایی 

ما به شدت افزایش می یابد.وی 
ما  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در 
مبنی بر اینکه آیا در اتحادیه یا 
عضویت  خاصی  صنفی  تشکل 
ندارید که این قطعات یدکی را 
با قیمت های مناسب در اختیار 
شما قرار دهد، گفت: این واحد 
زیر پوشش اتحادیه صنفی قرار 
دارد و مجوز خود را از دهیاری 
کرده ایم،  دریافت  آباد  سلطان 
صنفی  تشکل  اتحادیه،  این  اما 
شغلی  رسته  این  اختصاصی 
به  که  نمی آید  حساب  به 
مطالبات  نیست  قادر  آن  تبع 
را  ما  صنفی  خواسته های  و 
با  سپس  باشد.وی  پاسخ گو 

اشاره به برخی مشکلات دیگر، کمبود فضای کاری را عنوان کرد 
وسعت  به  اجاره ای  مکانی  در  واحد  این  حاضر  حال  در  افزود:  و 
فعالیت های  برای  که  است  فعال  و  مستقر  متر  هزار  یک  تقریبی 
ما کفایت نمی کند و حداقل فضایی که پاسخگوی فعالیت های ما 
موقعیت  در  باید  البته  که  است  متری  هزار  دو  فضای  یک  باشد، 
مکانی مناسبی استقرار یابد تا در معرض دید رانندگان اتومبیل های 
پتانسیل های  به  اشاره  با  ادامه  در  براهیمی  باشد.مصطفی  عبوری 
دارای  و  بی ثبات  بازار،  اگرچه  اضافه کرد:  این رسته شغلی  بالای 

بی ثبات هم  بازار  اما می توانیم در همین  نوسانات شدید می باشد 
با مدیریت کارآمد ) در این رسته ( طرح های توسعه را اجرا کنیم 
مالی  زمینه  در  خصوص  به  حمایت ها  برخی  از  آنکه  بر  مشروط 
بازسازی  و  خدمات  توسعه  ضمن  اینصورت  در   ، شویم  برخوردار 
تعداد بیشتری از اتومبیل های تصادفی، برای ۱۰ تا ۱۲ نفر دیگر 
حاضر  حال  در  شد:  یادآور  کرد.وی  خواهیم  ایجاد  شغلی  فرصت 
۱۵ نفر به طور مستقیم در این واحد تعمیر گاهی مشغول فعالیت 
غیر  صورت  به  مختلف  بخش های  در  هم  تعداد  همین  و  هستند 
از  براهیمی  مجتبی  ادامه  دارند.در  کاری  ارتباط  ما  با  مستقیم 
دیگر استادکاران مجرب و کارآزموده که در اداره امور این واحد 
ما  خبرنگار  با  مصاحبه  در  دارد،  فعالیت  و  مشارکت  تعمیرگاهی 
این  توسعه  طرح  اجرای  برای  گفت:  و  کرد  بیان  تکمیلی  مطالب 
بتوانیم  که  داریم  بانکی  قیمت  ارزان  تسهیلات  به  نیاز  واحد، 
بیشتری  نیروهای  و  نموده  تدارک  را  بزرگتری  کارگاهی  فضای 
افزایش  با  کرد:  اظهار  بیشتر  توضیح  در  کنیم.وی  کار  جذب 

می توانیم  واحد،  این  مالی  توان 
نموده  احداث  دیگر  سالن  یک 
ارایه  روز  به  تماماً  را  خدمات  و 
با  آنگاه  براهیمی  کنیم.مجتبی 
اشاره به اینکه علاوه بر تسهیلات 
ارزان قیمت بانکی، به همکاری و 
رابطه  در  ذیربط  مسئولان  تعامل 
داریم،  نیاز  هم  مجوزها  صدور  با 
مربوط  مجوزهای  چنانچه  گفت: 
صادر شود می توانیم خودروهای 
از  را  خارج  رده  از  و  تصادفی 
به  همسایه  کشورهای  برخی 
از  پس  و  داده  انتقال  واحد  این 
قیمت  به  نوسازی  و  بازسازی 
مناسب در اختیار متقاضیان قرار 
دهیم.وی در همینه زمینه اضافه 
مانند  به کشورهای همسایه  و همکاران که  برخی دوستان   : کرد 
اتومبیل های  داده اند  پیشنهاد  ما  به  می کنند  شد  و  آمد  عمان 
دارد،  قرار  پارکینگ ها  در  که  را  کشور  آن  عادی  افراد  تصادفی 
خریداری و به کشورمان انتقال دهیم و پس از نوسازی به فروش 
برسانیم ، این اتومبیل ها در کشور ما قیمت بسیار بالایی دارد که 
بهترین  به  کنند،  صادر  را  لازم  مجوزهای  ذیربط  ارگان های  اگر 
تبدیل  کیلومتر  صفر  اتومبیل  یک  همانند  و  بازسازی  شکل 
خواهیم کرد که با قیمت بسیار مناسبی در اختیار متقاضیان قرار 
خواهیم داد.مجتبی براهیمی خاطر نشان کرد: با توجه به افزایش 
درآمد  قشرهای کم  امروزه  انواع خودروها،  قیمت  برابری  چندین 
توان خرید اتومبیل های نو و یا صفر کیلومتر را ندارند ، از این رو 
آید  عمل  به  ما  با  مجوز  صدور  زمینه  در  لازم  مساعدت  چنانچه 

اتومبیل خواهند شد. قشرهای کم درآمد نیز صاحب 
جایگاه  واحد  اندرکاران  دست  و  فعالان  دیگر  از  طالبی،  حسن 

یادآور  را  نکاتی  ما  خبرنگار  با  مصاحبه  در  نیز  پارس  تصادفات 
شد.وی که دانش آموخته رشته حسابداری در مقطع لیسانس است 
مالی  مدیر  عنوان  به  فارغ التحصیلی  از  بعد  قبل  سال   ۱۰ گفت: 
نقاشی  صافکاری،  زمینه  در   ۹۵ سال  از  و  شدم  کار  به  مشغول 
طالبی  کردم.حسن  آغاز  را  خود  فعالیت  اتومبیل  فروش  خرید  و 
اصفهان  در  نیز  دیگر  شعبه  دو  واحد،  این  جز  به  اینکه  بیان  با 
انواع  افزود: در آن دو شعبه کار نقاشی و صافکاری  دایر کرده  ایم؛ 
واحد  این  کرد:  نشان  خاطر  سپس   می شود.وی  انجام  خودروها 
اساساً با هدف کمک به قشرهای کم درآمد جامعه برای دسترسی 

هر  با  هر شخصی  واقع  در  راه اندازی شده.  و  دایر  و خرید خودرو 
بازسازی  این واحد  اتومبیل هایی که در  توان مالی می تواند  میزان 
و نوسازی می شود را خریداری کند! وی با بیان اینکه خودروهای 
تصادفی بعد از نوسازی در این واحد تفاوت چندانی از نظر کارایی 
و حتی شکل ظاهری با اتوموبیل های نو و صفر کیلومتر ندارد گفت: 
اتومبیل های  بازسازی شده نصف قیمت   این خودروهای  اما قیمت 
بازار است.حسن طالبی اضافه کرد: چنانچه حمایت های  مشابه در 
لازم در زمینه تزریق نقدینگی از این واحد به عمل آید اجرای ایده 
و طرح های نوینی را در دستور کار قرار خواهیم داد که تهیه و نصب 
دستگاه های مدرن و خاص و همچنین جذب چند استاد کار زبده و 
مجرب از جمله اقداماتی به شمار می رود که برای تحقق و اجرایی 
به  پاسخ  در  می گیرد.وی  صورت  ابتکاری  و  نو  طرح های  نمودن 
سوال خبرنگار ما که دستگاه های مورد نیاز این واحد وارداتی است 
یا تولید داخلی دارد گفت: این دستگاه ها توسط صنعت گران ماهر 
به هزینه های  توجه  با  اما  و ساخته شده  ایرانی طراحی  توانمند  و 
تهیه  برای  این رو  از  است  این دستگاه ها گران  قیمت  تولید،  بالای 
که  داریم  نیاز  بانکی  سیستم  و  دولت  حمایت  به  دستگاه ها  این 
نرخ  و  اقساط طولانی مدت  با  وام  نوع حمایت تسهیلات  موثرترین 
افزود:  اقساط است.وی  بازپرداخت  اندک و داشتن تنفس در  بهره 
و  بازسازی  اینکه  برای  خارج  رده  از  یا  و  تصادفی  اتومبیل  یک 

نوسازی شود و همچون یک اتومبیل نو جلوه کند به دو تا سه ماه 
زمان نیاز دارد. بدیهی است در این مدت منابع و سرمایه در گردش 
این واحد که محدود است چالش های مالی این واحد را تشدید و 
بانکی  قیمت  ارزان  تسهیلات  اختصاص  بنابراین  می کند.  مضاعف 
اعلام  پایان  در  طالبی  باشد.حسن  راه گشا  زمینه  این  در  می تواند 
خودرو  به  را  درآمد  کم  قشرهای  دسترسی  امکان  واحد  این  کرد: 
آید.  به عمل  آن  از  کنون هیچ حمایتی  تا  آنکه  بی  فراهم ساخته 
عام المنفعه  حرکت  این  در  مشارکت  منظور  به  داریم  انتظار  لذا 

مسئولان حمایت های لازم را از این واحد به عمل آورند.

هدف اصلی جایگاه تصادفات پارس دسترسی قشرهای کم درآمد به اتومبیل است

ارائه خدمات، رضایتمندی مشتریان، شعار ما در 
کیفیت و مشتری مداری است توجه به 

در صورت حمایت مسئولین و صدور مجوزها می توانیم 
خودرو های خارجی تصادفی را از کشور عمان وارد کنیم

این مجموعه به لحاظ  خودروهای بازسازی شده 
اتومبیل های صفر ندارند کارایی تفاوت چندانی با 
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